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ZAPISNIK 

Sa II - (druge) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 02.03.2023. i 03.03.2023.                                                   

 

Dnevni Red  

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Odluka o prenošenju budžetskih sredstava iz 2022. u 2023. godinu, 

3) Izveštaj o radu OSBZ-a za drugo šestomesečje 2022. godine, 

4) Izveštaj o radu Izvršne vlasti za 2022. godinu i Plan rada za 2023. 

godinu 

5) Eventualno, 

 

 

Uran Halimi: Poštovani delegati, dobrodošli na drugu redovnu sednicu za 2023. godinu Skupštine 

opštine Dragaš, gde je ujedno predložen i ovaj dnevni red, imate ga i u materijalima koji su 

dostavljeni od skupštinske službe; u prvoj tački imamo odobrenje zapisnika sa prošle sednice, 

druga tačka dnevnog reda predviđa odluku o prenošenju neutrošenih vlastitih sredstava iz 2022. u 

2023. godinu, treća tačka je Izvještaj o radu KKSB-a za šest mjeseci druga za 2022., četvrta po 

redu je Izvještaj o radu za 2022. godinu i plan rada za 2023. godinu, a posljednja je eventualno. 

Prije nego što stavimo na glasanje, pozivam vas da uzmete reč i ako zatrebate nešto o ovoj tački 

dnevnog reda. Reč je zatražio gospodin Nedžmidin Sejdilar iz Pokreta za Goru. 

Nedžmidin Sejdilar: Pozdrav svima, želim da vas pitam dve stvari, prva stvar je u vezi izveštaja 

i u vezi ove odluke o prebacivanju sopstvenih sredstava. Materijal koji smo dobili u fizičkoj formi 

i ovaj materijal koji imamo u elektronskoj formi se ne slažu. Ja ne znam koji da pratim ova dva. 

Čak ni tabele nisu iste. Zahtevam da se ova tačka odloži za narednu sednicu.  Dobili smo materijal 

izvršne vlasti po direktorima, i oni su na 177 strana, zanima me kada budu izveštavali direktori i 

predsednik, da li ćemo ovo sve staviti u jednoj tački. Da li delegat ima dovoljno vremena da 

raspravi i komentariše rad izvršnih organa samo u 10 minuta. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Neko drugi ako želi rec. Onda imamo dva predloga, 

predlog za odlaganje ove dvije tačke dnevnog reda, stavili smo na glasanje predlog gospodina 

Sejdilara...da, pitao sam vas o tome. 

 

Shpetim Hajredini: Pozdrav svim učesnicima! Lično smatram da sve kolege iz PDK podržavaju 

moj predlog, nisam rekao da četvrtu tačku treba u potpunosti odložiti, kao što je moj kolega ranije 

predložio. Predložio sam da napravimo podelu, ako je moguće, pravno ne vjerujem da to 

predstavlja problem i možemo odlučiti o delu direkcija ili podijeliti Izvještaj i Plan rada, imati 
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izvještaj na ovoj sednici i Plan na narednoj sednici rada posebno, da bismo mogli malo šire da 

razgovaramo, jer je veoma važno. Stoga predlažem da se izvrši podela. Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Neko drugi. G. Samidin Xheladini je tražio reč. 

 

Samidin Xheladini: Dragi prisutni, sve vas pozdravljam! Takođe smatram da Plan treba odvojiti 

od Izveštaja, jer je to obimna građa, preko 138 stranica, i treba ga posebno tretirati. Hoćemo li se 

time baviti danas ili na sledećem sastanku, možemo se dogovoriti, ali na osnovu prethodnog 

iskustva, uvek smo se na istom sastanku bavili Planom rada i Izvještajem, možemo to razdvojiti i 

danas se baviti i jednim i drugim. Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Dželadini! Neko drugi ako želiš razgovarati. Onda imamo, sada 

su data dva predloga. Prvi predlog je prijedlog gospodina Sejdilara, kojim se traži da se druga 

tačka i četvrta tačka odgode. Dakle, dozvolite mi da pojasnim. Fizička kopija mora biti ispravna, 

jer su u materijalu koji se šalje elektronskim putem vidljivi neki propusti. Drugim riječima, 

moramo se osloniti na fizičku kopiju koju smo dobili. Gospodin Jonuzi je tražio riječ. 

 

Munir Jonuzi: Fizička kopija je materijal koji se treba raspravljati, Juče sam ja doživeo jednu 

neprijatnost jer ja se vodim i čitam elektronski materijal, tako da sam juče na komitetu za politiku 

i finansije razmatrao elektronsku verziju materijala. Mislim da je ovaj predlog dobar i da trebamo 

da odložimo ovu tačku dnevnog reda za narednu skupštine. Jer je ujedno i direktorat finansije 

rekao da je zadnji rok mesec april za podnošenje finansijske dinamike rada. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Jonuzi! Neko drugi ako želi govoriti. U stvarnosti, sada postoje 

dva predloga, ako i Nedžmidini ostane pri tom zahtevu za odlaganje i druge tačke. Da, možete 

govoriti. 

 

Nedžmidin Sejdilar: Ovde se ne radi o meni i o tome da li sam ja spreman da razmatram ili ne, 

ovde se radi o tome što imamo dva različita dokumenta. Sami ste videli da imamo kolega koji ne 

čitaju fizičku kopiju. Normalno je kada se uočila ova greška vi ste trebali vašim autoritetom da 

utičete i odložite ovu tačku dnevnog reda. 

 

Uran Halimi: Hvala ti! Što se tiče činjenice da neki ne čitaju materijal, ne mogu imati predrasude, 

jer postoji mogućnost da čitaju. Čak i ako nemate predrasude, kažu da niste spremni za ovu tačku 

dnevnog reda, da postoji mogućnost da ste spremni, pa su to samo nagađanja, a mi ne radimo sa 

nagađanjima. Reč je zatražio g. Mejzini iz LDK. 

 

Sefidin Mejzini: Predsedavajući, hvala što ste govorili! Zdravo svima! Što se tiče kolege, to je 

vrlo jednostavno, kada ne želiš da vidiš problem, želiš da vidiš rešenje, imamo i jedno i drugo, mi 
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odlučujemo kojim ćemo se baviti. Odnosno, nema ništa, ili ako imate drugačiji cilj, to je nešto 

drugo, ali sve dok imamo oboje, elektronski i fizički, ovdje odlučujemo koji ćemo uzeti u obzir. 

Mislim, vrlo je jednostavno. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Mjezini! Gradonačelnik opštine, g. Bexhet Xheladini, je zatražio 

reč. 

Bexhet Xheladini: Poštovani predsedavajući, Poštovani zameniče predsjedavajućeg, poštovani 

delegati, sve vas pozdravljam! Što se tiče predloga-odluke za prenos neutrošenih vlastitih sredstava 

iz 2022. godine na 2023. godinu, i sredstava koja su akumulirana van planiranja, ovdje sam saznao 

da su izašla dva predloga, jedan predlog koji je nastavljen i jedan predlog koji je odgođen. . Moje 

mišljenje je da je fizička kopija koju ste dobili original, a i sami znate da kada smo hteli da vam 

pošaljemo samo elektronsku kopiju, vi ste reagovali, trazili ste originalnu kopiju, fizičku kopiju. 

Dakle, fizička kopija je originalna kopija, i ja mislim da treba da se baziramo na ovoj fizičkoj 

kopiji i nema potrebe odlagati odluku, jer će to uzrokovati jednomjesečno kašnjenje u trošenju 

sredstava. Zašto da odugovlačimo, kad to moze biti učinjeno danas. Moj prijedlog je da se ovo 

odobri danas. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, predsedavajući! Reč ima g. Artan Loshaj iz PDK. 

 

Artan Loshaj: Zdravo svima! Gospodine predsedniče, vi kažete da je fizička kopija original. U 

redu. Koja fizička kopija je original, koja se štampa i šalje mejlom, jer ne razumem. Nije u redu 

da se to danas ne odgađa. To nije prevelika stvar za odlaganje sledećeg mjeseca. Dobro je, sledeći 

put nemojte praviti takav prekršaj. Ova fizička kopija se šalje na e-mail, ne znam da ste napravili 

originalnu fizičku kopiju, ostavio sam e-mail gdje ste ga dobili. Koje ste dokumente dobili i poslali 

nam e-mailom? Vase greške koje ste napravili, ja ih moram snositi za tebe. Sledeći put razmislite 

o tome, otvorite oči više, imate vremena ili meseci, dobro se pripremite za sledeću sesiju. Ne 

slažem se, čak i kao poslanička grupa smo protiv toga, treba ovu tacku odgoditi. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Loshaj! Samo moram da pojasnim sa vama da možemo da 

razgovaramo o toj tački dnevnog reda, ali potpis koji sam stavio u odluku sam stavio prema ovoj 

fizičkoj kopiji, nisam potpisao ono što je u mejlu. Ako su u pitanju tehničke greške, ne vjerujem 

da treba odlagati bilo koju tačku dnevnog reda zbog tehničkih grešaka, ali ipak vi odlučujete. 

Vjerujem da se tehnička greška može izbeći, odnosno, kada donesemo odluku, potpisao sam 

fizičku kopiju. Znate šta ste uradili, ali što se tiče tehničke greške, uveravam vas da ovu grešku 

izbegavamo, čak je i poboljšavamo, jer je ovo tehnička greška. Pokušavamo da dajemo predloge 

za izmene, ako to predviđate, ali fizička greška, pošto to pripada kancelariji Skupštine, onda sa 

punom odgovornošću kažem da, ja lično izbegavam, da nešto fizički potpišem, nisam mogao 

potpisati elektronskim putem. Jedan minut replike, Nedžmidine. 

 

Nedžmidin Sejdilar: Zamislite da učenik ide u školu i u udžbeniku ima jednu lekciju a kada kući 

radi online ima drugu lekciju. Kako će profesor oceniti tok učenika. Kada god se radi o novcu uvek 



4 | P a g e  
 

imate neke tehničke greške. Kako će neko ući u raspravu kada nije čitao fizičku kopiju. Mislim da 

nije u redu da ovo danas podmetnete skupštini. Nismo spremni da ovo razmatramo imajući u vidu 

da imamo dva različita dokumenta. Podržaću predlog da se izveštaji podele. 

 

Uran Halimi: To je razlog da raspravljamo o tačkama dnevnog reda prije nego što ih stavimo na 

glasanje, predlažu se izmene...osim nekoliko, gospodine Samidin, sa mesta, nemojte se obraćati 

meni, molim vas. Definitivno moze. 

 

Samidin Xheladini: Narodna skupština je najviši organ, na osnovu zakona odlučujemo o 

pitanjima većinom glasova. Problem je što imamo slučajeve kada i mi raspravljamo o pitanjima 

kada su hitna, odnosno prioriteti ili nešto slično, a oni dolaze ovde i mi ih odobravamo ili ne 

odobravamo. Ja i Nedžmidini smo pristalice fizičkih izveštaja, ubedljivo sam bio i fizički i 

elektronski, da fizički znači izveštaj uvek moramo da imamo, čak i svaki izveštaj koji nam dođe u 

Skupštinu, uporno sam tražio i tražim da ga imamo u fizičkoj kopiji. Izvještaj u fizičkom obliku je 

izvještaj kojim se rukuje mnogo bolje nego elektronski. Čak je i Nedžmidini mnogo puta uporno 

insistirao, i ja ga podržavam, ni danas ne možemo ići protiv onoga što smo tražili. Drugo, što se 

tiče sredstava, sada treba da ih stavimo na glasanje, molim vas da ih stavite na glasanje, da ne 

gubimo vreme bez potrebe, jer nema potrebe da se produžava. Stavljamo na glasanje, većinom 

glasova, ako je potrebno. Što se tiče izveštaja, podela izvještaja između ovog plana i izveštaja, 

odnosno slažemo se da se i ovo podeli. Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Xheladini! Ako smo spremni i iscrpili smo raspravu, možemo 

staviti prijedloge na glasanje. Odnosno, zalažemo se za odlaganje dvije tačke dnevnog reda, ako 

hoćete možemo o njima posebno razgovarati. Onda imamo prvi predlog, tako da je gospodin 

Sejdilar za odlaganje ove tačke...ne, Nedžmidin ima dve najhitnije stvari, zar ne? Mislim, tražili 

ste samo predlog za odlaganje druge tačke? U redu, stavljamo na glasanje prijedlog gospodina 

Sejdilara, ko se zalaže da se druga tačka odloži na buduću sednicu, ko je za ovu tačku, ko je za da 

se ova tačka dnevnog reda odloži na buduću sjednicu, čak i da izbjegnem nedostatke ili propuste 

koji bi mi se mogli dogoditi u stvarnosti? Ko je protiv, da se ova tačka ne odgodi? Uzdržanih? 

Zatim zaključujem da sa 9 glasova za, sa 13 protiv i sa 2 suzdržana, prijedlog gospodina Sejdilara 

za odgađanje ove tačke nije usvojen. Nastavljamo i stavljamo na glasanje prijedlog gospodina 

Shpetima Hajredinija, odnosno imamo prijedlog da se Izvještaj o radu izvršne vlasti podijeli na 

delove, tačka broj četiri. Ako smatrate da postoji potreba za raspravom, možete razgovarati o 

prijedlogu za odlaganje četvrte tačke, kako napraviti podelu, ako postoji neki predlog koji je 

prikladan i dobrodošao, možete razgovarati. Predssednik je molio za reč. 

 

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati, vase pravo je da od mene zatražite da odlučim da li da 

podelimo izveštaj, ili da ga tretiramo zajednički, ali moje mišljenje je da nema potrebe, ali vi ipak 

odlučite. Ako se odlučite za podjelu, drugi materijal vam neće biti ponovo dostavljan, imate 

materijal i za sledeću sesiju, ali ja mislim da nema potrebe za podelom, to mozemo učiniti danas. 
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Uran Halimi: Hvala, gospodine predsedniče! Hoće li još neko reč? Ako ne, onda stavljamo na 

glasanje, isto tako mislim da je, što se izvještaja tiče, nemoguće obraditi cieli izvještaj za 10 

minuta, predlažem da se ovo za narednu sednicu podeli na dva dela barem,. Zatim stavljamo na 

glasanje predlog... Artani je tražio riječ. Da. 

 

Artan Loshaj: Predsedavajuci, vrlo kratko, ako ga podelimo, kako ćemo ga podijeliti, da li ćemo 

ga podijeliti četiri sa četiri direktora, ili ćemo posebno podeliti izvještaj i narednu sednicu sa 

planom. Molimo vas da nam objasnite. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Loshaj! Za ovo što sam rekao, ima li potrebe da razgovarate i da 

se daju neka pojašnjenja, ili prijedlozi, kako mislite da to podelimo, razumijete li? I ja želim da 

sarađujem, dajte mi predloge, a mi gledamo koje su nam najbolje i najprikladnije prilike da što 

bolje i lakše obradimo ovaj izveštaj. Ako neko ima neki predlog kako da to uradimo, onda kazite, 

imate reč. Shpetim, činilo mi se da trazis reč, možeš li mi je uzeti? 

 

Shpetim Hajredini: Onda još jednom - pozdrav predsedavajući, pošto niste bili u mom prvom 

govoru - moj predlog vam je vrlo jasan, da odvojimo izveštaj od plana rada. Izveštaj bi trebalo da 

bude razmotren i razmatran danas, a plan rada na narednoj sednici. Na odbornicima je da podrže 

ili ne. To je to. 

 

Uran Halimi: Žao mi je gospodine Shpetim, ako budemo raspravljali danas, onda neću odlagati 

ovu tačku dnevnog reda, razumete li, evo suštine, ako postoji predlog da se to odloži, čak i da se 

raspravlja, to je nelogično . Predlog, izvinjavam se, predlog je da je odloženo kao tačka, odloženo 

je kao tačka dnevnog reda. Jesi li govorio za odvojeno? Dobro, Nedžmidine, daj nam predlog, šta 

je to, kako da se odnosimo prema tome? Da, možeš. 

Nedžmidin Sejdilar: Meni je dao narod mandat da ovde govorim i sve što primetim da iznesem 

za govornicom. Zamolio bih predsedavajućeg da ne dozvoljava više ovakve incidenta. Predlog je 

bio jasan, da odvojimo tačku dnevnog reda na izveštaje i na planove. Da danas razmatramo o 

izveštajima a na narednoj skupštini planove. 

 

Uran Halimi: Hvala, imamo prijedlog za odvajanje plana od izvještaja. Postoji li još neki 

prijedlog? Danas, odnosno, imamo raspravu o Izvještaju o radu, dok za narednu sjednicu imamo 

raspravu o Planu rada. Da li se slažete sa ovim? Da. 

 

Mehmet Spahiu: Zdravo svima! Mi, u saradnji i sa predsedavajućim i sa poslaničkom grupom 

LDK-a, slažemo se da se izveštaj podeli, odnosno da se danas raspravlja o Izveštaju o radu za 

2022. godinu, a na narednoj sednici. Slažem se sa prethodnim diskutantima koji su dali ovaj 

prijedlog. Hvala! 
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Uran Halimi: Ok hvala! Zatim je prijedlog da se četvrta tačka podijeli i danas ćemo govoriti o 

Izvještaju o radu Izvršne vlasti, dok ćemo na narednoj sjednici govoriti o Planu rada za 2023. Ko 

je za prijedloge da se raspravlja samo o Izvještaju o radu danas? nego izvršna vlast? Ko je protiv 

ovog prijedloga? Uzdržanih? Tada imamo 21 glas za, nula protiv i nula suzdržanih, u četvrtoj tački 

danas će se raspravljati samo o Izvještaju o radu Izvršne vlasti za 2022. godinu, dok će se o Planu 

rada za 2023. raspravljati na nekoj narednoj sjednici, kad god to predvidi Skupština. Nastavljamo 

sa usvajanjem dnevnog reda, uključujući i amandman koji smo upravo odobrili. Odnosno, jedina 

razlika je u tome što su Izvještaj o radu Izvršnoj vlasti i Plan rada odvojeni. Nemamo uklanjanje 

druge tačke, imamo samo razdvajanje četvrte tačke u planu i izveštaju. Ko je za ovu agendu, 

uključujući i predložene izmjene? Ko je protiv ove agende? Uzdržavanje? Zatim imamo 19 glasova 

za, 1 protiv i 2 suzdržana. Ova agenda prolazi. Nastavljamo sa prvom tačkom dnevnog reda, 

usvajanjem zapisnika sa prethodne sjednice. Ako ima primjedbi ili ako neko želi da razgovara sa 

mnom u vezi sa usvajanjem zapisnika sa zadnje sjednice, možete sa mnom razgovarati. Ako nije, 

stavljamo na glasanje, ko je za ovu tačku dnevnog reda, da li se radi o usvajanju zapisnika sa 

prethodne sjednice? Ko je protiv? Uzdržani? Onda zaključujem da je sa 23 glasa za, nula protiv i 

nula suzdržanih, prva tačka dnevnog reda usvojena. Nastavljamo sa drugom tačkom, ovde se radi 

o Odluci o prenosu neutrošenih ličnih sredstava od 2022. do 2023. godine. Za reč je tražio 

gradonačelnik g. Bedžet Dželadini. 

 

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati, dobili ste fizički obrazac prijedloga-odluke za prenos 

neutrošenih ličnih sredstava od 2022. do 2023. godine, uključujući lična sredstva koja su 

akumulirana van plana. U međuvremenu, od trenutka kada ste dobili fizičku kopiju, predlažem, 

kao načelnik opštine, da se u ovaj prijedlog unesu tri izmjene. Na poziciji 'Kulturoloske usluge - 

Dragaš, subvencije' predviđeno je 30 hiljada evra, dodaje se 31 hiljada, što znači da postaje 61 

hiljada evra. Razlog tome je što je od Vlade Kosova uzeto 50.000 evra za stipendije, zbog odluke 

suda da se nastavnicima isplati kolektivni ugovor. Dakle, da ne bismo ostali sa studentima bez 

stipendija, oduzeli smo kulturu. Sada moramo vratiti ta sredstva u kulturu. Na izgradnju i 

pokrivanje stadiona u selu Bresane potrošeno je 45.000, a dodato je još 5.000. Što se tiče primarnih 

zdravstvenih usluga, ostalo je samo 20.000 evra, bilo je 56.000... 

 

Uran Halimi: Oprostite na smetnji, predsednice, ako trebate možemo napraviti kopiju ovog 

materijala. Ne, ne, ni riječi molim, ako ti treba, možeš mi samo reći, da li želiš kopiju ovog plana 

koji imamo, zar ne? Nisam ovdje da vičem na tebe, samo mi reci da li zelis, ako ne zelis , ok. 

Molim vas da ne dobacujete nijednu riječ sa mesta. Ako ti treba, možeš mi samo reći da želiš 

kopiju. Nemate pravo da govorite sa mesta. Nisam tu da vičem na tebe, tu sam da te pitam na 

najbolji mogući način, da li ti treba kopija ovog materijala ako si pogriješio? U redu, shvatili ste 

poentu, onda pričajte o ovom poslu. 

 

Bexhet Xheladini: … znači zdravstvene usluge su bile 56.483,46, sada bi trebalo da bude 20 

hiljada. 
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Uran Halimi: Hvala! Reč ima gospodin Nedžmidin Sejdilar. 

 

Nedžmidin Sejdilar: Pokažite vašu pristojnost i nemojte da vičete na mene. Gradonačelnik je 

rekao da je za zdravstvo odvojeno 56.000 a kod mene piše 30.000. Kopija na albanskom jeziku, 

kopija na mom jeziku i kopija u elektronskoj verziji nijedna nije ista. Mi ovde igramo žmurke, i 

onda kada zatrazim da se ova nakaradna tačka odloži onda smo mi krivi. Neka vide građani kakve 

nam dokumenta dostavljate. Sve je u ovom materijalu različito. Kodovi su različiti, šifre su 

različite. I vi mi predsedavajući kažete, hoćete li da vam odštampamo jednu verziju, pa ja ovde 

nisam tražio sendvič pa da to mogu odmah da pojedem. Ovde je novac građana naše opštine u 

pitanju. U ovoj kopiji koji sam ja dobio, na ime kapitalnih investicija za Opolje izdvojeno je oko 

91 1.000 EUR kada dodamo sada još ovih 5.000 EUR imaćemo oko 96000 EUR, dok ste za Goru 

odvojili 46.000 EUR, da li je ovo fer-share raspodela. Da li je procenat raspodele sredstava 

ispoštovan. Šta vi gospodine Rahte mislite o ovome. Pošto ste vi predsedavajući komiteta za 

zajednica. Da li ste pročitali ovaj u dokumenata. Da li ste se zapitali da raspodela sredstava nije 60 

prema 40,  već 68 prema 32 i vi hoćete da mi ovde razmatramo mačku u džak. Novac je ozbiljna 

stvar. Zahtevam da obratite pažnju po tom pitanja. Tražim izmenu ovog nakaradnog 

budžeta.Obzirom da je u Turskoj bio zemljotres i obzirom da naša opština je pobratimljena sa 

određenim opštinama u Turskoj, Turci nam otvaraju razne puteva na sve strane, previše nam 

pomažu, mislim da ovde u ovaj izveštaj u ovaj plan prebacivanja sredstava, da u najmanju ruku 

odvojimo 10.000 EUR za pomoć Turskoj. Tražim da se ovaj moj predlog ako se bude želela ova 

odluka stavi u okviru odluke o raspodeli budžeta. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Samo malo, molim vas, predsednik ima reč iza mene, a 

onda gospodin Rahte...Edin Kurt, izvinite. Problem je što smo glasali za ovaj dnevni red, a takav 

kakav jeste, nepromjenjiv je. Rekao sam ti kome veruješ, ali ne želiš da veruješ. Želite li isti 

primjerak? Ne znam odakle vam, ne preuzimam odgovornost za taj dio. U redu, debata završena, 

rec ima gospodin Edin Kurt. 

 

Edin Kurt: Pozdrav svima, želim da kažem da ni ja nisam gledao elektronsku verziju, već sam 

pratio fizičku verziju. Tako da nije bilo problema do malopre. Predsednik je izašao za govornicom 

i kada je iznosio svoje predloge i kada je pričao o rednim brojevima čitao je jednu odluku a ja u 

materijalu sam imao totalno drugačije. Ja sam se vladao prema fizičkoj kopiji i takođe i u mojoj 

verziji za zdravstvene primarne usluge imamo oko 30.000 EUR. Takođe pod brojem 12 predsednik 

je pročitao neku drugu stavku a u materijalu je to totalno drugačije. Takođe, kod mene pod rednim 

brojem dva nisu kulturološke usluge već poljoprivreda. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Kurt! predsednik je ranije tražio riječ, ako ostaje pri tom zahtjevu. 

Bexhet Xheladini: Što se tiče pravedne raspodele, ne deli se delimični budžet, već se gleda ukupan 

budžet. Garantujem vam da je ukupan budžet za manjine preko 41,3%. Čak i ovde u poljoprivredi, 
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subvencije su uobičajena sredstva, u kulturnim uslugama su uobičajena sredstva. U obrazovanju, 

subvencije od 31.000 eura su uobičajeno sredstvo studentskih stipendija. U Radeši oni pripadaju 

nevećinskoj zajednici, Rapča pripada nevećinskoj zajednici, Globoćica pripada nevećinskoj 

zajednici, a zdravstvene usluge pripadaju nevećinskoj zajednici, a biće kupljen i minibus koji će 

prevoz učenika iz nevećinske zajednice. Nisam računao, ali naravno da je i ovde procenat isti, 

znači 41%, ali je ipak ukupan procenat izdvajanja iz budžeta preko 41,3%. Ko ne vjeruje, ova 

Skupština može da formira komisiju i da je validira, a na narednoj sjednici da izvještava. Takođe 

vam garantujem da su i sa budžetom prošle godine kapitalni izdaci za nevećinsku zajednicu bili 

preko 41%. 

 

Uran Halimi: Hvala, predsedavajući! G. Agron Gashi je tražio reč. 

 

Agron Gashi: Prije svega, pozdravljam prisutne, pozdrav, predsednice, predsjedavajuće 

skupštine! A ako posmatramo sa statističke tačke gledišta, videćemo nešto što traži da se ispravi u 

ovim budžetskim izdvajanjima. U kom pogledu? Tamo vidim da u četvrtoj tački piše da se bavimo 

izgradnjom ploče i krova škole u Bresani koja uzima budžet od oko 12 hiljada, ispod imamo u 

desetoj tački piše izgradnja i pokrivanje stadiona u selu Bresanë. Ova dva boda koštaju preko 

60.000 eura. 60 hiljada evra u poređenju sa ukupnim iznosom koji imamo samo 254 hiljade evra, 

25% budžeta je posvećeno selu Bresanë. I moramo da računamo da naša opština ima 35 sela i 

smatram da ova podela zahteva bukvalniju analizu, jer u jednom selu ima stadion i pokrivač, a 

negde drugde nema ni elementarnijeg igrališta, više izgleda neprofesionalno dijeljenje i zahtijeva 

ispravku. To je sve što imam, hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Gashi! Gospodin Mejzini je tražio riječ, ako možete izaći, možete 

uzeti riječ nakon njega. 

 

 Sefidin Mejzini: Predsjedniče, hvala još jednom! Agrone, evo napravio sam spisak projekata koje 

je pokrenula zajednica iz koje dolazim, ali ni jedan cent nije izdvojen. Drugim rečima, ovi koje ste 

spomenuli u selu Bresanë i svi ostali su postojeći projekti. Ako zelite da ih procitate, asfaltiranje 

puta u Kuklibegu, postojeci projekti, nije novi projekat, ne zelim ni da raspravljam o ovim 

stvarima, odnosno sada ne znam zasto postoji razlog to je samo tačka dnevnog reda. Ja poštujem 

profesora, mnogo puta je trošio energiju na subvencije za poljoprivredu, čak su i sada izašli i glasali 

protiv. Ovo su sredstva koji se distribuiraju celoj zajednici regiona Opojë i Gore. Ne znam zasto 

sad nismo tu nego zbog sebe, cak smo i starce terali da glasaju za nas, jer smo im rekli da imamo 

nesto dobro da uradimo, a sad razlog nije nista osim da ometamo, ometamo, ometamo. Molim vas 

da svi budemo korektniji, jer nije non-stop nositi tu političku boju, ne, morate nositi i tu boju 

ljudskosti i oni su prema meni vrlo korektni. To su sredstva koja se distribuiraju, sada se insistira 

od prve sekunde samo da sa blokira. Šta blokiraš? Sredstva koja želimo podijeliti zajednicama. 

Hvala. 
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Uran Halimi: Hvala ti! Da, cekam da se sve razjasni, nema problema. Hvala, gospodine Mejzini, 

reč...odgovor pripada g. Nedžatu Selaju, što je pomenuoto njegovo ime. Dobro, hajde, direktore, 

hajde, direktore. Dobro, ali nemoj mi pričati sa mesta. Pošto ne dajem riječ, dajem riječ svima, ali 

ovo ide redom. 

 

Qamil Kolloni: Pozdrav predsjedavajući, pozdrav predsednice, pozdrav delegatima i svima 

prisutnima! Čujte, u ovoj listi gdje je izvršena distribucija nalaze se brojevi, šifra, to su bili 

prošlogodišnji projekti. Neki od ovih projekata nastavljaju se i ove godine i kao takvi bi trebali biti 

završeni. Prošle godine nisu mogli biti pokriveni, ove godine su gotovi. Prošle godine školski 

projekat je bio 45 hiljada evra koji je otišao OSHP-u, a OSHP je i ove godine vratio odluku, a 

novac je ponovo otišao nama, dok je ekonomski operater ove godine dobio pravo da izvede radove, 

a mi bili su obavezni da rezervišu alate, jer ekonomski operater počinje sa radom i traži sredstva. 

Svi projekti, većina projekata kapitalnih investicija su podijeljeni na projekte koji su nam ostali. 

To je stadion u Globoćici, imate ga ovde, imamo ga u projektima, brojevima gde vam pišu. Ovi 

projekti koji imaju brojke su prošlogodišnji projekti koji će biti završeni ove godine. Stoga smo 

bili u obavezi da ove projekte završimo sa ovim sredstvima. A, subvencije su zajedničke 

subvencije. Takođe, na kraju imamo dva nova projekta, od kojih je jedan 5 hiljada evra u Zymu, a 

drugi 10 hiljada evra za zajednicu da napravimo balans. Sa velikom odgovornošću vam kažem, 

finansijski izvještaji se zatvaraju 31. marta i nemojte politizovati konačni izvještaj o kapitalnim 

investicijama niti ga praviti političkim problemom, jer to nema nikakve veze. Garantujem vam da 

ćete, kada finansijski izvještaji izađu iz SIMFK-a, imati izvještaj ovdje, i ne morate o tome 

raspravljati sada, kada vam taj izvještaj dođe u formi... Stoga, mislim da ako ako želite da date 

smer, dobro je da se razjasni kako je to smer. Mislim da ni projekti goranske zajednice ni oni iz 

većinske zajednice nisu zaostali. 

 

Uran Halimi: Hvala, direktore! Smatram da je suština ove tačke dnevnog reda prenos sredstava, 

a ne varacti ih i ostaviti neiskorišćene. To je suština, zato i kako su podeljeni, hajde da predlažemo, 

ja to nikako ne razumem. Ovdje samo optužuju da se ne dijele srazmjerno, već da se za prijedlog 

kako to bilo ko čini. Ovo me muči. Suština tačke dnevnog reda je prenos sredstava. Kako su oni 

podijeljeni, mi predlažemo, mi smo tu da predlažemo, da glasamo o prijedlozima, mi smo u 

demokratiji. Jedan minut, Nedžmidine. 

 

Nedžmidin Sejdilar: Mi smo ovde da predlažemo i da u skladu sa predlozima glasamo. Ali da bi 

predlozili i bili spremni mi moramo da poštujemo ustav i zakone države. Danas imamo 10 različitih 

dokumenata. Možete da pogledate u zapisniku kada je predsednik rekao da ćemo novac iz 

zdravstvo nameniti nevećinskoj zajednici i time ćemo kupiti autobus za učenike iz nevećinske 

zajednice. Minibus za učenike, kakve veze ima sa zdravstvom ja to ne znam. Takođe gospodin 

Kolloni iznosi činjenice koje mi nemamo u ovom našem dokumentu. Treća stvar, subvencije 

kultura, obrazovanje ja sam sve to iz ove tabele izbacio, računao sam samo cifre renoviranje 
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krovova, asfaltiranje puteva i slično. Dobili smo rezultat da vi u Opolje imate oko 90.000 EUR a 

mi u Gori imamo 46.000 EUR ostali novac nisam računao u fer share raspodeli. 

 

Uran Halimi: Vreme je isteklo, imate još jedan minut za odgovor, govori gospodin Nexhat Selaj. 

Hvala vam puno! 

 

Nexhat Selaj: Zdravo predsedavajući, kolege! U ovoj raspodjeli vlastitog novca od početka se čini 

da nema usaglašavanja i čini se kao ravnomjerna raspodjela, što dolazi do ove polemike o kojoj se 

već dugo raspravlja. Prije svega, gradonačelnik je skinuo tri tačke, prebacio neke subvencije sa 

jedne pozicije na drugu, a i moj kolega me je maloprije na neki način optužio da sam uvijek štitio 

poljoprivredni sektor, a sada sam mu proturječio. I sada ću se tome protiviti, jer to imam u tački 

rasprave, na kojoj sam maloprije radio, kolege. Nije u redu da u rednom broju 1 govorim o 

brojevima radi toga, da ne bi malo pogođeni glasači, želim da se za poljoprivredu izdvoji 21 hiljada 

evra, a u tački 10 da se izdvoji Dodaje se 45 hiljada eura plus 5 hiljada eura. Da li je tačno da u 

opštini Dragaš, tačnije u gradu Dragašu, imamo preko 2 hiljade stanovnika, tu je i gradonačelnik, 

mi koji ovde živimo, samo sam hteo da vam postavim pitanje? da li neko u ovom gradu pije vodu? 

Mi dijelimo 254.000 eura, a vi ste i ovo mjesecima trošili, pa ste nam pravili ove probleme sa ovim 

distribucijama. Još uvijek koristimo sistem za vodu iz 50-ih, azbestne cijevi. Evo Qamili, ako nije 

tu neka kaze ne, evo Artani gde mi zivimo, neka kaze ne, evo Nuhije Tairovci koji ovde provodi 

najvise vremena, neka kaze da nije, ja ne vidi druge koji žive ovde. I ovaj novac treba da se ulije 

u tačku 10, pa da ode 50.000 eura na naplatu, a vode za piće nećemo imati. Osim toga, želim da 

pitam gradonačelnika da li još uvek pije vodu u Dragašu ili ne. Iz tog razloga vidim da distribucija 

nije pokazala transparentnost, ne govorim o tome malo više, radi birača, da su naši glasači 

pogođeni, imamo birače u svim selima i ne želim da govorim . Idemo na šestu tačku, 14.000, 

15.000 evra za ugradnju asfalta u pilane, u opštini Dragaš nemamo vodu za piće, ne znam šta drugo 

da kažem. Još uvek počinjem sa svojim predlogom, što bi verovatno bilo bolje nego da sam 

potrošio sav ovaj novac, jer počinje krajem decembra, do novembra imate pokriveno 65% budžeta, 

od septembra, oktobra, novembra cak i preko zime, predsjedavajuce, asfalt se postavlja. Protraćio 

si i ovo, a nisi nam ostavio ove nevolje. Imam pitanje za Qamilija; recimo direktore, bili smo 

primorani da potrošimo ovaj novac. Da nije bilo pokrivanja idejnih projekata 2022. godine, da nije 

bilo ovog novca, odakle bi ti novac da ga potrošiš? Svi ovi tollovi dolaze, mislim, zarad toga da 

ne organizujemo radnu organizaciju da bi Vlada naplatila od člana poslaničkih grupa i zajednički 

radila raspodjelu. Da ste zajedno obavili ovu distribuciju, ne bismo došli do ove zbrke. Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Selaj! G. Bexhet Xheladini je zatražio riječ. 

 

Bexhet Xheladini: Samo sam htio izaći i dati objašnjenje Agronu. Asfaltiranje puta do sela 

Kuklibeg, izgradnja ploče i krova i renoviranje osnovne škole "28. novembar" i pokrivanje 

stadiona u selu Bresanë su projekti koji su predloženi kada je Šaban Shabani je bio gradonačelnik. 

Međutim, budžet nije bio adekvatan, što znači da je uticala i ekonomska kriza, to su i projekti na 
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2-3 godine, imamo i ugovore sa firmama, a i ove da bi pokrili ugovor, prenos ova sredstva su 

neophodna, iz razloga što ove projekte moramo realizovati. Nije slučaj da se ta sredstva 

usmjeravaju zato što sam ja načelnik općine Bresana, nego se sredstva usmjeravaju za realizaciju 

projekata koje je predlagala prethodna vlast. Budžet nije prilagođen projektu, rekao sam još 

jednom, a ekonomska kriza prošle godine, što je bo, uticala je na povećanje cijena, a to je došlo i 

do zaključenja ugovora sa kompanijama sa većim cijena od planirane. U tu svrhu su dati ovi 

predlozi, dok je bilans raspodele finansijskih sredstava po selima sačinjen u periodu septembar-

oktobar. Ovo su alati koji bi svakako trebali pokriti projekte koji su predviđeni. Hvala ti! Na vama 

je da li hoćete da glasate za to ili ne, to je nešto drugo, ali kada ste bili na vlasti dali ste predlog, 

ma da li je bio dobar, bio je vaš predlog. Naš prijedlog je ovakav, ali delegati imaju pravo da daju 

različite primjedbe i sugestije. Hvala ti! 

 

Uran Halimi: Hvala, predsedavajući! Smatram da je to otvoreno pitanje, čak i za prijedloge, i 

pozivam vas, tamo gdje ima nesuglasica, gdje mislite da možemo uticati na nešto nabolje, dajte 

nam prijedlog i stavite ga na glasanje. Predsjednik ima svoje prijedloge, gdje mislite da bi bilo 

bolje sa eventualnim vašim prijedlogom, mogu se staviti na glasanje, ako neko ima prijedlog može 

ga napisati npr. prevoz sredstava i razlog zašto misliš. Ne postoji. Zatim stavljamo na glasanje, 

imamo odluku da se neutrošena sopstvena sredstva prenesu iz 2022. godine na 2023. godinu, 

uključujući i predloge izmena koje je dao načelnik opštine. Ko je... ustvari tri amandmana, da, 

primijetio sam ova tri amandmana, stavljamo prijedlog-odluku sa amandmanima na glasanje. Na 

drugu tačku od 30 hiljada evra dodali smo 31 hiljadu evra, imali smo tačku 10, od 45 smo oduzeli 

50 hiljada evra, a imali smo tačku 12, gde se vrednost od 56.433,46 evra oduzima na vrednost od 

20 hiljada evra. Zatim stavljamo na glasanje ovu tačku dnevnog reda sa prijedlozima...koji je bio 

vaš prijedlog? 

 

Nedžmidin Sejdilar: Ja sam malopre dao predlog, da se izdvoje sredstva za pomoć Turskoj i Siriji 

iz sopstvenih sredstava. Uzećemo ova sredstva od 8.933 eura asfaltiranje puta Globočica- Bačka-

Dikance i da prebacimo za pomoć ljudima pogođenim zemljotresom, pomoć turskom narodu koji 

nam je redovno izlazio u susret. Predlažem da se ova sredstva prebace njima na računu, hvala. 

 

Uran Halimi: Hvala na prijedlogu, stavimo na glasanje prijedlog gospodina Sejdilara. Tako mi se 

sviđa. Predsjedniče, stavljamo na glasanje ovu tačku dnevnog reda sa Vašim prijedlogom. G. Edin 

Kurt je tražio riječ. 

 

Edin Kurt: Stavljate ovaj dokumenat na glasanje a nama delegatima iz nevećinske zajednice nije 

jasno šta glasamo, predsednik je dao neke predloge ali mi te predloge nismo razumeli, obzirom da 

je te predloge dao pod rednim brojevima a fizička verzija koju smo dobili se ne slaže i ne možemo 

da se snađemo. Tražim od predsednika da predloge koje je dao pročita po imenima, kako bi znali 

gde se prebacuju sredstva. 
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Uran Halimi: Hvala, gospodine Edin Kurt! Dajem pojašnjenje precizno, ne sa rednim brojevima 

kao što tražite, mi ga imamo kao što sam ranije rekao, takođe zbog prevoda je govorio sporije, 

imamo ga u kulturnim službama - šifra Dragaš 850/85009, gde očekivana vrijednost od 30 hiljada 

eura, dodaje se 31 hiljada eura, ukupno 61 hiljada eura. Onda imamo to u urbanističkom planiranju 

i inspekciji, šifra je 660/66350, ovde je predviđeno da se ovoj vrednosti doda 5 hiljada evra, to je 

predloženo, mislim. Imamo još jednu promenu, primarne zdravstvene usluge, šifra je 730/37550, 

gde je predviđeno da od 56 hiljada evra njena vrednost bude 20 hiljada evra. Molimo potvrdite ako 

ste razumeli. Da, možeš uzeti reč. 

 

Edin Kurt:  U ovoj našoj tabeli stoji da primarne zdravstvene usluge iznos je 30.000 EUR. A ne 

61 1.000 EUR To je razlika. Razumeo sam gde treba da investiramo ali nisam razumeo iz kojih 

izvora ili projekta će se uzeti ta sredstva. 

 

Uran Halimi: Hvala ti! Vjerujem da je, ma kolika vrijednost bila, predloženo da mi se uzme 

20.000 eura. U redu, to je najbolji mogući prijedlog. Imamo deset minuta pauze, vidimo se za deset 

minuta. 

Nastavimo tamo gdje smo stali, i dobro je objasniti manje-više šta se promijenilo. 

Bexhet Xheladini: Onda ste, poštovani delegati, dobili konačnu verziju prijedloga-odluke o 

prenosu neutrošenih vlastitih sredstava iz 2022. godine na 2023. godinu, tako da je sada na vama 

da glasate o ovom prijedlogu. Daću i objašnjenje. Sa članovima mog kabineta razgovarali smo o 

mogućnosti obezbjeđivanja finansijskih sredstava za potres u Turskoj i smatrali smo da ta sredstva 

treba uzeti ne od nevećinske zajednice, već iz zajedničkih fondova, sa pozicije subvencija. i 

transfera. Međutim, imajući u vidu da sredstva koja smo izdvojili na prošloj sednici za Skenderaj, 

Vlada Kosova nije izvršila, Ministarstvo finansija nam ih je ponovo vratilo, sa obrazloženjem da 

nemamo pravo da im damo sredstva. Taj zadatak pomoći Turskoj smo prepustili nama i 

konsultovali smo se sa ministarstvom, ako nam dozvole, možemo zauzeti stav da bih ja kao 

predsesednik, sa pozicije subvencija i transfera iz kulture, mogao izdvojiti 10.000 eura za Tursku. 

Ako nam vlast dozvoli, nemojmo pogriješiti. Međutim, ta sredstva koja smo izdvojili za Skenderaj, 

imaću sastanak sa gradonačelnikom Skenderaj, i takođe ću ga zamoliti da nam iznese šta mu je 

potrebno, sa robom, odnosno sa kupovinom ili prodajom. lopte za škole, ili stolice, klupe koje su 

oštećene ili nešto drugo, čak i sa sredstvima koja smo im dali, mi ćemo ih uzeti ne u vidu sredstava, 

već u vidu materijalne pomoći. Dakle, izašao sam sa pojašnjenjem, ako nam Vlada dozvoli da 

pomognemo Turskoj, dobro je da pomognemo, ako Vlada kaže da je to stvar države, država će 

takođe izdvojiti sredstva za pomoc Turske. Hvala. 

 

Uran Halimi: Hvala, predsednice! Pošto su se pominjali laptopovi, podsjetio sam i da mi kao 

Skupština nemamo laptopovi, da nas trebate snabdeti laptopovima, kao i prethodne skupštine, a 

postoji mogućnost da ovi problemi koji se javljaju u Skupštini su i nedostatak laptopova. Znam da 
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većina nas treba da se opremi loptopovima, verujem da direktor uprave - koji također trazi reč - 

verujem da podržava ovaj zahtev naše Skupštine.  

 

Vetim Ramadani: Hvala predsedavajuci, poštovani predsedniče, poštovani članovi skupštine, 

kolege direktori! Što se tiče pitanja koje ste pokrenuli, ove godine ćemo isporučiti laptopove, baš 

kao što smo razgovarali na posljednjoj sednici prethodne godine. To je već u okvirnom ugovoru 

utvrđeno, svi znamo da je promena cena rezultirala raskidom svih okvirnih ugovora koji su 

zaključeni između Vlade Kosova i ekonomskih operatera. Kao posledica toga, nismo uspeli da 

razvijemo druge procedure, nedostaje nam i za civilno osoblja koje radi u opštini, obično imamo 

problema sa informatičkom opremom. Međutim, ove godine je potpisan novi ugovor i imamo 

priliku da ih naručimo za sve članove skupštine. Nadam se i želim da se ovom prilikom, kada svi 

odbornici budu opremljeni laptopima, ovaj problem materijala se resi, jer mi kao opština imamo 

dosta problema da štampamo materijal. Govorim o sednicama poput današnje, koje imaju obiman 

materijal, o izvještajima o radu, planovima rada i sličnim stvarima. Nadam se da će ovaj problem 

biti rešen u budućnosti, što se tiče laptopa, taj problem cemo vrlo brzo rešiti. Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, direktore! Sada smo, Nedžmidine, razgovarali o tačkama dnevnog reda. O 

čemu? U redu, minutu replike. 

 

Nedžmidin Sejdilar: Evo sada opet dobijamo novu verziju ovog materijala. Vi ste rekli da ćemo 

dodati 50.000 EUR a ponovo u ovoj listi imamo 45.000 EUR. Isto tako ste skinuli projekat 

asfaltiranje puta Globočica- Bačka-Dikance a ta sredstva nismo dali Turcima. Skinuli ste 

asfaltiranje tog puta. Kako ćemo da rešimo ovaj problem. Ovo je zadnji dokumenat koji ste 

dostavili, projekat asfaltiranja puta od oko 8.000 EUR ga nema na listi. Ne mogu da vam kažem 

redni broj projekta iz razloga što ga više nema u materijalu. Ovde više nema sredstva za asfaltiranje 

puta Globočica- Bačka-Dikance bilo je oko 8.900 EUR sad ih više nema. A ja sam predložio da se 

te pare daju za pomoć Turcima i u Siriji. Predsednik je rekao da ne možemo a opet pare su nestale. 

Gde su te pare. Hoće li neko da mi objasni. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Imali smo prijedlog predsjednika da se Turskoj 

subvencionira zbog potresa koji se tamo dogodio. Provjerio sam i raniju verziju...u redu, molim 

vas, nastavljamo sa glasanjem o ovoj tački dnevnog reda sa ranijim prijedlozima. Imamo prijedlog 

predsjednika koji je predložio da se Turskoj finansijski pomogne, iz subvencija kultue u iznosu od 

10 hiljada eura, zar ne? Dobro, ovo je prijedlog za neku buduću sednicu. U tom trenutku nema 

drugih izmena, osim ovog završnog dokumenta koji ste upravo dobili od skupštinske službe. 

Vreme je da se to stavi na glasanje, zbog generalnog načina, dobro je da podržavate ovaj transfer 

sredstava, jer to je nešto što pripada nama, pa vas pozivam da glasate za to. Ko je za ovu tačku, 

drugu tačku, odluku da se nose sredstva? Ko je protiv ove tačke dnevnog reda? Uzdrzanih? Imamo 

16 glasova za, 1 protiv i 6 suzdržanih, druga tačka dnevnog reda je usvojena. Pokušavamo da 

predlog gospodina Sejdilara ostavimo kao eventualni, ako ne ometa rad. Ako ne, onda ćemo to 
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ipak staviti na glasanje, ako napravimo redosled tacaka. Onda ćemo, Nedžmide, tvoj prijedlog 

staviti na završnu tačku. 

Nedžmidin Sejdilar: Gospodine predsedavajući ja mislim da vama pod hitno treba neki kurs, da 

vas malo obuče da znate da se pod tački razno ne donose odluke. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Uzimam u obzir ovaj savet koji ste mi dali, maksimalno 

ga poštujem, ali pored posla odrađujem i praksu. Ranije, kada sam rekao deset minuta pauze, 

većina njih nije ispoštovala ovih deset minuta, otišli su i rucali se, mi ostali smo ostali bez hrane, 

nismo završili treću tačku dnevnog reda i nastavili smo sa pauzom, koju nismo iskoristili. Imamo 

izvještaj o radu KKSB-a za drugi semestar. Ovo nije nešto što treba da stavimo na glasanje, to je 

izvještaj o radu i dobro je da je predsednik izašao i dao nam informacije o tome šta ovaj izveštaj 

sadrži. Ako ne želite, možete da i ne izlazite za govornicom.. Prihvatili smo materijal. 

 

Bexhet Xheladini: Zahvaljujem se predsedavajucem, možda nema potrebe da izlazim, ali on je 

tražio da izađem, jesam. Dobili ste izvještaj, znate da po zakonu svakih šest mjeseci Skupština 

opštine mora izvještavati o radu KKSB-a. Dobili ste izvještaj, pročitali ste ga, ako neko ima bilo 

kakva pitanja o ovom izvještaju, tu sam da odgovorim. Inače, prošle godine smo održali šest 

sednica KKSB-a, ove godine smo održali dva sastanka, a na osnovu zakona planiramo da ove 

godine održimo šest sednica. Što se tiče ovog izveštaja, ne želim više odugovlačiti. 

 

Uran Halimi: Hvala, predsednice! Ako neko ima pitanja o ovom izvještaju? Da, Nedžmidin 

Sejdilar je tražio riječ. 

 

Nedžmidin Sejdilar: Ja sam ovaj izveštaj pročitao nekoliko putam, u njemu se govori kako je 

situacija stabilna na svim poljima, počevši od bezbednost ne preko bezbednosti u saobraćaju pa 

nadalje. Ono što mi je privuklo pažnju jeste ova tabela ovde. Kada saberem broj krivičnih dela iz 

statistike, doći ćemo do zaključka da svaki drugi građanin naše opštine je delikventan. Pa kako 

onda objašnjavate bezbednosnu situaciju kada vam statistike govore potpuno drugačije. Ovde 

vidim broj iniciranih slučajeva a niste se bazirali u izveštaju koliko ste i na koliko način slučajeva 

rešili. Ne vi, već da nam dostavite izveštaj od komandira policije. Bezbednost u saobraćaju kažete 

da je na zavidnom nivou a ovde u našoj opštini je je napisano više od 3820 kazni. To je oko 37% 

građana naše opštine. Jednostavno tekst sa statistikama vam se ne slaže pa ako možete da nam 

bolje objasnite ovu stvar. 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Hoće li mi još da uzme reč? Reč ima gospodin Samidin 

Xheladini. 
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Samidin Xheladini: Šestomesečni izveštaj KKSB je izveštaj koji predstavlja rad KKSB u okviru 

zakonskih odredbi i bavi se nizom važnih pitanja, kao što su ocena opšte bezbednosne situacije u 

našoj opštini, operativni plan, bezbednost saobraćaja, praćenje i izveštavanje o bezbednosti u 

školama, sprovođenje plana bezbednosti, prijavljivanje i preduzimanje mera za prekršioce zakona 

u opštini, osnivanje saveta za bezbednost zajednice na terenu, zaštita šuma od bespravne seče, 

bezbednost saobraćaja, sprečavanje nasilja u porodici, prijava komandira policije i granične 

policije, izvještaj Uprave za obrazovanje, izvještaj Kancelarije za ravnopravnost polova, oprez u 

pogledu upotrebe pirotehničkih sredstava. Sve ove i druge, bilo bi dobro i molim sastavljača ovog 

izveštaja da ubuduće, ako bude u prilici da nam predstavi situaciju od 3-5 godina, napravi 

poređenje da vidimo stanje tokom godina je došlo do pogoršanja ili poboljšanja stanja. Mislim da 

je, hvala Bogu, protekla godina bila bez ijednog slučaja koji bi se mogao istaći, a ova zasluga se 

pripisuje građanima naše opštine uopšte, a posebno opštinskim organima. Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine! Neko drugi ako želi razgovarati. Ako ne, dobro je da se 

posavetujete sa nama za pauzu, za nas koji nismo završili ručak. Stoga vas pozivam da ovu sesiju 

nastavimo u 13:30. Poštovani prisutni, drago mi je da ste se vratili da nastavimo sednicu gde smo 

stali, radi se o četvrtoj tački dnevnog reda, kako je i ona predložena za podelu, četvrtu tačku imamo 

podijeljenu, imamo samo Izveštaj rad Izvršne vlasti za 2022. godinu. Pošto je ovo samo izveštaj, 

a plan je ostavljen za narednu sjednicu, ovo nije tačka o kojoj moramo glasati, to su samo izveštaji 

direktora ili bilo koga iz izvršne vlasti o njihovom rad za 2022. godinu. Zatim predsednik zatražio 

reč za nastavak dalje. 

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati, pošto je izveštaj odvojen od plana rada, onda ja kao 

gradonačelnik znate da je Izveštaj o radu izveštaj gradonačelnika i izvršne vlasti zajedno i ja ću 

samo svoj izveštaj pročitati u celini, dok ja neće čitati tabele, dok će direktori izaći svaki i izvesti 

svoj izvještaj u kratkim tačkama, najviše pet minuta, pa ću onda ostaviti više vremena vama 

delegatima da postavite pitanja, čak i dobijete odgovor 

Građani opštine Dragaš, Poštovani delegati; 

Na osnovu Zakona o lokalnoj samoupravi br. 03/L-040 i statuta opštine Dragaš 01 br. 06-103/1 od 

11.09.2008, imam čast i zadovoljstvo da vam predstavim godišnji izveštaj januar-decembar 2022. 

godine o dostignućima, uspesima , obavezama, ali i izazovima i poteškoćama sa kojima se suočava 

opština Dragaš tokom 2022. godine. 

Nakon overavanja rezultata od strane Centralne izborne komisije za treći krug – ponavljanje 

glasanja iz dijaspore – krenuli smo u proceduru za konstituisanje Skupštine opštine. Dana 

28.12.2021. godine održali smo polaganje zakletve načelnika opštine, čime je otvoren put za 

konstituisanje drugih pratećih tela, kao što su izbor potpredsednika, izbor potpredsednika za 

zajednice, kao i direktore opštinskih direkcija. 

Budući da opština Dragaš u svom sastavu ima pripadnike albanske, goranske i bošnjačke 

zajednice, u cilju što korektnije i pravednije zastupljenosti građana u opštinskim institucijama, 
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sastav direktora opštinskih direkcija odražava zastupljenost svim zajednicama. Od osam 

opštinskih direkcija, četiri od njih su na čelu sa većinskom zajednicom (Direkcija za 

administraciju, Direkcija za obrazovanje, Direkcija za privredu, finansije i razvoj i Direkcija za 

kulturu, omladinu i sport), a četiri druga iz nevećinskih zajednica ( Direkcija za urbanizam, katastar 

i zaštitu životne sredine, Direkcija za zdravstvo i socijalnu zaštitu, Direkcija za zaštitu, spasavanje 

i javne službe i Direkcija za poljoprivredu, ruralni razvoj i inspekcije). 

Kao rezultat zajedničkog rada i dobre saradnje unutar i van ustanove, uspeli smo ostvariti većinu 

programskih ciljeva. Da bi bila što transparentnija za javnost, Opština Dragaš je kroz ovaj 

dokument dala opšti pregled svojih aktivnosti, kako bi građanima pružila priliku da upoznaju i 

procene rad opštinskih institucija. 

Tokom ove kalendarske godine, izvršni organi opštine su se zalagali za transparentnu, efikasnu, 

odgovornu, sveobuhvatnu opštinsku vlast, sa brzim uslugama za sve građane naše opštine, bez 

ikakvih razlika. 

Rad načelnika opštine odvija se kroz osam direkcija i pratećih službi opštine, kao što su Lokalna 

kancelarija za zajednice i povratak, Služba Skupštine, Kancelarija za nabavke, Kancelarija za 

rodnu ravnopravnost, Unutrašnji revizor , itd. U skladu sa važećom zakonskom regulativom, 

administrativnim uputstvom i statutom opštine, načelnik opštine je održao 11 sednica Borda 

direktora i stalno pratio rad direktora, ocjenjujući njihov rad, a preko njih i rad svih državnih 

službenika na svim nivoima u opštini. 

Osigurano je mirno, tolerantno, demokratsko i kooperativno okruženje između direkcija i osoblja, 

eliminirajući svako individualno i kolektivno nezadovoljstvo ili nejednakost. Dijalog sa strankama 

i građanima je moj prioritet. Pored toga što je u kabinetu gradonačelnika primljeno na stotine 

stranaka, održani su i sastanci sa građanima na svim lokalitetima, na kojima smo pobliže 

informisani o njihovim zahtevima i prioritetima. 

Planiranje budžeta za 2023. godinu urađeno je nakon debata koje smo vodili sa građanima i kao 

rezultat toga, budžet je usvojen jednoglasno, glasovima poslanika svih političkih partija u 

Skupštini. 

Posebna pažnja je posvećena transparentnosti rada opštinskih organa, gde su sve odluke, zahtevi, 

oglasi, pozivi, periodični izveštaji o realizaciji budžeta, objavljeni na sajtu opštine na oba jezika. 

Opštinski organi su snažno angažovani na povećanju efikasnosti opštinskih usluga, kao što su 

administrativne, kao i usluga snabdevanja, kao što je voda za piće. Zatim razna kapitalna ulaganja, 

izgradnja, sanacija i održavanje kanalizacione mreže, puteva, transporta, upravljanja otpadom, 

javne rasvjete, letnog i zimskog održavanja puteva itd. Što se tiče održavanja puteva tokom zimske 

sezone, zaštite prirode i pružanja najefikasnijih zdravstvenih usluga, opština je raspisala Javni 

poziv za realizaciju ovih usluga. 
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Odobreni budžet za 2022. godinu je realizovan u obimu od 95%. Izazov je bila realizacija budžeta 

za kapitalne investicije, zbog problema nasleđenih od prethodne vlasti, kao što su projekti na 2-3 

godine i nedostatak firme za projektovanje projekata. 

Opština je preko Kancelarije za nabavke uspešno završila 168 kapitalnih projekata i nabavki. Kao 

rezultat efikasnog rada Direkcija za urbanizam, zakonskih procedura tenderisanja od strane Uprave 

za nabavke, stručni nadzor radova, česte posete predsednika opštine radnim mestima, stručne 

komisije za tehnički prijem radova itd., posao je urađen kvalitetno i održivo. 

Načelnik opštine je nastavio sa praksom susreta, poseta i saradnje sa svima, sa jedinom svrhom da 

učinimo nešto dobro za našu opštinu. Zajedno sa gradonačelnicima opština na Kosovu bili su u 

Turskoj da se izbliza upoznaju sa naprednim praksama upravljanja otpadom. U okviru IPA 

programa prekogranične saradnje posetili smo Republiku Severnu Makedoniju i potpisali 

memorandum o saradnji, gdje smo kao vodeća opština konkurisali za projekat u IPA programu. 

Načelnik opštine je učestvovao na svim sastancima koje organizuju centralni organi, ministarstva, 

međunarodne institucije, Savez opština i dr. Kancelariju gradonačelnika posetilo je mnogo stranih 

investitora, koji su zainteresirani za ulaganje u obnovljive izvore energije, stočarstvo i turizam, ali 

nedostatak zemlje je bio izazov. Kao što znate, 57% naše teritorije je nacionalni park, najboljim 

delom zemljišta upravlja KAP, gde je slučaj u Posebnoj komori Vrhovnog suda. Takođe, ostatkom 

zemljišta upravlja Agencija za šumarstvo Kosova. 

Najveći izazov za nas je nezaposlenost i porast zahteva za socijalnu pomoć, medicinsku pomoć, 

lekove itd. Kabinet gradonačelnika je za takve slučajeve planirao 100 hiljada eura, koji su bili 

nedovoljni. Za poljoprivrednike i stočare, godina koju ostavljamo iza sebe bila je izazovna, zbog 

duge zime, ekonomske krize, povećanja cena stočne hrane itd. Iz budžetske kategorije subvencija 

i transfera dodijelili smo finansijska sredstva u iznosu od 90.000 eura za sve registrovane stočare, 

pčelare i živinare. Takođe, iz ove budžetske kategorije izdvojili smo 10.000 eura za organizaciju 

sajma domaćih proizvoda. 

Tokom prve kalendarske godine fokus je bio na realizaciji Vladinog programa i u tom pravcu 

uloženo je mnogo u obrazovanje, kulturu, omladinu i sport, zdravstvo, infrastrukturu itd. 

Organizovane su mnoge kulturne manifestacije, sportske manifestacije, objavljeno mnogo javnih 

saopštenja od čega su koristi imala udruženja, klubovi, nevladine organizacije, kulturno-umetnička 

društva, udruženja boraca, penzionera, sva lokalna. Održana je smotra folklora "’Opoja Vallëzon 

", a po prvi put u istoriji opštine održane su dvije manifestacije "Dani dijaspore", jedna u Brodu i 

jedna na jezeru Brezne. Podelili smo 114 stipendija studentima naše opštine. Za Udruženje ’Jetimat 

e Ballkanit’’ izdvojili smo 40.000 eura za izgradnju stambenih kuća za decu bez roditelja. 

Pod pokroviteljstvom predsednika opštine obeleženi su svi značajni datumi: dan proglašenja 

nezavisnosti, epopeja OVK, Dan šehida, Dan oslobođenja i Dan zastave. Načelnik opštine je 

učestvovao u svim manifestacijama koje su organizovane povodom obilježavanja Dana škole. 

Takođe, sve opštinske institucije, kao što su medicinski centri, škole, PSC, regionalne kompanije, 
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Kosovska policija, itd., su stalno posećene. Na predlog predsednika opštine, Skupština opštine je 

jednoglasno proglasila gospođu Janet Reineck za počasnog građanina opštine Dragaš. 

Što se tiče bezbednosti, naša opština je bila mirna i stabilna opština, bez značajnijih problema u 

pogledu opšte bezbednosti. Saradnja sa Policijom Kosova je na nivou, u okviru nadležnosti i 

zakona na snazi. Tokom ove kalendarske godine održano je 6 sednica OSBZ-a na kojima su se 

pisanim putem izveštavali svi relevantni akteri za pitanja bezbednosti u našoj opštini. 

Sve aktivnosti i sav rad opštinskih organa uključeni su u izveštaje osam direkcija, Kancelarije za 

zajednice i povratak, Kancelarije za nabavke, Kancelarije za rodnu ravnopravnost i sastavni su deo 

rada predsednika opštine. 

Neću govoriti o prioritetima, jer je ova tačka odgođena, a postoji tabela odluka gradonačelnika, 

ima devet stranica, ja ih necu čitati, vi ste sve pročitali. Hvala ti! Pošto sam ja ovdje, nema direktora 

Uprave za poljoprivredu, dragi predsjedniče, dozvolite mi da pročitam na trenutak izvještaj Uprave 

za poljoprivredu. U odsustvu direktora, koji je na službenom putu, u vrlo kratkom roku, ovaj 

direktor, pored rutinskih poslova koje je obavljao na nivou poljoprivrede, stočarstva, inspekcije, 

šumarstva, turizma i ruralnog razvoja, ovaj direktor prošle godine, po prvi put iz opštinskog 

budžeta izdvojene su subvencije u iznosu od 90 hiljada evra za stočare. Takođe, po prvi put je 

održan i sajam domaćih proizvoda, koji je koštao oko 10 hiljada eura. Ja sam mu, pored rutinskog 

posla kojeg imate u izveštaju, pomenuao samo dva važna pitanja, a onim odbonirnicima koji žele 

da upute pitanja direktoru poljoprivrede, pitanja možete uputiti njemu putem e-maila ili pismeno, 

na sledećoj sesiji ce biti odgovori kod vas. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, predsedavajući! Dobro je da, prema ova dva izvještaja, dobijemo sva 

moguća pitanja, bilo kakvu diskusiju. Nakon izvještaja predsjedavajućeg i nakon svakog 

izvještaja, vi poštovani delegati imate pravo iskoristiti svoje vrijeme za sva eventualna pitanja. Ko 

će uzeti riječ delegatima? 

Nedžmidin Sejdilar: Zahvaljujem na opširnom izveštaju, delimično se slažem sa vama iako je 

bilo nekoliko stvari gde sam morao da vas kritikujem da bi ste neke stvari stabilizovali. Kao što je 

sastanak sa građanima. Imate od mene jednu šesticu, vi ste prošli ovaj ispit. Jedna činjenica, 

direktor poljoprivrede nije prisutan. Vi ste raportirali u njegovo ime i rekli ste da će nam odgovoriti 

na pitanja preko email. To meni miriše na prevaru. Zato što u njegovom izveštaju se ne slažu 

aplicirane subvencije sa potrošenih novcem. Na prvu stranicu kaže da su aplicirali za krave 

9796,  broj ovaca 9724, a na drugoj stranici imamo daleko veće subvencije. Kada su u pitanju 

kokoške aplicirano je sa 4.700 kokošaka a isplaćene su subvencije za negde oko 8.000. Kada ovo 

prvo računamo ispada da je ovde neko proneverio novac. Kako je mogao da isplati subvencije za 

kokoške koje ne postoje i za koje nije aplicirano. Insistiram da se odgovori sa ove govornice na 

ovo pitanje ili je možda problem ponovo u štampanoj verziji. Imate ovce 9796 a subvencirali ste 

9724. Samo su mu koze tačne jer je dvocifreni broj. Neko je konkurisao sa 82 koze. I toliko je dato 

subvencija. Ovde se ništa u suštini ne slaže. Postoji pronevera novca, te za to neko mora da da 

izveštaj gradjanima. Ja ne mogu da dozvolim da se pare naših građana troše na jedan ovakav način. 
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Uran Halimi: Hvala, gospodine Sejdilar! Neko drugi ako želi rec. G. Munir Jonuzi. 

Munir Jonuzi: Zaista je za svaku pohvalu kada se vidi da je 95% realizovanih projekata. Kada se 

vidi da je izvršeno 168 kapitalnih projekata i nabavke. Vidi se da ste dosta radili u prethodnoj 

godini. Jedna konstatacija, za razliku od prošle godine ove godine ste mnogo agilniji što se tiče 

izvršenje kapitalnih projekata. Krenuli ste na vreme. Vidi se da ste organizovali svoje timove i da 

šaljete ekipe na terenu, koji vrše merenja i pripremaju se za kapitalne investicije. Na ovakav način 

se neće desiti situacija kao prošle godine, kada smo realizovali projekte u decembru mesecu. Jedan 

od prioriteta koje ste postavili jeste transparentnost, nadam se  da ćemo ove godine biti mnogo 

bolji što se tiče transparentnost u odnosu na prošlu godinu. Takođe ste pomenuli javnu rasvetu, 

moje pitanje glasi: da li planirate da finansirate javnu rasvetu i po našim selima, a ne samo u 

administrativnom centru. Jer to nije fer prema ostalim građanima. Naredni prioritet koji ste 

pomenuli jeste razvoj turizma. Nadam se da će se ove godine konačno nešto uraditi po tom pitanju 

i da ćemo osnovati turističku kancelariju ili odeljenje. Zaista mi kao opština imamo šta da 

ponudimo kada se tiče turizma, samo nam je potrebna ozbiljna strategija. Takođe ste pomenuli 

izradu razvojnog plana kao svoj prioritet. Ove godine nam ističe razvojni plan koji imamo, kao i 

izrada zonaalnih karata. Nadam se da ćemo konačno uraditi zonalne karte za našu opštinu. Na 

kraju ste rekli da se svi materijali dostavljaju na dva jezika, gospodine predsedniče, na osnovu 

Statuta naše opštine, mi u ovoj opštini imamo tri službena jezika, i to su albanski, srpski i bosanski 

jezik. Molim vas da ubuduće upotrebljavati termin tri jezika. Hvala 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Jonuzi! Neko drugi, ako želite da razgovarate o izveštaju 

predsednika. Reč je zatražio Shpetim Hajredini iz PDK. 

 

Shpetim Hajredini: Hvala predsedavajuci, pozdrav predsedniče, poštovani sabornici, građani 

opštine Dragaš! Što se tiče izvještaja gradonačelnika, ja se lično neću uopste uključivati, jer 

vjerujem da je to gradonačelnik iyvestio, a znamo kako je dospio i gdje se nalazi, znači na kraju 

ove godine. Licno sam mu na pocetku mandata rekao da ako uspije da radi i utrosi budzet i dobije 

performans za rad, ja cu mu prvi cestitati, tako da drzim rijec i za prvu godinu zaista je postignut 

maksimalno moguće trošenje budžeta, nadam se da će se tako nastaviti i sledeće godine i da će 

građani osetiti ruku bliže i doći do onih nedostataka koje imaju u selima. Ono o čemu želim da 

razgovaram, pošto je predsednik preuzeo odgovornost, jeste resor poljoprivrede. Pošto direktor 

sada nije tu, želim da mu postavim ova pitanja, ako imate priliku ž da odgovorite, dobro ako ne, 

onda ostaje odgovornost i teret direktora poljoprivrede, turizma i ruralnog razvoja da vratite 

odgovor u sljedećoj sesiji. Sad ću da pređem na plan rada 2022 i kriterijume - u redu je, slušajte 

šta naglašavam i ne mešajte se, rekao sam plan rada 2022 - i kriterijume ili četiri obećanja za koja 

su data obećanja direktoru koja će ispuniti ili imati kao primarna; stvaranje povoljnih uslova za 

ulaganja u poljoprivredu i preradu, pripreme za što bolje korišćenje sredstava ministarstva, EU 

fondova ili donatora, unapređenje kapaciteta lokalne uprave da odgovori nadležnostima opštine na 

način da kvalitetnije, obezbeđivanje direktne podrške poljoprivrednicima u okviru njihovih 



20 | P a g e  
 

sopstvenih mogućnosti. Ono što me zanima je četvrto, pružanje direktne podrške 

poljoprivrednicima u okviru sopstvenih mogućnosti. Ovo je bilo primarno u ovom planu rada, u 

izvještaju o radu nisam mogao da identifikujem da je bilo šta urađeno u tom pravcu. Nadam se da 

je sada opet u planu rada 2023. cilj, vjerujem da će se ove godine nešto uraditi u tom pravcu i da 

će poljoprivrednici dobiti ono što zaslužuju iz opštinskog budžeta a ne samo iz budžeta 

Ministarstva poljoprivrede. Preci ću i u inspekciju, gdje smatram da je prošle godine, smatram da 

je to u nadležnosti inspekcije, imate pritužbu, na osnovu podataka koje imam od jednog mog 

sumještanina o problemu koji je iznesen poslednjih godina u pčelarstvu, tačnije premeštanju 

porodica iz drugih gradova u naš grad, tačnije u moje selo, gde se preko 70 košnica prebacuje, bez 

dobijanja dozvole - na osnovu podataka koje imam vrlo tačne - iz opštine koja tako nešto zaista ne 

dozvoljava. Ta osoba mora dobiti i dozvolu od opštine, bez obzira da li mu ona dozvoljava 

premještanje košnica iz jednog grada u drugi. On tako nešto nije radio poslednjih godina, očekujem 

da inspekcija ove godine preduzme mere, a ako se desi da ta osoba ponovo uradi ovako nešto treba 

da bude sankcionisana, inače smo mi građani prinuđeni da preduzimamo mere, jer one pčele koje 

se dovoze iz drugih gradova su mnogo moćnije od pčelinjih porodica koje se nalaze u našim 

krajevima, zbog klimatskih uslova. Ostaje dužnost izvršne vlasti da razgovara sa inspekcijom, vidi 

zakon na snazi i preduzme mjere ako se tako nešto dogodi ili čak donese bilo kakvu odluku ili 

informaciju kako bi osobe koje žele tako nešto, uzele barem dozvolu od opština i onda, ako 

dozvolite, onda mi građani nemamo šta da preduzimamo. To je sve što sam imao što se tiče Uprave 

za poljoprivredu. Hvala! 

g.Artan Loshaj – Zdravo svima! Ne znam sad da li je počelo, jer sam kod gradonačelnika imao 

izvještaj gradonačelnika. Predsjednik i potpredsjednik se ovdje ne sastaju. Očekujem. 

Predsedavajući, pažljivo sam slušao izveštaj i više-manje mi se dopao. Da, imam neke vrlo male 

primjedbe, na primjer, kada ste ovdje dodali "obezbeđena je mirna atmosfera", ja sam to rekao i 

juče, "tolerantna, demokratska i kooperativna između direkcija i osoblja". Predsedniče, godinama 

niste uspeli da stvorite ovu sigurnost, ovo mirno okruženje, recite mi ljudi, ja sam otkrio da je sa 

PDK ovde mir, evo još jedan kutak, nema povratka smirenosti. Drugo, ovdje sa pijaćom vodom, 

"opštinski organi su snažno angažovani na povećanju efikasnosti komunalnih usluga". Prof. Nexë 

je ranije rekao da ste možda razgovarali o nekom selu ovde konkretno, o opštini Dragaš, čiji 

direktor mnogi ljudi koji žive ovde kupuju vodu za piće. Mozda je malo izvrsena sanitacije bazena, 

ako nije dovoljno, nadam se da cete jednog dana to shvatiti malo ozbiljnije, pa ce gradjani grada 

Dragasa imati pijacu vodu. Ovdje ispod ste napisali da ste realizovali 168 projekata. Drago mi je, 

hvalili ste Kancelariju za nabavke i Kancelariju za urbanizam, dobro znate da sa uzrokom ovih, u 

kritikama ovih da ne radi dobro, ne radi dobro, dosli ste na vlast , sad isti ljudi, isti radnici isti 

direktor, zar ih ne placas malo, znam da je to politika, proslo je tek nekoliko sedmica puno si 

skupio cekaj godinu-dve da vidimo ove investicije koje su bo zimi sa snegom ma da su dobre ako 

zurite do oktobra da vidimo gde smo tj da ne pokvare dva tri meseca da vidimo 5-6 mjeseci ili 

dvije godine, pa pred kraj mandata me ostavi, onda imamo još malo hlada. Ovdje, malo ispod, 

napisali ste da je „nedostatak firme za izradu projekata“. Istina je, zadnje dvije godine na vlasti 

PDK smo radili s mjerama, radili smo sa... s kim god imamo, možemo imati projekte, treba da 
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nastavite isti pristup, odnosno ove 2022. godine imate nema izrađivača projekata. Čuo sam da ste 

ove godine raspisali konkurs za takmičenje, ali to niste uradili. Odnosno, to je druga godina da ste 

takođe sa merama i sa stavkama kao što je PDK. I na kraju ste dodijelili sredstva raznim nevladinim 

organizacijama, pomenuli ste i iznos, i ja sam to juče rekao, kancelarija parlamenta je obećala da 

će mi danas dati i iznos, pitao sam vas, sa brojem 25 i brojem 26, gdje jesi li podržao razne NVO, 

odlično si uradio predsedniče, dobro je da ih podržavaš, ali radi transparentnosti rado sam dao 

obaveštenje bon vaki, danas se baviš dosta tehničkih grešaka , zar i ovo nije tehnička greška. Na 

primer, u broju 25 piše "ugovor o dodeli finansijskih sredstava Opština Dragaš - NVO CENTRA", 

a iznos nije ček. Dobro je radi transparentnosti da nam pokažete koliko je sredstava izdvojeno za 

ovaj centar, kao i broj 26 "ugovor o dodjeli finansijskih sredstava Opština Dragaš - NVO 

Demokratska Omladina Gora", dobro je da ste dodijelili sredstva, dobro je ovdje da nam date 

odgovor koliko ste sredstava izdvojili za ove dvoje NVO. Hvala! 

g.Bexhet Xheladini – Što se tiče izvještaja o poljoprivredi, Nedžmidin Sejdilar je pročitao neke 

nedosljednosti u dodjeli subvencija. Radi se o dvije vrste subvencija; subvencije koje je Vlada 

podelila, takođe se izveštava koliko farmera se prijavilo, da, normalno su se prijavili, ali nisu dobili 

sve, a ovo su subvencije koje smo mi podelili nama, opštini Dragaš. Što se Munira Jonuzija tiče 

transparentnosti, mislim da je možda bilo nekih propusta prošle godine, ali ne namjerno, bilo 

kakvog zaborava, ali je ipak naredba bila da se sav posao obavi u opštini, sve odluke su objavljeni 

na sajtu opštine, na fejsbuku opštine, čak i oni normalni na dva-tri jezika, kako se kaže, i ja mislim 

da ima pomaka u ovom pravcu, prvo su neki ustupci, istina je da neko ima reagovao i reagovao 

kako treba, svaki put sam to rekao, prihvatam odgovarajuću kritiku. Što se tiče razvoja agroturizma 

i turizma, u izvještaju sam pomenuo i da smo se konkurisali u IPA programu i jučer smo dobili 

obavještenje da je naš projekat sa kojim smo konkurisali u IPA prošao prvu fazu i da nam je dat 

rok do aprila, da izradimo detaljan projekat i dostavimo ga. Što se tiče pomoći poljoprivrednicima, 

naravno, plan rada je bio da se pomogne poljoprivrednicima, ali znam da su farmeri druga 

kategorija u odnosu na stočare, ali nema odvojenog stočarstva ili poljoprivrede bez stočarstva. 

Dakle, u tom pravcu nemamo dovoljno sredstava da pomognemo poljoprivrednicima, nemamo 

svoja primanja, imajući u vidu da je finansijska situacija poljoprivrednika prošle godine bila veoma 

teška, orijentisani smo da subvencionišemo poljoprivrednike koji prevoz pčela, naravno da ćete se 

baviti time, i zaista je razuman prijedlog, da se dolaskom tih pčela ovdje mogu i one razboljeti, a 

za to se mora dobiti i dozvola od opštine. „Obezbeđen miran ambijent“, nisam rekao da sam našao 

miran ambijent, ali sam stvorio miran ambijent, kao predsednik opštine, nisam ovde došao kao 

predsednik LDK, iz stranke, ali sam se ponašao sa radnicima, sa kadrovima koje sam zatekao, kao 

načelnik opštine, sa svima njima i sa svima sam u izuzetno dobrim odnosima i hvala im, sarađivali 

su sa načelnikom a sa svima direktorima, čak i za tim smo za uspjehom, uspjeh se dijeli. I, evo čuli 

ste, a ja vam takođe kažem da nisam preduzeo nikakvu administrativnu meru ni prema jednom 

radniku, ni otkaz, ni promenu položaja, govorim u opštini. Što se tiče vode za piće, takođe sam 

juče izvestio da je u saradnji sa 'Hidroregionom' koji smo finansirali, opština takođe učestvovala 

u finansiranju i 'Hidroregionom', zajedno smo radili na poboljšanju kvaliteta vode za piće u Opštini 
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Dragaš. Zaista, napravljena je dobra promjena, ali ne dovoljna. Imao sam nekoliko sastanaka sa 

'Hidroregionom' i dogovorili smo se da ove godine 'Hidroregion' sa svojim inženjerima pripremi 

projekat za promenu vodovodne mreže u opštini Dragaš. Čim projekat bude gotov, čim se sagleda 

vrijednost projekta, onda ćemo krenuti sa traženjem i pronalaženjem investitora i finansijskih 

sredstava. 

Isto važi i za 168 projekata, važno je ko te ljude vodi, ti ljudi su dobri ljudi, vrijedni, kvalifikovani 

ljudi, ali ako od njih ne tražite posao, oni ne rade. Tražio sam posao, tražio sam disciplinu, našao 

sam saradnju i niko od ovih što sam tražio posao nije odbio nikakvu radnu obavezu. Što se tiče 

propusta koje se dogodilo u Exelu, 2 hiljade eura dodijeljeno je 'CENTRU', a 3.950,00 eura 

'Demokratskoj omladini Gori'. Hvala ti! 

g.Nedzmidin Sejdilar – Vaš direktor iz poljoprivrede piše i kaže iz -opštinskog budžeta. Na drugoj 

stranici njegovog izveštaja piše iz opštinskog budžeta a ne iz ministarstva. Druga stvar, kod 

kokoške, bez obzira o kom budžetu se radi iz ministarstva ili iz opštine, ako je jedan farmer 

aplicirao sa 4.800 kokošaka, zašto ste subvencionisani 7730 koka. Ili je u pitanju da je tehnička 

greška. 

g.Mehmed Spahiu – Pozdrav predsjedavajući, pozdrav predsednice, poštovani članovi skupštine! 

Obraćam se načelniku opštine. Predsjedniče, u svom izvještaju koji ste nam pročitali bili ste vrlo 

skromni i vrlo kratki u odnosu na posao koji ste radili. Nisam iznosio svoje mišljenje, ali sam 

iznosio mišljenje mnogih građana, da ste tokom 2022. godine uradili dosta toga od strane vas i 

vaših zaposlenih. Ono što mene zanima, vjerujem da su zainteresovani i građani, jeste pitanje 

poljoprivrednog zemljišta, sami ste istakli da je 22 hiljade hektara nekorišćeno 20 godina. Ovo 

pitanje je sporno u Posebnoj komori Vrhovnog suda, ako bude prilike danas ili na sledećem 

sastanku, stupite u kontakt sa mnom i dobijte pojašnjenja koliko dugo naša opština treba da čeka 

da se ovo pitanje reši, uključujući i kompletan površina zemljišta je stavljena na korištenje, s 

obzirom da naši stočari i farmeri imaju mnogo zahtjeva. Još jedno pitanje, u vašem izveštaju, ističe 

se pitanje snabdevanja 16 sela pitkom vodom. Uputili ste zahtjev Ministarstvu životne sredine, 

prostornog planiranja i Ambasadi Švedske, ako je moguće, recite nam dokle se stiglo i da li se 

očekuje da će ove godine realizacija investicije snabdijevanja 16 sela pitkom vodom početi. 

Pomenuli ste u svom izveštaju da je upućeno nekoliko zahteva za asfaltiranje puta oko reke Plave, 

da se naša opština poveže sa Kukesom, ako je moguće, imate li informacije, imate li podršku Vlade 

i nadležnih ministarstava , ili se misli da se realizuje sredstvima opštine. Pošto direktor 

obrazovanja i kulture još nije prijavio, koristim pravo da pitam direktora obrazovanja, g. Selima 

Kryeziua, da li je raspravljao i da li misli da će Uprava za obrazovanje raspravljati ili analizirati 

pitanje funkcionisanje nove škole koja nije u upotrebi više od 10 godina. Što se tiče direktora za 

kulturu, dva pitanja: u izvještaju se pominje izgradnja opštinske biblioteke, da li će se ona graditi 

na postojećem mjestu ili će biti određena druga lokacija, a gospođo direktorice, imate li 

informaciju da li je izgradnja sportske hale će nastaviti, koji je ostao neostvaren projekat više od 

10 godina. Hvala! 
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g.Flamur Sylejmani – Zdravo svima! Pošto direktor nije tu, pokušaću, koliko mogu, da razumem 

pitanje poslanika Nedžmida, u vezi sa brojem pilića iz slobodnog uzgoja koje subvencioniše 

opština Dragaš, obaveštavamo vas da su kriterijumi za prijavu bio u Ministarstvu poljoprivrede do 

2.000 pilića u slobodnom uzgoju, a ostali farmeri nisu mogli dostići taj kriterijum, osim jednog 

farmera i njega sa 4.700 pilića, a on je Bajram Jahja iz Orqusha, a subvencioniše ga Ministarstvo 

Poljoprivreda, dok su ostala tri farmera, Gazmend Tairovci, Syzana Skenderi i Arbërie Durmishi, 

subvencionisani, odnosno sva četiri farmera, iz opštine Dragaš, gde svi imaju 4.800 pilića, 7.730 

pilića od 0,20 centa 61 centa. eura. Kriterijum u opštini je bio 500 kokošaka, minimalni kriterijum 

za prijavu, a ispunjavale su minimalni kriterijum, aplicirale su i bile su korisnici opštinskih 

subvencija, dok u ministarstvu nisu mogli, nisu imali dovoljan broj da se prijave. Hvala! 

g.Uran Halimi – Hvala ti! Želi li još neko razgovarati? Ako ne, onda pozivamo sljedećeg direktora, 

ko može, ko želi. Ovdje je na redu direktor Uprave, ali ako naiđete na razumijevanje, možete ga 

promijeniti. U redu. 

g.Selim Kryeziu – Hvala! Pozdrav predsedniče! Hvala predsjedavajućem na razumijevanju! 

Pokušavam da budem kratak. Prvo, pokazujem izazove sa kojima se suočavamo. U Upravu za 

obrazovanje došao sam u januaru prošle godine, imam ukupno dvoje zaposlenih i sav posao se 

mora voditi sa ova dva radnika. To je bio jedan od izazova. Drugi izazov bio je štrajk, koji je 

poremetio celo Kosovo. Kolektivni ugovor nam je pravio i pravi probleme, jer znate kakav je 

problem između Vlade i SBAŠK-a, a često privatni izvršitelji, normalno ne pitajući nas, zavuku 

ruke u budžet i uzmu naše pare, baš kao to se desilo iu slučaju stipendija. Ponovo će nam donijeti 

poteškoće, jer još uvijek nemamo tačne podatke koliko je predmeta završeno i koliko je potrebno, 

ne znamo ni koliko smo dužni po tom pitanju. Lokalna vlast, ni prošla ni sadašnja, nema tu šta da 

radi. Problem je u tome, ili bar do sada, problem su bile procedure zapošljavanja nastavnika, 

odugovlače se i do tri mjeseca, ne možete raditi po istom principu kao u administraciji, kao u 

obrazovanju, jer tamo studenti ne čekaju . Zakon je promijenjen i od sada će biti lakše po tom 

pitanju, skraćuju se procedure, ne važe procedure koje važe za radnike koji su zaposleni u upravi. 

Dosta posla je urađeno, prvi koji nisam mogao da uradim, zbog nedostatka kadrova, možda čak i 

kao novi direktor, i pored toga što sam radio u školi 22 godine, rukovodstvo direkcije je sasvim 

druga stvar - sasvim drugačija ne normalno, pomoglo mi je 22 godine koliko sam radio u prosveti 

- nismo mogli da utičemo na kvalitet, Direkcija nije mogla ništa da radi u ovom pravcu. Ove 

godine, da, imamo to u planu i od sada vam kažem da pažljivo pročitajte plan i da imamo 

konstruktivnu raspravu o planu rada u obrazovanju. Naše obrazovanje je u krizi, celo Kosovo je u 

krizi, pa vas molim da pažljivo pročitate i hajde da vodimo konstruktivnu debatu. Pitanje izvještaja, 

jedno je jasno da na kraju Uprava za obrazovanje ima svoju arhivu, eventualno svi nastavnici, 

prosvjetni radnici imaju ugovore, imaju dosijee, svaki nastavnik ima dosije, što sada nije bio slučaj, 

pojedinačne dosijee za svaki . Kapitalne investicije, verujem da smo se potrudili, ozbiljno, ako 

vidimo lot 1, lot 2, lot 3, ponovni tenderi itd itd. Imamo školu u koju smo ušli sa 20.000, firma je 

ušla sa 30.000, nismo dali da mi vrate te pare, ponovo smo to objavili. Ovo nam se desilo u 

Belobradu, to nam se desilo u Restelici, desilo nam se u Plajniku, desilo nam se u Zimu, desilo 
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nam se u skoro svim školama. Spreman za svaku školu. Predsednik je ispravno rekao da je Uprava 

za nabavke ozbiljno radila, a urbanisti nisu u potpunosti zadovoljni radovima, nisam ni ja, ali da 

je Uprava za nabavke radila i za svaku je pohvalu, ovo je apsolutno tačno, sve ovo tendere, rekao 

sam da je svaka škola išla na tender dva ili tri puta. E sad pogledajte, sve škole koje je prethodna 

vlast predviđala za ulaganja, ove godine su izgrađene, jer je to normalno, jer je to bila prognoza 

prošlogodišnjeg budžeta. Bez ikakvih skokova. Razlika je možda u tome što smo u tom pogledu 

ozbiljno bili malo aktivniji, možda čak i kao mlada osoba koja je došla na vlast. Nismo ostavili 

novac, molim vas, nacrti su bili vaši, prethodne vlasti. Jedino što nije bilo predviđeno i što je 

urađeno je škola u Plajniku i škola u Zimu. Ove dvije škole su izgrađene zahvaljujući donaciji ili 

grantu MZHR-a, zahvaljujući gradonačelniku Bexhet Xheladiniju. Ova dvojica imaju stvari koje 

nisu predviđene, inače renoviranje škole u selu Brod, to je priča za sebe, nakon uspešno 

sprovedenog tendera i nakon katastrofalnog rada gde je i naša škola oštećena, Nedža je pokazao 

mnogo zabrinutosti oko ovoga i situacija je bila zabrinjavajuća, jer osim što su učenici ostali 

bolesni, osim što je zgrada oštećena, prijetila nam je opasnost da izgubimo cijelu školu, jer je 

otvorena. Brodijeva skola je bila problem, to je nesto jako lose sto nam se desilo, sve do potpunog 

unistenja skole, jer bez mosta znas da pada snijeg i kisa, iako je ove godine bila dobra zima, ali 

ovo smo mi ne mogu predvidjeti. Srećom, zahvaljujući OEBS-u prvi su me kontaktirali i ja sam 

zatražio pomoć. Osim političkog pritiska opozicije, stvarno je bio problem, što škola ide loše, 

CIMIC nam je priskočio u pomoć i uradio divan posao, od nečeg jako lošeg na početku, završilo 

se izuzetno dobro. Renoviranje u školi Restelica takođe dva puta, u 'Sezai Surroi' takođe, u 

Zlipotoku, izrada ploče i krova u osnovnoj školi '28 Novembar', izrada fasade i renoviranje škole 

'Shaban Shabani' u Plavu, renoviranje osnovne škole u Zappluxhe - dva puta iu Zappluxheu išli na 

tender - izgradnja centralnog grijanja u 'Svetlost' dva puta, izgradnja fasade i renoviranje škole 

'Ulina' Kosavë dva puta, renoviranje škole Plajnik dva puta , MZHR u saradnji sa opštinom Dragaš, 

Zymi takođe dva puta, dva tendera za radove, farbanje škole Shaban Shabani u Breznama, 

postavljanje kamera u školu Shaban Shabani u Llopušniku, renoviranje škole 9 Maji, renoviranje 

škole Ilmi Bahtijari', renoviranje škole 'Ilmi Bahtijari' Zappluxhe ponovo, bojenje u školi 'Ruzhdi 

Berisha', ovde nema posebnih sredstava, čak ni popravka kaldrme takođe nije posebna sredstva, tu 

sam krajnje nezadovoljan tvojim upravljanjem draga sve, jer četiri godine niste uložili nijedan evro 

u srednju školu, ja sam izdvojio 65 hiljada ali nisam dovoljan, ne može sada da smanji ceo budžet 

u 'Ruzhdi Berisha', četiri godine nula evra, ako je to sta se bavim politikom, mozda sam malo 

emotivan. Renoviranje škole "Fetah Sylejmani" u Šajnu, Restelica druga faza, centralno grejanje 

u Kruševu. Sve one škole koje nisu bile predviđene, sve su predviđene planom rada za narednu 

godinu. Poseban fokus biće na školi u Bućama i školi u Brrutu, kao i školi u Zgataru. Uskoro ćemo 

imati vrtić. Od trenutka kada sam postao direktor, razmišljao sam o toj školi. Prvi problem u toj 

školi je put kojim ne ide đački autobus, put od Šajnja ovde, tamo put prema planini zaborava, to 

je letnji put. Ovaj put je takođe opasan. Ono što me plaši je broj učenika. Nije potrebna velika 

ulaganja, škola je dobra, ali broj učenika opada. To nije povezano, molim vas, sa srednjom školom, 

jer nemamo u osnovnim školama, ako nemamo đake u osnovnim školama, gde čekamo. Zato 

kažem, za sada samo pametom, nemam hrabrosti da ulazim u njih, razgovarao sam i o tome sa 
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gradonačelnikom, malo je problematično. Drugo, ne znam da li sam imao pitanja. Ok, hvala, 

očekjem pitanja. 

g.Nexhat Selaj – Hvala još jednom! Želio sam da se direktno povežem sa direktorom Uprave za 

obrazovanje. Govorimo bez rezerve, bez obzira na direktorsku poziciju, govorimo u smislu da 

možemo zajedno da radimo na obrazovanju što je moguće bolje. Na strani 7 ostalih brojeva u 

tabelarnom prikazu aktivnosti konstatovali ste da je realizacija procesa selekcije operatera 

snabdijevanja ogrjevnim drvetom, ugljem, briketima ili peletom, u sedmom i u osmom mjesecu. 

Direktore, obaveštavamo vas da je pelet stigla u osnovnu školu u Dragašu u decembru mesecu, 15. 

decembra. Nabavka ogrevnog drveta, dobro ste komentarisali, u desetom i u jedanaestom mesecu. 

Ako pogledamo plan rada, tvrdili ste da će u junu i julu škole biti snabdjevene drvima. Zahvaljujući 

meteorološkim uslovima koji su nas zadesili ove godine, uspeli smo da sačuvamo ovo jesenje 

vreme, iako nije bilo mraza, drva su doneta u desetom mesecu i u jedanaestom mesecu. Ne znam 

da li vam je poznato da predškolci u Dragašu već tri nedelje ne nastavljaju sa časovima, zbog 

nedostatka grejanja, to je zbog kasnog dolaska peleta. Razumijem Ured za nabavke, razumijem 

sve, ali evo nekih informacija koje nam trebate dati. Imamo i drugih problema koje ste vi, oni koje 

ste postigli, za bilo koju slavu, neću ulaziti u detalje. Investicijama koje ste napravili i pokušali da 

napravite, koliko možete da ih ostvarite, neću se protiviti, dobro je dobro, ali protiv ovih negativnih 

elemenata moramo se boriti zajedno. Posljednjih dana, kao još jedna stvar, imamo malo nasilja u 

školama. Niste nam prijavili o nasilju u školama, da li ste preduzeli mjere ili gdje ste došli do ovih 

procesa. Što se tiče godišnjeg plana za 2023. godinu, ako ga nemamo, o tome ćemo drugi put. 

Hvala! 

g.Nedzmidin Sejdilar – Pozdrav, sami ste pomenuli da sam dizao veliku prašinu za onaj krov u 

školi u Brodu i rekli ste da je bilo poteškoća i da se zahvaljujući saradnji OSCE-a i KFOR-a 

regulisali taj krov. Međutim, ja vidim da ste taj krov vi ovde fakturisali građanima naše opštine. 

Ako je to bila donacija OSCE-a i KFOR-a koji je sanirao krov u osnovnoj školi u Brod, zašto ste 

onda isplatili kompaniji 17993 EUR. To su pare naših građana, mi ne možemo da bacamo novac. 

Ako kompanija nije završila posao za što smo je isplatili. Zbog te kompanije koja je konkurisala 

na tenderu i koja je nesavesno krenula da radi svoj posao, skinut je krov sa tog objekta, onda 

pretrpeli druge materijalne štete, i onda na kraju KFOR nam sanira krov i mi kompaniji platimo. 

Ako je ovako, onda je veoma lako na tenderima. Svi ćemo da konkurišemo, nećemo ništa da 

radimo, pozvaćemo KFOR da donira i uzimaćemo novac. Ovo je čista pronevera novca. Ovo 

mislim da je za tužilaštvo. Ja sam ozbiljan po ovom pitanju, jer mi ovde imamo ozbiljnu 

odgovornost, bićemo pitani na sudnjem danu zašto dozvoljavamo da se zloupotrebljava novac 

naših građana. Ovde je potrošeno 17993 EUR a krov sa računa kao donacija. Da se krov računa 

donacija to stoji i u izveštaj u kancelarije za zajednice gde se šef kancelarije za zajednice na neki 

način diči kako je on zajedno sa našim gradonačelnikom obezbedio tu donaciju. Ovo je 

nedopustivo. Ako neko donira krov a mi da platimo nekome tamo iz Podujeva, mislim da to  deluje 

ne logično. Vi ste trebali u krajnju ruku da pokrenete proces na sudu protiv firme koja je 
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konkurisala na tenderu i uzela taj tender. Zanima me još jedna informacija, učenici koji pohađaju 

osnovnu školu iz Krstaca u Rapcu, da li imaju  obezbeđen prevoz  od strane vašeg direktorata. 

g.Afrore Vejseli – Hvala, gospodine predsjedavajući, poštovani poslanici, poštovani direktore 

obrazovanja! Pokušat ću ukratko iznijeti neka razmišljanja o izvještaju plana, tačnije u vezi sa 

obrazovanjem. Prvo, u izveštaju ovog plana je rečeno da je održano nekoliko aktivnosti ili 

predavanja koje je organizovala kancelarija komiteta policijske stanice u Dragašu, sa temom 

'podizanje svesti o opasnostima narkotika', koje sam jako mi je drago da su ovo predavanja, jer su 

normalna koja su neophodna. Ono što želim da pomenem, a vjerujem da je još jedna opasnost, je 

saobraćajna opasnost. Skoro sve škole u našoj opštini nemaju signalne table ili zebre gde deca 

mogu da pređu. Stoga bi bilo dobro da opština ili nadležni organi nešto preduzmu u tom pravcu. 

Ovaj plan takođe predstavlja neke izazove sa kojima ste se suočili tokom 2022. godine, a koji su 

uključeni u pet tačaka. Nedostaje kadrova DKA, postoji štrajk SBASHK-a, smjena obrazovnog 

kadra, smanjenje broja studenata, postoji i problem plaćanja školarine. Mislim da nedostatak 

kadrova u DKA nije današnjeg vremena, ali ste vi kao direktor trebali dati prioritet kompletiranju 

kadrova u DKA, kao i obrazovnog kadra i pokušati pronaći procedure za izbjegavajte kašnjenja 

kadrova. Dakle, po mom mišljenju, ovo je izazov, ali je i nedostatak vašeg rada. U međuvremenu, 

što se tiče štrajka, mogu razumjeti pravo nastavnika na povećanje plata, jer je to zaista potreba, ali 

ne mogu razumjeti DKA i gradonačelnika da prava djece na obrazovanje ništa ne poduzimaju. 

Štrajk za vas nije bio izazov jer ništa niste uradili po tom pitanju, štrajk je završio kako je završio, 

posljedice snose naša djeca zbog gubitka obrazovanja. Čak i zamjene koje ste tada napravili, nisu 

bile iste u svim školama. U međuvremenu, problem plaćanja naknade govorim u jednoj rečenici: 

bolje je pričekati još malo, jer je dio nastavnika umro, pa se i iznos smanjuje. Hvala! 

g.Samidin Xheladini – Dragi prisutni! U proteklim mandatima sam se bavio i bavim se kako 

kritikom, tako i prijedlozima, savjetima i bili smo kooperativni u vezi sa izvještajem. Ali ruku na 

srce, nisam htio da izađem, ali pošto nije predsjednik, izašao sam ja. Dobro je poštovati dobro, a 

sprečavati loše. Prije svega, želim da se zahvalim načelniku i općinskoj vlasti što su sačinili ovaj 

obimni izvještaj, u kojem su detaljno objašnjeni rashodi, investicije, radovi, planovi, aktivnosti itd. 

Rečeno je da je budžet za 2022. godinu realizovan u obimu od 95 odsto, dok je izazov bila 

realizacija budžeta za kapitalne investicije, gde je realizovano 168 projekata. Ono što sam želio da 

istaknem, što mi više dodajete, vlada veliko interesovanje mnogih stranih investitora, koji su 

zainteresovani za ulaganje u obnovljive izvore energije, stočarstvo i turizam. Upravo tu sam želio 

da izađem, kao Vlada i kao opština, iu prošlim mandatima imamo neke prioritete iza sebe, to je 

stočarstvo, poljoprivreda, turizam i energetika. Ono što nam se desilo u prošlom mandatu, napravili 

smo vrlo fatalnu grešku, proglasili 57% teritorije nacionalnim parkom. Bacili smo sopstvenu 

omču. Sada nas taj park može spriječiti u razvoju. Takođe, ostalo je greška koja je napravljena u 

bivšem sistemu, gdje i to treba ispraviti, gdje je najveći dio zemljišta koje je bilo vlasništvo opštine 

dat 'Sharrprodhim' i onda njime upravlja KAP, uključujući i nas. ovo je velika prepreka za 

ulaganje. Onda ono što je ova Skupština odlučila, Salim Jonuzi i Lulzim Rifaj su bili 

predsedavajući, jednoglasno smo odlučili da nam vratimo imovinu, ali oni je ne vraćaju i nažalost 
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slučaj je na sudu. Sada imam neke sugestije za Vladu, da vodi računa o transparentnosti i 

odgovornosti, minimiziranju i iskorenjivanju korupcije, realizaciji projekata sa kvalitetnim radom 

u kapitalnim investicijama i u meri započetoj kao 2022. godine, čak i ako ne padne ispod 25%, da, 

čini mi se da kasniš, i smanjenje nepotrebnog otpada. Hvala ti!g. 

Munir Jonuzi - Pozdrav svima, ovo je veoma iscrpan izveštaj sa još većim izlaganjem. A da ne 

govorimo o planu ove godine, iako je to direktorat sa puno jako posla, i naravno tu i treba da ima 

mnogo posla jer obrazovanje treba da bude svima nama ovde prioritet. Obrazovanjem treba da se 

bave kompetentni ljudi sa puno rada i iskustva u prosveti. Treba da se angažuje maksimalan broj 

službenika kako bi sve na vreme bilo odrađeno. Kada govorimo o osoblju u obrazovanju, jedina 

zamerka jeste to što još nije popunjeno radno mesto koordinator za nastavu na jezicima ne većinske 

zajednica. Svi koji rade u prosveti se raspituju kod razne advokata u vezi toplog obroka. Advokati 

govore i preporučuju u žargonu rečeno da stegnemo izvršne vlasti ili predsednika opštine da biste 

dobili topli obrok. A sve nam govori da na neki način opština blokira isplatu toplog obroka, 

Zamolio bih vas direktore ispred kolektiva da vidite u čemu se radi i da li ove preporuke imaju 

osnove. Nadam se da će obavezni konkursi biti raspisani na vreme, da ne bismo došli u istoj 

situaciji kao i prošle godine. U izveštaju imamo određena sredstva koja su izdvojena za knjige na 

albanskom jeziku, pošto ste već tražili naslove na bosanskom jeziku interesuje me da li ste se suoči 

i sa tim problemima i da li ste mogli da realizujete kupovinu knjiga na bosanskom jeziku, hvala. 

g.Munir Jonuzi - Pozdrav svima, ovo je veoma iscrpan izveštaj sa još većim izlaganjem. A da ne 

govorimo o planu ove godine, iako je to direktorat sa puno jako posla, i naravno tu i treba da ima 

mnogo posla jer obrazovanje treba da bude svima nama ovde prioritet. Obrazovanjem treba da se 

bave kompetentni ljudi, sa puno rada i iskustva u prosveti. Treba da se angažuje maksimalan broj 

službenika kako bi sve na vreme bilo odrađeno. Kada govorimo o osoblju u obrazovanju, jedina 

zamerka jeste to što još nije popunjeno radno mesto koordinator za nastavu na jezicima ne 

većinske zajednica. Svi koji rade u prosveti se raspituju kod razne advokata u vezi toplog obroka. 

Advokati govore i preporučuju u žargonu rečeno da stegnemo izvršne vlasti ili predsednika 

opštine da biste dobili topli obrok. A sve nam govori da na neki način opština blokira isplatu 

toplog obroka, Zamolio bih vas direktore ispred kolektiva da vidite u čemu se radi i da li ove 

preporuke imaju osnove. Nadam se da će obavezni konkursi biti raspisani na vreme, da ne bismo 

došli u istoj situaciji kao i prošle godine. U izveštaju imamo određena sredstva koja su izdvojena 

za knjige na albanskom jeziku, pošto ste već tražili naslove na bosanskom jeziku interesuje me 

da li ste se suoči i sa tim problemima i da li ste mogli da realizujete kupovinu knjiga na 

bosanskom jeziku, hvala. 

 

g.Artan Loshaj – Direktore, sve ste nam ranije objasnili, slušao sam vas sa debatama mojih kolega, 

nisam baš pozvan na obrazovanje, prof. pad kvaliteta i brja učenika u osnovnim školama kao iu 

srednjim školama. Ovdje ste ranije dali obećanje, ali nije bilo izborno, da će ovi učenici prve 

godine biti subvencionirani 50%, dok će za vrijeme vašeg mandata biti subvencionirani 100%, iz 
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razloga što nakon osnovne škole preko 50% učenika migriraju u Prizren, neki i odu u inostranstvo, 

i za nas i za vas je bio izazov da se ovi učenici bar subvencionišu da što pre ostanu u Dragašu, 

inače će naše škole, naši profesori ostati bez studenti i nećemo imati sutra i ono o čemu ste 

razgovarali sa mnom. Hvala! 

g.Selim Kryeziu – Hvala vam puno na pitanjima, ali nadam se da neću zaboraviti nijedno, ako 

budem... Dobava drva i peleta, apsolutno tačna, imamo kašnjenja. Jesam li ja kriv sad mozda neko 

ima, objasnjavam da bude jasno. Konkurirala je ista kompanija sa različitim cijenama. Pet 

dobavljača je bilo, Nexha. Da budem iskren, Vi činite opoziciju, mi činimo poziciju. Kažem vam 

samo jedno, nemam ništa protiv vaših kritika. Sejdilari ima problem što se njemu ne svidjaju 

odgovori, on prvu i zadnju rieč trazi. Zato mi se to ne sviđa, nemam problem sa debatom, da stvari 

budu takve kakve jesu. Kasnimo Nexha, pelet je apsolutno ispravan, sa 45 evra je išao na 500 evra, 

200 evra ili tako nešto. Kompanija je to preuzela, to je privlačno za kompaniju. Ovo kretanje cijena 

koje je nastalo kao rezultat globalne krize, izazvalo nam je teškoće. Možemo ih izbjeći, da. Ne 

mogu više, izvinjavam se zbog ovih propusta, to je sve što mogu. To što ste rekli je tačno, za ono 

što smo mi kritikovali, ja sam rekao da kritikujete sada. Nasilje u skolama imamo dokaze, mere su 

preduzete, preduzeta je druga mera, sad imamo i poslednja, ako nije 2022, 23. je. Osim mera koje 

je direkcija preduzela, nisam želeo da ih prikažem u izveštaju, možda sam pogrešio, mogu da 

dopunim, za nasilje koje se dešavalo u školama ima ekstremnih slučajeva, ne možemo čak i reći, 

ali svejedno je imao. Tužilaštvo, policija su uradili svoj posao, mi smo preduzeli mere koje 

možemo preduzeti, onoliko koliko nam zakon dozvoljava. Dok tužilaštvo ima konačnu riječ, mi 

smo preduzeli mjere za svaki slučaj. Možda vam krivo kažem, ali ne znam da li je razumno ovo, 

nasilje, izbaciti napolje, pa napisati u izvještaj, jer mi to ne krijemo. U redu, možda ću idući put 

biti bolji. Ovdje postoji nedostatak koordinacije sa direktorima. Direktori su predisponirani da ove 

probleme prećutkuju, da ih smanje, imao sam slučajeve da nam direktor u medijima kaže da smo 

mi obično smanjili te probleme, a problemi koji se javljaju u školi su obično nastavnik-učenik, 

direktor ne treba da smanji, ali on ih mora predstaviti onakvima kakvi jesu, on nije na meni da ih 

povećavam niti da ih smanjujem, nego ja da ih predstavim onakvima kakvi jesu. Trude se da mi 

pokažu da su dobri, da imaju reda u svojim školama. Čak sam i o tome pravio izvještaje, ovo nije 

za skupštinu, već za mjesto tamo, jer mi se desilo da me policija obavijesti o slučaju, a direktor me 

nije obavijestio. Tačno, u ovom pravcu postoje ustupci. Nexho, Sejdilar, zašto si uzeo Nexho, jel 

ti prvo kažeš posljednje riječi? Koliko god se slažemo, ne dižem tri prsta. U Brodu je situacija 

ovakva, ako ne razumeš albanski, reći ću ti na bosanskom. To su bila predviđena sredstva, 20 

hiljada eura, u koje je firma koja je preuzela radove na školi Brodi ušla sa 17.993,20. Paret nije 

dobio novac, u narednoj smo proceduri. Da je tako kako kažete, ja bih vam to uradio i ne bismo 

vam došli sa izvještajem. Ovdje sam da to razjasnim. 20 hiljada eura nažalost me zanima, nije da 

imam neko vanredno administrativno iskustvo, otišao sam u nabavku, kod direktora finansija, 

rekao sam mu da li možemo rezervisati ta sredstva, da ih iskoristimo za Brod za ovu godinu. Još 

20.000 je izdvojeno za 2023. godinu, još 20.000 bi postalo 40.000. Jer nas je CIMIC spasio, 

uslovno, gradeći nas, ali ne za nas, spasio je našu školu, spasio nam je čast, djecu, pare su otišle u 

višak, a treba da mi napišete ovih 20 hiljada eura jer mi treba ti mi reci gde su ovi. Mi nemamo 
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novca, kao ni kompanija. Ako neko ima sumnje u vezi s tim, ono što mu se dogodilo je kancelarija 

za nabavku. Firma nije primila ovaj novac i ovaj posao je bio ovakav. Novac je otišao u višak. 

Krstec, malo je učenika koji putuju u Rapču, čak dolaze sa šefom Kancelarije za zajednice, dolaze, 

vraćaju se autobusom koji vozi srednjoškolce. Vetimi objašnjava probleme transporta, da se ne 

bavim transportom, nisam odgovoran. Priđi bliže, budi malo nežniji učitelju. Čujte Afrore, mi 

stalno sarađujemo sa policijom, a za Kosovsku policiju i KBS treba da ih obaveste dan unapred da 

smo u ovoj školi radi ove aktivnosti. Znate da se ne može svako udruženje i svaka organizacija 

obratiti studentima, jer morate imati dozvolu ministarstva, onda od ministarstva možete doći u 

Upravu za obrazovanje, pa prići djeci. Policija i KSB imaju ekskluzivno pravo da priđu i imaju 

kontakt sa studentima kad god žele. Čak i za narkotike, ovo je takođe bila tema koju sam tražio, 

veoma je težak rat sa narkoticima, teško je jer pokušavamo da ih ubedimo da je štetno, a naša deca 

su inspirisana u stilu ne obavljanje transporta ispod 100 funti. Ovo nije dobra situacija, i pored 

toga što nemamo baš ekstremne slučajeve, ali sumnjam, zato sarađujemo sa policijom. Policija 

prati đake od gimnazije do stanice, uvek prati školu "Ruždi Beriša" jer je problematičnija u smislu 

tuča između učenika, stalno prati učenike između smena od škole do stanice. Da, ima problema, 

takve stvari se dešavaju. Nedostatak kadrova, ne, ne mogu da napravim kadrove, ne, jer postoje 

procedure. Morate čekati mjesecima, mora se raspisati interni, pa eksterni, pa morate čekati mjesec 

dana, imate tri mjeseca minimum, zamislite, došao sam u januaru direktor, hoću da idem u 

kadrovska služba kontakt osoba kako to ubrzati. Zamolio sam Ministarstvo prosvjete za pomoć u 

ovom poslu. Kada sam došao u januaru, rekli su mi da je premijer zabranio zapošljavanje. Otišao 

sam direktno u Ministarstvo prosvjete, pitao sam, tamošnji pravni službenik me je uputio kako 

dalje u tom pravcu. Ali to je trajalo duže, ne, nisam to uradio namjerno, jer ne postoji način da to 

uradim ranije. Ja sam antisindikalist, nisam član sindikata, niti sam bio kada sam bio nastavnik, 

jer ako sam izneo svoje mišljenje i imam odgovornost jer je to evidentirano, čelnici ovih udruženja, 

organizacija za zaštitu prava nastavnika i tako dalje, često imamo dane od šefa sindikata do 

zamenika ministra prosvete, štrajkovali smo da bismo im koristili. Da, kao osoba koja je živjela u 

diktaturi i koja mrzi diktaturu, ja je ne praktikujem, čak i ako nastavnici jedva idu u školu. Ako 

neko zna učiteljicu kojoj sam rekao da ne ide u školu, neka mi kaže da odmah napuštam ovu 

poziciju. Nisam mu rekao da ide, niti sam mu rekao da ne ide. Možda sam mu trebao reći da ide, 

ali nisam. U principu sam protiv štrajkova, ne danas kada sam direktor, ali sam uvijek bio protiv 

štrajkova. Topli obrok, Afrore, ti si potpuno neupućena. Nema ga, sad razumete kako je, nemamo 

pristup, imam i tužbu za ovo, nisam dobio. Zato što sam tužbu podneo dok sam i ja bio učitelj. 

Nemamo pristup. Pomenuo sam ovo pitanje jer nam stvara poteškoće, čak ni u planu koji imam, 

niko ne garantuje, niti mogu garantovati da ću ga izvesti do kraja, jer može da se izrekne više 

kazni, postoje sudski postupci. , čak dolaze da uzmu 200 hiljada eura iz budžeta. Ako ste sigurni 

da nastavnik nije imao nameru da meša stvari, ne, postoje loši ljudi i dobri ljudi, ne, to nije bila 

ideja. Uprava za školstvo ima funkciju koordinatora za bosanski jezik, koordinatoru za bosanski 

jezik je suspendovana funkcija, jer je zamjenik ministra, a sada da bi se doveo privremeni 

koordinator, koordinator obrazovanja mora biti nastavnik, ako Munir napusti skolu neka dodje 

tamo, otvoricu konkurs privremeno, dok se ne vrati zamjenik ministra, mada, moram mu reci, 
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nijedan eventualni koordinator, budi siguran, ne bi mi mogao reci vise o obrazovanju na 

bosanskom, zbog specifičnosti, Munir i svi oni koji rade u obrazovanju, koji rade u obrazovnom 

sistemu Kosova, dobro znaju o kakvim poteskocama govorim. Snabdijevanje udžbenicima, 

pokrenuo sam ovaj problem na nacionalnom i međunarodnom nivou, jer sam imao čast održati 

predavanje gdje je bilo ministarstvo i bili su međunarodni faktori, a to je bila nastava na bosanskom 

jeziku. Problem sa nastavnim okvirima na bosanskom jeziku i problemom tekstova na bosanskom 

jeziku, ja sam se njime bavio, tražio sam da na Univerzitetu u Prizrenu, ili u Peći ili bilo gde 

drugde, budu predmeti za biologiju, hemiju, fiziku budu otvoreni, to su kursevi koji ne postoje na 

bosanskom jeziku. Zato imamo manjak kadrova. Udžbenici, izdavačke kuće imaju mali problem, 

ministarstvo ih je odobrilo, nije da je ministarstvo štedelo u ovom pravcu, ne mora direkcija, jer 

ministarstvo ih plaća, u vezi toga imamo puno problema, Izdavačke kuće su malo zainteresirane 

za udžbenike na bosanskom jeziku, jer je mali tiraž, a malo je kompanija koje  konkurise za 

tekstove. Probaćemo, ja, pored udžbenika, i literaturu od I do XII razreda, imam svu školsku 

literaturu, imam je i samo, uz pomoć nastavnika nižeg osnovnog ili srednjeg ciklusa. Pokušali smo 

da ih raspišemo na tenderu, preko Uprave za kulturu, ali ti tekstovi ne postoje, ne postoje ovdje, 

ali ozbiljno, nadam se da će normalizacijom odnosa sa Bosnom i Hercegovinom, i književnost i 

udžbenici u Bosanski jezik će imati malo više. Artane, rekli su nam 50%, ali tender je sad izašao, 

do kraja godine ćemo platiti 100%. Ima proceduralnih problema, recimo, ali kao što sam obećao, 

rekao sam 100% do kraja. Ne privlači nas to obećanje i to će se ispuniti. Nije da stvaramo ime za 

sebe, na kraju krajeva, mi ga dajemo svojoj djeci, dajemo ga svojim roditeljima. Pitanje je koja je 

logika njihove alokacije i odredišta, nemojte nam davati naš novac. Zato ponavljam, molim vas, 

pažljivo procitajte plan, pa da napravimo dobru debatu, pa da vidimo sta mozemo dodati a sta 

ukloniti, razdvojiti obrazovanje od politike, koliko god je to moguce, a politike zapošljavanja tamo 

proklinjem kapu, jer nije problem. Hvala! 

g.Nedžmidin Sejdilar - Slažem se sa vama da trebamo detaljno da čitamo, i upravo zbog toga vam 

postavljam pitanje. Ovde u koloni broj dva piše predviđena vrednost 20.000 EUR ukupna plaćena 

vrednost 17990 3 EUR, ja samo postavljam pitanje na osnovu ovoga što je ovde zapisano. A ne na 

osnovu toga da li je novac u suficit. Novac ne može da bude u suficit ako ste ga vi ovde fakturisali. 

Ja ne znam kako je to moglo da završi u suficit kada su ova sredstva isplaćena, jer ste ih fakturisali. 

Ja se brinem za javni novac. Moj privatni novac i da uzmete ja mogu da vam oprostim, ali ne mogu 

da vam oprostim ni jedan jedini centa od javnog novca, jer ću biti pozvan na odgovornost. Moj 

posao jeste da zaštitim javni novac i nemojte uopšte da se ljutite. Ja pričam ovako kako je zapisano 

ovde. Sad ste malo smanjili intenzitet uvreda, sada sam dosadan a do sada sam bio budala. Bez 

obzira na sve to, mene opet zanima kako ste uspeli da platite ovu sumu sredstava. U vezi transporta 

učenika iz Krstaca, dolaze u školu sa Uzairom a vraćaju se autobusom. Ako sam ja dobro shvatio 

to znači da šef kancelarije za zajednice vrši transport učenika. 

g.Selim Kryeziu – Ni ovaj put to neću ignorisati, ubuduće ću to ignorisati. Fakture, to nije faktura, 

rubrike, on je to opisao, greska je napravljena jer samo to nije specificirano, jer ovde je rubrika 

predvidjene plate, a evo rubrika koliko je ponudjac, sad on nije precizirao u školi u Brod, da je u 
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Brod školi to bilo predviđeno, toliko novca, firma je ušla sa toliko novca, projekat je propao. Ovaj 

te vodi u zatvor bez ikakvog računa, gdje vidiš račun Nexho, ako ovo nije račun molim te. Jednom 

sam vam rekao, molim vas, nisam ga tako predao ni kada sam išao veoma otvoreno, predao sam 

ga ovde i mogu da razjasnim gde je nejasnoća, više od toga ne znam. Neplaćeni računi, pogled 

građana, život dajem za pogled građana, filozofije su prošlog vijeka. Nemojte intervenisati iz 

zemlje. Pa, to jest, govorim o ovim drugima, za Brodyjevu školu novac je kao što sam rekao. 

Projekat je propao, novac u takvim slučajevima ide u višak, srećom CIMIC je tu školu popravio. 

Nema računa. To je to, hvala puno! 

g.Shpetim Hajredini – Zdravo opet! Izvinjavam se na preprici, ali sam hteo da se malo pozabavim 

i ovim problemom koji su otvorili Nexha i direktor obrazovanja, sa pitanjem renoviranja krova 

osnovne škole u selu Brod. Poštovani direktore, žao mi je što vam sada moram reći da je unos 

pogrešan, jer niste morali unijeti ukupan uplaćeni iznos. U računovodstvu se ni jedan cent ne 

evidentira na računu a da se ne desi, da ako ste ovde zabeležili ukupno isplaćenu vrednost, za mene 

je uplaćena, da čak i u konačnom zbroju izađe sa ovim iznosom, dok je ovo otišlo na višak. 

Apsolutno vam ne kažem da ste ukrali, ili zadržali nešto nezakonito, ali treba paziti da privreda, 

računovodstvo ne dozvoljavaju te stvari. Sve dok mi šaljete materijal sa ovom napomenom, sa 

ovim podacima, smatram da je završen. Zašto ovo govorim, jer ovaj iznos je završen u fiskalnoj 

godini 31.12.2022. Takođe moramo biti jasni, o ovaj iznos je otišao u suficit, o uplaćen je i završen 

iznos od 17.993,20. Ako niste izvršili takvu uplatu, 20 hiljada eura, trebala je ostati procijenjena 

vrijednost, ukupna uplaćena vrijednost je trebala biti nula. Bili bismo takođe vrlo jasni, vrlo dobro, 

ne bismo davali odgovor, nema potrebe da razgovaramo sa mnom, znali smo da je ovo otišlo u 

suficit, ja se četiri godine bavim projektima, oni idu u suficit, ja znam šta se dešava, kako se te 

stvari dešavaju, ali u trenutku kada si to zapisao, to nije pravo za mene. Ali, rekao sam, ne kažem 

vam da ste vi krali ili krali ili nešto slično, ali ova nota nije trebala da se desi. Hvala ti! 

g.Selim Kryeziu – DKA je saopstila da to nije specificirano, za ovo se izvinjavam, nemam problem 

kada pogresim da se izvinim, nisam za to da obrazovanje pocinje od mene i da sam ja odmah kod 

Boga. Problem počinje kada on počne da pravi predrasude ili drži nepotrebne patriotske govore. 

Greška je napravljena, ja sam to razjasnio, ne bi trebalo da bude u ovoj koloni gde su sve ovo, 

treba precizirati da je taj iznos bio predviđen, nisu uspeli, ali nije mogao biti uplaćen jer sam ja 

trebao da potpišem, a ja nisam potpisao. Rekao sam, izvinjavam se na ovoj pretpostavci koja se 

mozda stvorila, ali ja to nisam uradio, za vise od toga i nema potrebe da dizes toliku galamu, reci 

mi sta si uradio ovde direktore kakva si budala ovde , da pojašnjavam, nema problema, ali ne da 

pravim teorije zavere ovde i držim predavanja. A kamoli da mi niko ne drži predavanja kako to 

treba da se radi, ni o moralu, ni o ponasanju, niko ne treba da mi drži predavanja, čak ni o 

antikorupciji, niko ne treba da mi drži predavanja, ja radim u školi 22 godine, sa ucenicima, vise 

od 22 generacije kojima sam predavao. Nemoj, molim te! Vidite, poenta je da, vjerujte mi, nisam 

alergična na kritike, ali ponekad budite oprezni sa riječima, jer me ljutite. Pokušat ću to poboljšati, 

ali ne ovakvim predavanjima. 
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g.Samidin Xheladini – Dragi prisutni! Izvinite, naša je dužnost da tražimo pojašnjenje, kada dođe 

izveštaj o utrošku, ni jedan cent se ne usudi da pomeri izvan onoga što je urađeno, a šta nije 

ostvareno. Kažem vam nešto što nam se desilo: Vlada je imala na umu projekat, plan rada, čak je 

kopirala i dala nam. Videli smo to i u Skupštini ovde, samo što je kopi-pejst, a ime opštine tu nije 

obrisano, nije bio kraj, već smo promenili, imali su dobar plan, promenili smo ga Stavili smo ime 

opštine tamo, i razgovor je završen, da imamo konvenciju, makar i nije tako veliku. Nemamo 

problem sa copy-paste-om, jer imamo konstruktivni cilj iza sebe, idemo naprijed, jer greške mogu 

biti. Direktor je 20 puta bio primoran da izađe sa pojašnjenjem da je on plan i da je riječ o tehničkoj 

grešci, a moglo bi im se, na primjer, reći u upravi. Imamo mnogo slučajeva kada nam se to desilo. 

Hvala ti! 

g.Artan Loshaj – Izvinjavam se, vrlo kratko, da li je to moguće pošto su direktorka i službenica za 

rodnu ravnopravnost žene, one su majke, ako imate pitanja, da li je moguće dati im prednost da 

razgovaraju i pustiti ih na ostrvo. 

g.Liridona Misinaj -  Poštovani predsjedavajuće, dragi prisutni! Na osnovu Plana rada za 2022. 

godinu predstavljenog i odobrenog od strane Skupštine opštine, DKRS je tokom ovog izvještajnog 

perioda uložila maksimalne napore u realizaciji svih zadataka i ciljeva, kako bi se u potpunosti 

realizovao dinamički plan aktivnosti za ovu kalendarsku godinu. Uopšteno gledano, prioriteti za 

Direkciju su bili obeležavanje državnih praznika, pri čemu je značaj dat i drugim kulturnim, 

omladinskim i sportskim aktivnostima. U izvještaju ispod imate sve aktivnosti, investicije i 

subvencije koje zbog vremena nisu sve pomenute, rekao je gradonačelnik većini. Hteo sam da se 

pozabavim pitanjem koje je gospodin postavio o problemu biblioteke. Objekat ili pozicija na kojoj 

se biblioteka nalazi na sadašnjem mestu gde se nalazi, ima položaj koji nije povoljan, nije dobar, 

nije u skladu sa standardima koji se danas traže. Zajedno sa predsednikom opštine pokušavamo da 

nađemo što adekvatniji prostor i objekat za čitaoce i sve građane opštine Dragaš. Izlazim u sportsku 

salu koja je investicija MKRS-a koji je obustavio radove zbog pandemije, ne znam zašto od tada 

ništa nije urađeno na tom delu, samo temelji i ništa više. Ove godine, koliko imam saznanja, MKRS 

je izdvojio 10 hiljada evra, a nadamo se da će se nastaviti radovi, nadamo se, ostaje da vidimo 

kako zimska sezona prolazi, već smo u proleće, verujem da već su započeli radove. Pored 

realizacije aktivnosti predviđenih Planom rada, DKRS ima kontinuiranu saradnju sa MKRS-om, 

ali i sa mnogim drugim organizacijama, gde su podneti brojni zahtevi za materijalnu podršku za 

sve sektore, uključujući biblioteke, muzejsko etnografiju i restauraciju. objekata kulturno-

istorijskog nasljeđa. Takođe smo imali blisku saradnju sa DKA u organizovanju zajedničkih 

aktivnosti, kao iu vezi sa reformama i uslovima koje mladi ljudi mogu imati. Prilikom 

organizovanja aktivnosti ne treba zaboraviti i zahvaliti se kosovskoj policiji, MKRS-u i nekim 

lokalnim nevladinim organizacijama koje su u velikoj meri uticale na broj aktivnosti, njihovu 

realizaciju i najbolji mogući kvalitet. Hvala! 

g.Nedžmidin Sejdilar – Zanima me subvencionisanje nevladinih organizacija, vi ste iz Gore 

subvencionisali dve nevladina organizacija. Jedna je “Demokratska omladina Gore”, sa 3950 

EUR, i druga je “Zajedno za Brod” sa 4.000 EUR. Oni su promovisali goransku tradiciju i dane 
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dijaspore. Interesuje me gde su oni konkretno potrošili taj novac. Da li ste vi dobili finansijski 

izveštaj, pošto ste ih finansirali, da li ste dobili njihove projekte, kako će implementirati te svoje 

aktivnosti i da li znate kog su datuma oni implementirali te projekte. Preciznije, za dane dijaspore, 

da li znate da je projekat počeo sa implementacijom kada je dijaspora uveliko počela da odlazi 

odavde u mesecu avgustu. Ako organizujemo dane dijaspore to mora da bude u mesecu junu. 

Nemojte ovo da shvatite lično, ja se vašim radom divim i pohvaljujem, samo me zanimaju detaljne 

informacije u vezi ovog pitanja. 

g. Liridona Misinaj – Nedžmidine, što se tiče subvencija koje su date za ove dvije organizacije, 

mislim da su oni, kada smo raspisali javni poziv, aplicirali sa svojim projektima koje je ocijenila 

odgovarajuća komisija koja se bavila tim poslom. Na kraju godine sačinili su finansijski izvještaj 

o aktivnostima koje su sprovodili tokom kalendarske godine. Dakle, u Direkciji je ceo postupak 

bio u pravnom smislu, sve je urađeno po zakonu, nije učinjeno nikakvo kršenje zakona. Hvala ti! 

Zato što je to bila aktivnost, prvi put je organizovana u opštini Dragaš, prvi put je pokrenuta kao 

inicijativa, pa je možda bilo kasno, ali važno je da smo to uradili, ove godine preuzimamo 

Uzimajući u obzir i vaše kritike, verujem i da smo to na vreme uspeli da realizujemo. Ne, da budem 

siguran da je urađeno na vrijeme. Suština svega ovoga, Nedžmidine, je da je počelo kao aktivnost, 

to je bila tradicija u opštini Dragaš. Hvala ti! 

g.Munir Jonuzi -  Kada pogledate strukturu ovog izveštaja odmah shvatite da je to radila jedna 

mlada i obrazovana osoba. Međutim kada čitate sadržaj izveštaja onda morate da ukažete na neke 

stvari koji zaista nisu dobre. Imali ste puno aktivnosti što je za svaku pohvalu, radili ste puno stvari 

na promociji i edukaciju omladine preko raznih projekata. Subvencionisali ste puno nevladinih 

organizacija. Među kojima je bio i projekat promocija turizma opštine Dragaš za Dan Goranaca. 

Zaista nemam ništa protiv organizacije da na goranaca, to je po Statutu naše opštine i oni su radili 

na promociju kulture i nasleđa što je i moj etnos, uradili su dosta dobar projekat. Ono što vi niste 

uradili jeste, niste uradili ništa na promociji dana Bošnjaka. Ništa niste organizovali za 28 

septembar. U ovoj opštini imamo tri nacije, albansku, bošnjačku i goransku. Organizovali smo 28 

novembar dan Albanaca, organizovali smo dan Goranaca a nismo organizovali dan Bošnjaka. Naš 

narod kaže da nesreća nikad ne ide sama. U ovom izveštaju se nam dali i pregled tabela biblioteka. 

Tamo kažete da ima 40.000 knjiga na albanskom jeziku, preko 20.000 na srpskom jeziku, 269 

knjiga na turskom, koliko knjiga imate na bosanskom jeziku. Ja mogu da razumem da ne možete 

da napravite razliku između Bosanskog i Srpskog jezika, ali trebali ste da uradite isto kao sa 

tabelom za čitaoce po nacionalnoj pripadnosti. Mogli ste staviti Bošnjak/Goranac. Mogli ste sa 

ovom kategorijom pokriti i to. Zaista ova vlast mnogo zapostavlja bosanski jezik i Bošnjake. To 

je ono što mene boli. Nadam se da ćete se popraviti u tome, nadam se da ćete nam sledeće godine 

vratiti ono što nam ove godine niste dali. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Želim da vam kažem da ni dan goranaca nije bio organizovan od strane 

opštinske administracije. Organizovani su dani dijaspore Gore. Ja sam se prošli put bunio zašto je 

predsednik dao novac delegatu prisutnom ovde. Ne kontriram nikome, ali nije organizovan niti 

dan goranaca, niti dan Bošnjaka. Možda će ove godine biti drugačije, videćemo do kraja. Mogu 
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direktorici kulture da kažem da ostali direktori mogu da joj zavide, ovako jedan staložen i 

profesionalan direktor prihvata kritiku a ne da se ovde svađamo a oni u stvari su krivi. 

g.Munir Jonuzi - Zato sam ja pročitao ime projekta koji kaže promocija turizma opštine Dragaš za 

dan goranaca, i ja znam da to nije organizovano šestog Maja ali se tu spominje dan goranaca. Ipak 

koliko toliko vaša zajednica nije zapostavljena. Ovde je u potpunosti zapostavljena Bošnjačka 

zajednica. 

g.Lindita Piraj – Pozdrav potpredsjedniče, pozdrav poštovani poslanici i poslanice, direktori i svi 

učesnici! Tokom 2022. godine realizovao sam aktivnosti predviđene planom rada, od kojih su neke 

podržali donatori, ali i opština. Aktivnosti su predviđene i vrlo dobro predstavljene, kao što sam 

prijavio predsjedavajućem, sa fotografijama i svime, ali podebljanim linijama, odnosno ima 

mnogo drugih aktivnosti, podaktivnosti, koje su realizovane do ove aktivnosti od kojih je prikazan 

debelim linijama. Počinjem tako što napominjem dan 8. marta, Međunarodni dan žena, da imamo 

svakodnevnu aktivnost kroz debatu o realizmu, čiji je cilj bio da se promoviše uloga žena u 

odlučivanju, imamo promociju direktora za kulturu, da je prvi put razbijen tabu kod žena u 

odlučivanju u našoj opštini, na sreću. Za sada imamo tabu temu. Zatim smo se pozabavili 

problemima sa kojima se suočavamo godinama, sa nefunkcionalnošću vrtića i nedostatkom 

zdravstvenih tretmana za žene i devojčice Dragaša. Imamo iza sebe direktore tih direkcija i 

razgovarali smo zajedno sa ženama učesnicama Skupštine, uprave i porodičnim ženama porodica 

palih boraca, kako ih uvijek zovemo i imamo ih u zapisniku ovog dana. Dalje, realizovali smo u 

saradnji sa Partners Kosova, organizacijom koju podržava predsednik, za jačanje uloge članova 

skupštine, žena i devojaka u Skupštini, kroz dvodnevnu obuku i nekoliko aktivnosti. Uz podršku 

OEBS-a realizovali smo jednodnevnu radionicu sa poslanicama goranske zajednice i drugim 

ženama, sa ciljem da se ove žene iz manjinske zajednice aktiviraju i integrišu u društvo. Također, 

u saradnji sa Centrom za zločine i zaštitu žena, održan je seminar za suzbijanje stigme i 

obavještavanje sa rokom o statusu preživjelih seksualnog nasilja tokom rata. Uz podršku UN 

Women, međunarodne organizacije, prošle godine smo započeli implementaciju rodnog 

budžetiranja sa dvije direktorice, ove godine ćemo nastaviti sa dvije direktorice, jer je to 

trogodišnji projekat. I zahvaljujući podršci direktora iz Direkcije za finansije, to je dobar početak, 

nadam se da ćemo to realizovati i da ćete imati dokument, naravno, sa budžetskim cirkularom sa 

izmenama, ali u smislu rodne osetljivosti, počevši od jezika, i svih aktivnosti koje rade. Takođe, 

uz pomoć ove organizacije, radi se i na izradi strategije ekonomskog razvoja naše opštine, au ovom 

dokumentu sam dala pomoć ovoj temi u smislu rodne osjetljivosti. U junu ove godine, preko 

OEBS-a, potpisali smo memorandum o razumijevanju između predsjedavajućeg i svih aktera 

Opštinskog mehanizma za borbu protiv nasilja. Takođe, tokom ove godine, uz podršku OEBS-a, 

izradili smo i Akcioni plan za zaštitu od nasilja u porodici, koji ste Vi kao Skupština jednoglasno 

usvojili u septembru. Takođe, uz podršku OEBS-a, u novembru smo održali i ceremoniju 

potpisivanja memoranduma o razumevanju između predsednika opštine i direktora prihvatilišta u 

Prizrenu, gde i nama kao opština nudi usluge, jer je sklonište u regionu. Memorandum o saradnji 

je nastavljen tri godine, jer je bilo tri godine, sada je nastavljen još tri godine. Međutim, pored 
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ovoga, prvi put je potpisan memorandum o razumijevanju između predstavnika kompanije MEKA 

i skloništa za podršku proizvodima ili čak zapošljavanje žrtava i eventualne buduće potrebe. Ovo 

je dostignuće i smatram ga veoma vrednim kada je u pitanju činjenica da je naša opština ušla među 

prve opštine, zajedno sa opštinom Mamuša, da se ne varimo, Prizren, sa ovakvim memorandumom 

prvi put na Kosovu. Pored ovih, bio sam učesnik raznih konferencija koje su održane, kao što je 

konferencija Kancelarije za dobro upravljanje na opštinskom nivou, gde sam predstavljala 

opštinski nivo, širom Kosova. U oktobru smo obeležili Dan devojčica, takođe u saradnji sa OEBS-

om, raznim aktivnostima koje zbog vremena neću ukratko da preciziram. Tokom ove godine, u 

saradnji sa službenikom Ministarstva životne sredine, prostornog planiranja i infrastrukture, sa 

Upravom Odeljenja za bezbednost saobraćaja, organizovali smo aktivnost sa ciljem podizanja 

svesti o bezbednosti saobraćaja, u tri škole u saradnji sa DKA, odabrali smo 'Fetah Sylejmanin', 

'Sezai Surroin' u Bellobradu i 'Shaban Shabani' u Llopushniku, gdje su pored sesija sa sigurnosnim 

informacijama, takođe identifikovali nedostatak signalizacije za sigurnost ovih učenika, što je 

obećavaju da će se nešto uraditi u budućnosti. Želim i nadam se da će nam Ministarstvo za 

infrastrukturu dati odgovor. Osim što sam službenica za rodnu ravnopravnost, vodim i opštinski 

mehanizam protiv nasilja u porodici, ovaj mehanizam održava redovne periodične sastanke svaka 

dva mjeseca, prikuplja podatke i statistiku. Takođe, u okviru međunarodne kampanje nasilja u 

porodici koja počinje 25. novembra i završava se 10. decembra, zajedno sa ovim mehanizmom 

realizovali smo dosta različitih aktivnosti koje smo ovde naveli, ne znam koliko je to worth 

Zaustavljeno je zbog vremena, imate i fotografije koje sve objašnjavaju. Ukratko, napominjem da 

smo zajedno sa policijom održali sesije podizanja svijesti o ovoj pojavi u školama, zapravo smo 

održali sastanke sa učenicima u nekoliko škola, u 7 škola, nemojte me pogrešno shvatiti, ne znam 

ako se to može ovde predstaviti, naravno da je to detaljno.sastanak samo sa ženama i devojkama 

u selu Bresane, uz podršku opštine, sastanak samo sa nastavnicima, takođe uz podršku opštine, 

kada sam kažu u općini uz podršku kabineta načelnika, da se sastajem u uredu načelnika kao 

službenik za rodnu ravnopravnost, te završni sastanak koji smo održali 10. decembra, kojim je 

obilježen kraj kampanje i dan ljudskih prava, uz podršku OEBS. Tokom ove godine, u okviru 

kampanje podizanja svijesti 'Šesnaest dana aktivizma', učestvovala sam na regionalnoj 

konferenciji protiv nasilja u porodici, u organizaciji UN Women, koja je održana u Istanbulu, a 

učešće je bilo putem online platforme. Predstavljao sam Kosovo kao panelista na toj konferenciji 

o mojoj ulozi koordinatora mehanizma za nasilje u opštini. U toku ove godine učestvovala sam na 

raznim sastancima koji su organizovani, kako u opštini, tako i u Agenciji za rodnu ravnopravnost 

koja pripada Vladi, kojoj izveštavam na centralnom nivou, raznim ministarstvima, kao i obukama 

od kojih su za izgradnju kapaciteta. Učestvovao sam iu raznim komisijama, zavisno od potreba 

opštine. Na samom kraju, dozvolite mi da se zahvalim predsjedavajućem, svim rediteljima, 

glumcima, vama kao skupštinarima i uvaženim skupšćinama, za svu saradnju, za svu podršku koju 

imate, nikada ne zaboravljajući sve organizacije i donatore koji su to omogućili. realizacija mog 

plana i svih ovih aktivnosti. Hvala! 

g.Nedžmidin Sejdilar – Gospođo Piraj, nemojte da se uvredite kada kažem da ste mnogo više 

pričali nego što ste napisali u izveštaju. Izveštaj vam je kao neka slikovnica bez imalo teksta. Samo 



36 | P a g e  
 

složene fotografije a teksta premalo. Vi ste ovde u vašem ugovoru neovlašćeno koristili vaš govor 

za marketing određenih kompanija. Napravili ste marketing privatnim kompanijama i vašim 

donatorima. Treća stvar, niste nam izneli nikakvu statistiku. Vi kao službenica za nasilje u porodici 

trebali ste u najmanju ruku da nam iznesete statistiku. Koliko je slučajeva bilo, gde su ti slučajevi 

bili, kako su bili i tako. Četvrta stvar, vaša kancelarija je kapitulirala. Mi smo vam ovde da li novac 

za strategiju protiv nasilja u porodici a svi smo ovde svedoci da ste prošle godine imali nasilje u 

porodici sa fatalnim ishodom. To je vaša greška. Vi se ovde hvalite kako ste imali seminare i držali 

predavanja ljudima, ženama koje su emancipovane. Gosti na vašim seminarima su bili delegati i 

žene koje rade u opštini, to su da kažem u žargonu žene koje mogu da tuku svoje muževe. Šta ste 

uradili za one domaćice koje nemaju hrabrosti da prijave problem. Kako ste pristupni tom 

problemu. Ovo je ozbiljan problem. Mi znamo da i u Opolje i u Goru imamo porast nasilja u 

porodici. A šta radi kancelarija koja je našim glasovima uzela novac. Vi u vašim izveštajima niste 

ni pomenuli slučaj sa fatalnim ishodom. A tresla se cela zemlja kada smo to čitali po medijima. 

Ove godine ćemo vam zatvoriti na jedno oko i progledati kroz prste ali naredne godine vas molimo 

da ovaj posao radite savesnije i kvalitetnije. 

g.Lindita Piraj – Hvala ti Nedžmide na volji koju imaš, volju koju cijenim. Od početka do sada, 

svaki put kada imam pitanja, ovo je puna energija. Čestitam. Za informaciju, izvinite, za 

informaciju ste daleko, jer kažete da smo dali alate za strategiju? Imate strategiju ispred sebe, 

gospodine, strategija je opštinska, ispunili ste zakonske kriterijume koje morate poštovati kao i 

svaka opština. Strategija ima iza svih uključenih aktivnosti, uz podršku donatora 20-30%, ako nam 

donatori daju konkretne aktivnosti za mene iako smo mi pozvani kao mehanizam za njih. Ako 

kažete da smo mi dali alate, gdje su ti alati, oni su zapravo planirani da se troše tokom cijele godine, 

da ih službenik nema, to je daleko od realnosti. Da li se to kaže, jednom se informišite, a sada 

izađite kao poslanik, jer to ne radite tako loše ili neinformisano. Domaćice, ako kažete da vam 

trebam šta god da vam treba, ja sam više za mene, ovo je prilika, uz sve te mogućnosti i podršku 

imam aktivnost, moram to tamo detaljno opisati, jer ste rekli da ste predstavili malo, ali fotografije, 

nisam izneo ono što sam shvatio, jer izveštaji treba da budu veoma kratki i koncizni da ih svi 

pročitaju. Izvještaj je kriterij da bude što kraći, u ovoj rečenici mora puno značiti, a na početku 

sam objasnio da je to bilo nakon aktivnosti, ali to nije detaljno opisano u izvještaju, a mi smo i 

izvršili aktivnosti sa domaćicama, dogovorili smo se da nismo dovoljno, sa mogućnostima koje 

imamo u Dragašu, sa nula ženskih i devojačkih NVO koje imamo do sada, da aktivnosti na terenu 

sprovode NVO, opština ugovori NVO kompanije, u stvari su nam već nudile organizacije van 

Dragaša, mi to ponekad nemamo i to je velika prepreka. Ako kažete da ste podržavali zaposlene 

žene, govorite o aktivnostima skupštinara, vas kao Skupštinu od početka mandata do sada 

podržavaju OEBS i razne organizacije za izgradnju kapaciteta, kao funkcioner godinama i 

uvijek.to nam je uvijek potrebno i ima promjena, to prepuštam ženama Skupštine naše opštine, 

kada smo prošle godine pušile tabu u odlučivanju, a imamo ih, možda prvi put, suočene sa 

institucionalnim životom . Treba im puno jačanja kapaciteta, treba im osnaživanje i saradnja, kao 

kod vas, kao kod nas kao institucija kao i svi, jer i oni čine 10 prstiju ovdje u skupštini, a to su 

glasovi tih domaćica, onih u ugao Gore i ugao Opolja. Oni pokreću svoja pitanja, jer sa svojim 
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glasovima su tu. I to ne znači da ih ne treba uključiti, to su prve koje treba informisati i treba da 

budu u skladu sa mojim planom. Mnogo sam ih gurao, jer nije lako, mi živimo u Dragašu, živimo 

u realnosti, gde smo daleko od onoga što je potrebno da se žene integrišu, imamo najmanji procenat 

zaposlenih žena u opštinama itd. ., itd. To je bio odgovor ukratko. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Gospođo Piraj, da pravim politiku ovde sam ja a ne vi. Ovo što ste malopre 

vi ovde uradili je ništa više samo politički govor. Molimo vas da se manite toga i da nam date 

samo konkretne činjenice i statistike koje tražimo. Vi ste ovde došli i galamili na mene, potresali 

ste se previše, ne znam zašto, recite vi meni Gospođo Piraj, kada govorimo o statistici koliko 

slučajeva nasilje u porodici imate. I prošlog puta, pre godinu dana niste to uradili. Vi ste ovde 

napravili samo slikovnicu. Koju god stranicu da otvoriš ima samo fotografije. Teksta nema nigde. 

To što vi kažete da sam napravila kratak izveštaj da se vi ne bi mučili, evo vidite ima neko ko se 

muči, koji čita sve stranice izveštaja. Nađa se jedan. Ja sam zaista zabrinut za povećanja slučajeva 

nasilja u porodici na obe strane. Pomenuli ste posao i obaveze delegate. Delegati to jasno znaju. 

Oni su politički i demokratski odabrani od strane naroda da oni predstavljaju te žene a ne vi. Vi 

morate da to implementirati u praksi. I nemojte da branite o delegate ovde, one su same sposobne 

da to urade čim su dobile glasove da dođu ovde. 

g.Lindita Piraj – Sejdilar, zao mi je za statistiku koju nisam namjerno uradio, sto nisam dovoljno 

napisao, kad sam ti rekao da prijevod ide kasnije nisi me razumio. Prije nego što pređem na 

statistiku, o ovim fotografijama, drugi put se ne smijem i smijem samo na riječi, već je konkretan 

izvještaj kada se aktivnost ogleda fotografijama, fotografija je dokaz. Što se pisanja tiče, 

fotografija je pisanje, uđite i pročitajte jednom, onda rečenica ovdje je u nastavku, pogledajte 

fotografije, neke fotografije aktivnosti. Dakle, u slučajevima nasilja, prema saradnji sa policijom, 

prijavljeno nam je 15 prijavljenih slučajeva tokom 2022. godine, ne da se dešavaju i ne da je to 

realna cifra, već koliko je prikazano. Znamo veoma dobro da doživljavamo realnost koja je veoma 

teška bez sumnje, čak se ovde prijavljuju i slučajevi nasilja, ali to ne znači da nema drugih, ali to 

znamo kada izveštavamo na Kosovu iu Dragašu. Što se tiče konkretnog nasilja koje ste povezali 

sa ovim slučajem smrti žene, ja sam od početka bio na oprezu i obavestio policiju, policija, PSC, 

preduzeli su mere sa svim ovlašćenjima koja imaju. , ali slučajevi nasilja su dosta komplikovani i 

zahtevaju angažovanje centralnog nivoa, što konkretno ovde ostaje pitanje odlaganja ili krivičnog 

gonjenja, u ovom konkretnom slučaju, kako smo obavešteni. Drugim riječima, morali smo čekati 

odluku tužilaštva šta da radimo sa ovim konkretnim slučajem. Dakle, ja kao službenik, osim što 

tehnički organizujem rad ovog mehanizma, nisam direktna institucija koja čak i ne pruža usluge, 

jer nije moj zakonski mandat da pružam usluge niti štitim žrtvu, to su institucije, država akteri koji 

imaju mandat, osim policije, PSC, zavisno od potrebe, Dom zdravlja, sud i tužilaštvo. Dobro, 

morao sam već da razjasnim, jer to stvara nepotrebne nesporazume u javnom mnjenju. 

g.Vetim Ramadani – Hvala predsjedavajući, dragi članovi Skupštine! Onda pokušavam, pošto je 

prošlo mnogo vremena na sednici, pokušavam da budem veoma kratak. Uzimajući u obzir 

činjenicu da je Direkcija za upravu povezujući most usluga koje pružaju lokalne institucije, bilo 

sa građanima bilo sa centralnim institucijama, punim glasom se može zaključiti da je usluga 
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opštinske uprave izuzetno posvećena pružanju efikasnih usluga građanima. Cjelokupni rad DA je 

organizovan u pet odvojenih sektora; Sektor civilnog stanja ili službenost kako je to poznato, 

kancelarija za službu i arhivu građana, služba za nabavke, tehničke službe. Što se tiče sektora 

civilnog statusa, kao što već znate, nije ništa novo, ukupno postoji pet kancelarija civilnog statusa 

raspoređenih širom naše opštine, odnosno u Dragašu, Bresani, Llopušniku, Kruševu i Brodu. 

Tokom godine koju smo ostavili za sobom, odnosno za koju je izveštaj, našli smo malo 

problematičnu situaciju u dve kancelarije civilnog statusa u pogledu ljudskih resursa, gde imamo 

kancelarije u Brešani i Llopušniku sa po jednim radnikom, ispravili smo taj problem, u svakom 

uredu civilnog stanja već rade po dva radnika i služba za građane ide normalno, bez ikakvih 

prepreka kao što smo imali na početku. Tokom ove godine susreli smo se i sa porastom zahtjeva 

za opremom sa dokumentima, potvrdama, izvodima i sličnim stvarima. Iz tog razloga smo i u 

dvomesečnom periodu produžili radno vreme, odnosno radnim danima od ponedeljka do petka, 

radili smo sa produženim radnim vremenom, odnosno dok je u našoj opštini radno vreme od 07: 

od 30 do 15:00 h, ovaj raspored je nastavljen do 17:00 sati, a takođe smo odlukom gradonačelnika 

produžili raspored i vikendom, odnosno subotom smo radili tokom ovog dvomjesečnog perioda. 

kada imamo veći protok naših sugrađana koji se nalaze u dijaspori i drugdje, povećali smo ovaj 

raspored, pa smo to uradili od 08:00 do 13:00 sati. Takođe, kao direktor Uprave, vodio sam računa 

i o poboljšanju uslova u državnoj službi, gde smo, kao što sam ranije pomenuo, što se tiče 

računarske opreme, sve dok smo imali važeći ugovor preko OQP-a, napravili snabdijevanje dijela 

civilnog osoblja, ostalo ostaje i ove godine da se nastavi zajedno sa Skupštinom. U periodu januar-

decembar 2022. godine, službe civilnog statusa, odnosno 5 kancelarija civilnog statusa, izdale su 

31.569 vrsta izvoda, uključujući izvode iz matične knjige rođenih, izvode, vjenčane listove, izjave 

o porodičnoj zajednici i dokumente koje ova usluga nudi. Izvod iz matične knjige umrlih 197, 

izvršili smo upis u osnovne matične knjige, neću da čitam statistiku, pošto imate materijal detaljno, 

upise u posebne matične knjige iz spoljnog sveta, zahteve za otpust iz državljanstva, sticanje 

državljanstva, razvode i slično, koje ste detaljno zabilježili. Što se tiče prikupljenih prihoda od 

strane službe civilnog statusa, u periodu januar-decembar 2022. godine, ukupan iznos naplaćen je 

38.596 eura, ovi prihodi su dostavljeni opštinskom službeniku za imovinu. Vredi napomenuti da 

su dva službenika ove službe obradila ukupno 24.811 predmeta, takođe je urađen izuzetno dobar 

posao u pogledu odobravanja odnosno promjene statusa predmeta koji se nalaze u intranet sistemu, 

što je pojava koju imamo naslijeđeno problematično, ima još posla, ali pokušavamo ga svakim 

danom sve više popraviti, a tempo pokazuje da ide u dobrom smeru. Što se tiče sertifikata koji su, 

kao rezultat novog administrativnog uputstva 01/2022 za izdavanje QPR koda, u implementaciji 

ovog uputstva izvršili smo potrebne pripreme i 28. februara 2022. godine počeli smo sa primenom 

novog programa centralnog registra civilnog stanja u verziji QPR Code. Dok je program plaćanja 

počeo 1. aprila iste godine. Drugi sektor je kancelarija za usluge sa građanima i arhiva, kao što 

znate, na usluzi građanima da se informišu o potrebnim procedurama, to je manje-više tačka gde 

sve počinje, i rešenja i problemi u opštini, da li zahtjevi, žalbe, tenderi, podnošenje prijava, manje-

više sav posao koji se odvija u opštini počinje odatle i odatle izlaze rezultati ili preko oglasne table. 

U periodu januar-decembar 2022. godine u ovoj kancelariji registrovano je ukupno 39.290 
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predmeta, u ovoj kancelariji se vrši i plaćanje komunalnih usluga, prema uredbi o opštinskim 

taksama za određene usluge. Tokom 2022. godine prikupljeno je ukupno 12.961 eura. Treći sektor, 

Kancelarija za nabavke, kao što znate, radi sa zakonom o javnim nabavkama Kosova i svim drugim 

podzakonskim aktima. Iako sa tri radnika u ovoj službi, pošto smo naišli i na probleme u obuci 

službenika, pošto je to izuzetno osjetljiva oblast, službenici koji, ako želimo da povećamo 

kapacitete, moraju pratiti obuke iz CPA. Međutim, trudili smo se da se što bolje nosimo sa svim 

procedurama koje su bile potrebne za nesmetano odvijanje projekata roba i usluga ili kapitalnih 

investicija. Tokom 2022. godine ova kancelarija je razvila ukupno 167 aktivnosti nabavke, sa 

ukupnom procenjenom vrednošću ugovora od 5.714.448,57 evra, a kao rezultat toga, realizacija 

kapitalnih investicionih projekata, roba i usluga, dostiže vrednost od 4.759.189,98 evra, ovoliko 

što je urađeno u vidu plaćanja raznim ekonomskim operaterima, bilo lokalnim koji posluju iz 

opštine Dragaš, ili čak drugim operaterima sa celog Kosova. Drugi faktor koji dokazuje dobar rad 

nabavke i njihovu efikasnost u radu je upravo statistika odnosno procenat realizacije kapitalnih 

investicija, čime dokazujemo da je oko 80% kapitalnih investicija realizovano, za razliku od 

prethodne godine koju smo mi imao 66%. Takođe, u cilju povećanja transparentnosti i 

odgovornosti, svi ugovori potpisani od strane privrednih subjekata objavljuju se na web stranici 

opštine, objavljuju se iu različitim medijima, zavisno od projekata, a sve to sa isključivom svrhom 

da zadrže građane. Opštine Dragaš što je moguće bliže i informisano, vama kao Skupštini i drugim 

fizičkim i pravnim licima, o aktivnostima i napretku svih projekata u okviru Kancelarije za 

nabavke. Četvrti sektor su tehničke službe, u ovaj okvir ove usluge uključeni su opštinski parking, 

čuvari opštinskih zgrada, služba za čišćenje opštinskih zgrada i magacin opštine. Što se tiče voznog 

parka, trudili smo se da održavamo sva vozila, implementirali smo sistem zahtjeva kako to 

zahtijevaju propisi o korištenju vozila, sada sva vozila, kako je to bilo u planu rada za 2022. godinu, 

svi podnosioci zahtjeva ili korisnici vozila unaprijed postavljaju zahtjev i na taj način evidentiramo 

svako kretanje službenih vozila, nastojeći i u cilju što efikasnije upotrebe službenih vozila. 

Fenomen koji treba naglasiti je problem na koji smo naišli, koji nam se javio ove godine, zapravo 

tokom zime, pošto Uprava upravlja i autobusima koji se koriste za prevoz učenika zajednice, ove 

godine smo naišli na problem sa autobusom koji prevozi đake od Dragaša do Restelice, takođe 

smo rešili taj problem, servisirali smo ga i verujem da će vrlo brzo biti resen, ne baš skoro, ali 

uskoro verujem da ćemo ga imati u prometu. Što se tiče obezbjeđenja opštinskih objekata, imamo 

rotirajući sistem radnika koji su angažovani u ovom pravcu, odnosno imamo tri radnika koji se 

bave ovim poslom. Čišćenje objekata je takođe usluga koja je odgovorna za održavanje i čišćenje 

opštinskog objekta, uključujući kancelarije, prostore unutar opštinskog objekta, izvan opštinskog 

objekta, uredi civilnog statusa su mobilne kancelarije, koje su raspoređene po cijelom teritorije 

opštine, kako bi bili što bliže uslugama za građane. Što se tiče opštinskog skladišta, uslugu 

organizuje opštinski službenik ili deponista, ova služba je odgovorna za prijem potrošne robe, 

njeno upravljanje i distribuciju prema zahtevima osoblja. Tokom 2022. godine, recimo da je bilo 

dosta efikasno, ponekad kao rezultat prethodnog snabdevanja opštine, uspeli smo da snabdevamo 

i obrazovne institucije, pošto je to bio trenutak kada su svi ugovori od strane Vlade oko 

snabdevanja odsječeni, nabavku smo vršili od opštine da ne bi zaustavili napredak nastavnog 



40 | P a g e  
 

procesa. A peti i posljednji sektor je IT jedinica. IT je dinamična, mobilna kancelarija, radi po 

opštinskim institucijama, u nekim njihovim delatnostima ima obimne aktivnosti, pošto je problem 

širi, ova kancelarija je vršila rutinske intervencije u kompjuterima opštinske uprave, radi 

održavanja intraneta sistem, održavanje elektronskog arhivskog sistema, održavanje sistema 

imovine, svakodnevna kontrola i održavanje opštinskih servera, svakodnevni rad na sajtu opštine, 

saopštenja i druge slične stvari koje su deo dnevne dinamike ovu kancelariju. Ovim je završen dio 

mog izvještaja i raportiranka, očekujem da mi postavljate pitanja, tu smo da odgovorimo na njih. 

Još nešto, pre nego što završim, voleo bih i da  zamolim poslanike, pošto smo ranije razgovarali 

sa predsedavajućim o pitanju nabavke laptopa, pošto većina je za, voleo bih da imam Vašu izjavu 

da li želite laptopove ili tablet, pošto su tableti praktičniji za svakodnevni rad Skupštine, zamolio 

sam Vas da kažete. Ranije sam imao neke zahteve od strane delegata da im se umesto laptopa 

nabavi tablet, ali je i dalje na vama da nam kažete i mi ćemo razviti adekvatne procedure za 

nabavku. Hvala vam puno! Verzija centralnog matičnog registra, praktično kroz novo 

administrativno uputstvo MUP, sada da bi se kretala sa trendovima vremena, postavila je šifru 

QPR. Kada se izdaju sertifikati postoji i QPR kod, preko QPR koda možete ga samo uslikati 

standardnom elektronskom opremom, verujem da većina mlađih to zna i možete imati pristup 

ovim. Cilj je ujedinjenje sa sistemom e-Kosova, pošto će sve usluge biti prebačene na platformu 

e-Kosova. Hvala! 

g.Munir Jonuzi - Pohvalio bih rad ovog direktoriata, kao i to što su izašli u susret i produžili rad 

za vreme letnjih meseci kada smo imali povećani priliv građana. Direktor je jako energičan i 

verovatno je bio pravi primer svojim radnicima, tako da i njima nije teško palo produženo radno 

vreme. Ovo je dinamičan direktoriat sa puno obavez  a. Ko radi taj i greši. Skrenuo bi pažnju samo 

na jednu tehničku grešku ispisanu u izveštaju a tiče se godine 2021. Ja se nadam da ćete ostati do 

kraja i sačekati da repliciram a ne da napustite sednicu kao što je uradio direktor obrazovanja. U 

pitanju je bilo mesto kordinatora za nastavna nevećinske zajednice. Tačno, službenik koji je radio 

na toj poziciji je otišao u Prištinu, to mesto je zamrznuto, međutim postoji nešto što se zove 

otvaranje konkursa na određeno vreme. Ja od vas nisam tražio radno mesto, ja ja sam tražio 

konkurs na određeno vreme. Mi koji radimo u obrazovanju znamo da ukoliko neki radnik ode na 

neplaćeni odmor ili neka profesorica ode na trudničko bolovanje odmah angažujemo zamenu na 

određeno vreme. Zamislite u prosveti da neka radnica je otišla na trudničkom bolovanju i mi 

ostanemo bez predavanja od 10 časa, 12 meseci. Dakle, ovo je izgovor koji ne pije vodu. Koliko 

god direktor da radi, koliko god da se trudi ne može da zameni jednog službenika. Druga stvar, 

prilikom usvajanja budžeta septembra meseca ja sam vam skrenuo pažnju i zamolio direktora 

administracije kao i direktora finansija da pronađu zakonsku mogućnost, poznat vam je kakav je 

organogram kancelarija za rodnu ravnopravnost, Koliko zaposlenih tamo treba da bude, zato 

tražim da pronađete neku zakonsku mogućnost da nam omogućite zapošljavanje još jedne 

službenice iz nevećinski zajednice, kako bi se olakšala komunikacija sa ženama iz nevećinske 

zajednice. Dosta imamo pritužbi da žene nisu obaveštene i slično, a na taj način bi se povećao i 

procenat zaposlenih iz nevećinske zajednice a i žene u javnoj instituciji. Molim vas da pronađete 

zakonsku mogućnost kako bi ste realizovali ovaj predlog. 
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g.Nedžmidin Sejdilar – Poštovani direktore, pre neko vreme vi ste nam donosili ovde neke 

fotografije kako su prikazane opštinski arhivi koji su u katastrofalnom stanju, i obavezali ste se da 

ćete rešiti te iste arhive. Da li slučajno imate fotografije tih arhiva kako ste ih sada sredili. I da li 

ste pogledali i druge arhive drugih departmenta u kakvom su stanju, jer postoje mesta iz kojih 

miševi izlaze. Druga stvar, zanima me: sa koliko automobila raspolaže opština Dragaš. Zanima me 

upotreba službenih vozila, ko ima pravo da koristi službena opštinska vozila 24 časova svakog 

dana. Po zakonu i statutu ja bih rekao samo gradonačelnik. Treća stvar, da li možete da slučajno 

onaj prevoz koji vraća decu u selu Krstac zatražite da ih i dovode ujutru i onda oduzmete Jeep šefu 

kancelarije za zajednice. Vidim da se šef kancelarije za zajednice smeje, on će sve uraditi samo 

džip neda. Njemu oduzmete džip i mi uštedimo malo na budžetu i na troškove, ne forsiramo nekog 

službenika ovde jer smo svi jednaki, kako je po zakonu tako neka bude, zašto je šef kancelarije za 

zajednice privilegovan na korišćenje vozila. Pitanje je da li bi šef kancelarije za zajednice kada bi 

dolazio u privatnim kolima vozio tu decu. Što se tiče tableta i laptopova mislim da svi imamo 

telefone i oni su ista veličina kao tableti. Odbornicima su potrebni laptopovi na način kako bi 

pripremili materijal za sednicu. 

g.Vetim Ramadani – Hvala Munir i g. Sejdilar na vašim pitanjima! Dok direktora obrazovanja 

nema, ja, pošto je organizacija lokalne samouprave takva da svaka direkcija ima svog direktora, 

ne vidim to shodno, pošto nije hitna stvar, bolje je da direktor bude i ovde da dam precizniji 

odgovor kako je problem sa koordinatorom za obrazovanje na bosanskom jeziku. Što se tiče 

Kancelarije za ravnopravnost polova, postupanje po predmetima ili slučajeva koje prezentujete, 

kompetentna, kao službenica za rodnu ravnopravnost, koja po zakonu funkcioniše u okviru 

Kancelarije gradonačelnika, naglašeno ranije tokom njenog izveštaja, on nije odgovorna za 

postupanje u slučajevima nasilja u porodici. Postoje i drugi mehanizmi, UOP i drugi prateći 

mehanizmi naših institucija koji se bave ovim slučajevima. Da li je dobro, da li je izuzetno dobro, 

da li to prihvatamo, prihvatamo, ali ostaje da sagledamo mogućnosti kako da tako nešto 

postignemo u budućnosti, nismo protiv da ponudimo najbolje moguće usluge u odnosu da naši 

građani, bilo da pripadaju većinskoj ili nevećinskoj zajednici. Što se tiče pitanja o arhivama koje 

je gospodin Sejdilar postavio,najbolji pregled arhive i najbolja ilustrativna fotografija arhive, 

možete doći sutra i sami vidjeti, ovo je najbolji pregled i stolice, kad god želite, vidičeš sam i 

razmjenu mejlova koje smo imali za službeni trening. Što se vaših informacija tiče, angažovali 

smo osobu, koja će se baviti samo pitanjem uređenja arhive, nešto što nije bilo u našoj opštini. 

Kontaktirali smo agenciju, razgovarali smo sa njima, oni su izvršili merenja i vrlo brzo će doći i 

srediti svu arhivu, ne samo u vezi sa kancelarijom civilnog statusa, oni će strukturisati celu arhivu, 

bilo da se radi o finansijskim, kadrovskim kancelariju i druge kancelarije. Povodom vašeg pitanja 

koliko vozila ima opštinska uprava. Što se tiče broja službenih automobila, postoji kancelarija za 

ovaj posao, u kojoj radi opštinski službenik za imovinu, sve su to statistike. Mogu da vam kažem, 

opština Dragaš u celini poseduje 33 vozila, od kojih 7 nema službene registarske tablice. Razlog 

nije u tome što nemaju službene registarske tablice za zloupotrebu, već zato što su ih donirale 

agencije, ambasade ili druge institucije. Što se tiče pitanja ko ima pravo da koristi automobile, svi 

opštinski službenici imaju pravo da koriste automobil, gradonačelnik ga koristi 24 sata dnevno, ali 
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imamo i vozače autobusa koji za što bolji i efikasniji rad na terenu , vodi auto kući. Imamo slučaj 

vozača koji prevozi učenike za koje vi punih usta izlazite ovdje i branite prava, studente nevećinske 

zajednice, ta osoba koja ih prevozi je osoba koja izlazi iz kuće u 05:30, u 05:30 nema 

organizovanog prevoza za dovođenje dotičnog vozača iz sela Plavë u Dragaš. Iz tog razloga, za 

logističko olakšanje, postoje izuzeci. Ali cilj je uvijek prevoz učenika ili obavljanje posla. Ima 

slučajeva da imamo i službenike koji moraju da idu na neku obuku u inostranstvo, nesumnjivo su 

ranije počeli, mi ih danas opremimo za sutra. U sledećem pitanju, da li je moguće da drugi vozač 

završi ove poslove, za slučaj prevoza učenica iz sela Krstec do Rapče i Dragaša. Opština Dragaš 

ima ukupno dva vozača koji se bave prevozom učenika, koji su opremljeni kategorijom D, a ova 

dva vozača imaju dve dijametralno suprotne destinacije, jedan Dragaš-Restelica, drugi Dragaš-

Brod, ne poklapaju se, jedno drugo uopšte. Raspored škole se ne može menjati, iz tog razloga smo 

doneli rešenje, odredili smo kancelariju za zajednice. Ali ima i tu nešto drugo, kancelarija 

zajednice, vozilo na koje apostrofirate, trebalo bi da znate i nešto Nexh, opštinska govornica je 

sramota od Boga da se koristi  kao nož i mač za vaše lične zamerke. Dodji ovdo, pricaj o stvarima 

o kojima treba da pricas, digni glas o autobusu koji je pokvaren, a ne da se zamerate, sto nije 

korektno. Što se toga tiče, imamo i statistiku, auto koji prevozi učenike iz Krstaca do Rapçë i do 

Dragaša, postoje dva automobila, znam i registarske tablice, imamo i mogu da pokažem blokove 

koji ih kompletiraju, to je auto 04Z 11 05 i 04Z 13 05 automobili, mitsubishi i toyota. Ova dva 

automobila, da pokažemo koliko se efikasno koriste, jedan troši 1200 litara dizela godišnje, drugi 

1400 litara dizela godišnje, za sve to imamo dokaze. Da, mogu dati dokaz ako želite na društveni 

način, ako želite na službeni način, možete zatražiti pristup službenim dokumentima. Što se tiče 

toga da li imamo mogućnost da uklonimo i oduzmemo vozilo ili promenimo ga iz Kancelarije za 

zajednice, znam da je to vaša želja, ali moja želja nije da to prepustimo Kancelariji za zajednice, 

niti bilo kome, već logističke mogućnosti su takve, iz sela Blač, svako jutro ja ne mogu da odlazim 

u Krstec da pokupim učenike. Hajde, ponudi nam rešenje, prosvetli nas, mi smo uz tebe, kad god 

imaš vremena dođi kod mene, rasp ravićemo se, doneti rešenje. Hvala ti! 

g.Uran Halimi - Hvala, direktore! Gospodin Sejdilar je tražio minut da odgovori, ali sam prije toga 

molio vremene, ako ima strpljenija da me saslusate, jer i ja moram govoriti par minuta. Reč je da 

da je pomenut rad vozila, što se izveštavanja tiče, znamo da je direktor radio posao koji mu pripada. 

moram da kažem građanima, mi obično poštujemo hijerarhiju. Na sastanku koji sa imao sa 

načelnikom kosovskih opština u Prištini kasnio sam skoro sat vremena, jer mi je direktor koja treba 

da mi obezbedi službeno vizilo opštine, rekao je da će ići sa mnom tog dana jedan od radnika koji 

mi je oduzeo mnogo vremena. Drugi put sam poštovao hijerarhiju kada sam bio na sastanku sa 

OEBS, na koji su pozvati neki delegati, pozvao sam direktora Uprave, zamolio sam ga da mi da 

auto odgovor koji me je mnogo razocarao, jer u stvari jeste i je laz , koji mi se nikaka nije svideo, 

razocarao me je maximalno, rekaa mi je da su oba forda u na putu, cak i u momentu nemam cak 

ni vozaca, probaj reci inzenjeru, ako je tamo na terenu, poslacu ga, ako ne, odluči sami. Kada sam 

došao pred ošptinu, dva auta su parkirana, vozila su bila tamo, auta parkirana ispred ošptine. Dobro 

je i da mi kao opština ne ispadamo losi ispred drugih zvanicnika i ispred čelnicima drugih opština, 

jer sam zakasnio i sastanku. Ako možete, odgovorite mi, gospodine Sejdilar izvoli. Hvala! 
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g.Nedžmidin Sejdilar – Evo saj je 4:30h, Ako je decu doneo u 8:00 ujutro, onda do sada deca 

čekaju. A ako eventualno u okviru radnog vremena odlazi da ih odnese do kuće, onda šteti radu 

kancelarije za zajednice. Loša vam je menadžment. Preterano vam je loš tajming. Treba da se zna 

ko koju funkciju obavlja. Da li je šofer ili je šef kancelarije za zajednice. Ako vozi decu neka radi 

samo taj posao. Ja znam da on uopšte ne radi svoj posao, on ili vozi decu ili piše statuse za 

predsednika na facebook-u, ili se bavi promocijom Bugarske zajednice na Kosovu. Sve radi osim 

poslove kancelarije za zajednice. Meni nije problem što on vozi decu. Meni je problem što on ne 

radi svoj posao. A samim tim je jako degutantan i veoma loš primer daje građanima kada se vozi 

tom belom lađom. 

g.Vetim Ramadani – Hvala vam, predsedavajući, pošto imate poslednjeg govornika, prvo dajem 

odgovor Nedži. Nedžmidine, kao prijatelj, dajem mu savet, treba da se dobro informišeš. Prevoz 

o kojem govorite je zato što je Uzair Hamza iz Krsteca, ujutro odbacuje studente, istina je, ono što 

želite da bacite prasinu u oci je druga stvar , jer ih ne vraca Uzair Hamzu nazad, ali u međuvremenu 

ih vraca Rexhep Bojaxhiu iz Broda, jer takođe i on ih odnosi u Krstec, i on obavlja transport. Iz 

tog razloga dajem savjet, da ve obavijestim, on ih šalje nazad. Što se tiče predsjedavajućeg, u 

odnosu na ovo što ste rekli, to je propis za korištenje službenih vozila. Na osnovu uredbe treba da 

budete pošteni i ovde pokažete Skupštini opštine da ste prvi koji ne poštuje propis, jer u propisu 

morate biti obavesttiti nas najmanje dva dana pre služben e vožnje. Spomenuli ste sastanke sa 

OEBS-om, koliko mi kao opština imamo saradnju, Bilali je tu, može doći na govornicu ako mu 

date reč i potvrdi nama da li ih salje, te poizive ranije, koliko Imam iskustva, za nedelju dana 

pošalju pozivnice ranije. Zašto se poslednji dan očekuje, i to telefonom? I drugo predsedavajuci, 

ti si predsedavajuci, pridrzavajte se jezika, jer reći direktoru nisku laž je uvredljivo, ne želim da se 

upuštam u taj žargon, ali možem reći, ako nemaš dovoljno lukavstva da lazes, u redu je, onda 

hrabro reci istinu, koliko puta ste zvali mi smo ponudili priliku. Ja nemam obavezu, jer si ti imao 

obavezu da mi ranije pošalješ poziv, nisi. A drugo, za dokaz, molim vas da mi javite o čemu 

razgovaramo. Treba imati hrabrost da kazete istinu, prvo mora da znate koliko kola ima opstina, 

opstina ima 4 forda, ali ima dva vozaca, sa dva vozaca ne moze se da se voze 4 auta u isto vreme, 

dobro sam ti rekao, vozaci su na putu, Skupstina opstine ima jos dva auta, ali nemaju vozaca. Pa, 

ako si me zamolio da dođem po tebe od Blac i donesem te ovamo, zaboravi na  tu stvar. 

   

g.Uran Halimi - Hvala, direktore! Gospodin Sejdilar je tražio minut da odgovori, ali sam prije toga 

molio vremene, ako ima strpljenija da me saslusate, jer i ja moram govoriti par minuta. Reč je da 

da je pomenut rad vozila, što se izveštavanja tiče, znamo da je direktor radio posao koji mu pripada. 

moram da kažem građanima, mi obično poštujemo hijerarhiju. Na sastanku koji sa imao sa 

načelnikom kosovskih opština u Prištini kasnio sam skoro sat vremena, jer mi je direktor koja treba 

da mi obezbedi službeno vizilo opštine, rekao je da će ići sa mnom tog dana jedan od radnika koji 

mi je oduzeo mnogo vremena. Drugi put sam poštovao hijerarhiju kada sam bio na sastanku sa 

OEBS, na koji su pozvati neki delegati, pozvao sam direktora Uprave, zamolio sam ga da mi da 

auto odgovor koji me je mnogo razocarao, jer u stvari jeste i je laz , koji mi se nikaka nije svideo, 
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razocarao me je maximalno, rekaa mi je da su oba forda u na putu, cak i u momentu nemam cak 

ni vozaca, probaj reci inzenjeru, ako je tamo na terenu, poslacu ga, ako ne, odluči sami. Kada sam 

došao pred ošptinu, dva auta su parkirana, vozila su bila tamo, auta parkirana ispred ošptine. Dobro 

je i da mi kao opština ne ispadamo losi ispred drugih zvanicnika i ispred čelnicima drugih opština, 

jer sam zakasnio i sastanku. Ako možete, odgovorite mi, gospodine Sejdilar izvoli. Hvala! 

g.Vetim Ramadani – Hvala vam, predsedavajući, pošto imate poslednjeg govornika, prvo dajem 

odgovor Nedži. Nedžmidine, kao prijatelj, dajem mu savet, treba da se dobro informišeš. Prevoz 

o kojem govorite je zato što je Uzair Hamza iz Krsteca, ujutro odbacuje studente, istina je, ono što 

želite da bacite prasinu u oci je druga stvar , jer ih ne vraca Uzair Hamzu nazad, ali u međuvremenu 

ih vraca Rexhep Bojaxhiu iz Broda, jer takođe i on ih odnosi u Krstec, i on obavlja transport. Iz 

tog razloga dajem savjet, da ve obavijestim, on ih šalje nazad. Što se tiče predsjedavajućeg, u 

odnosu na ovo što ste rekli, to je propis za korištenje službenih vozila. Na osnovu uredbe treba da 

budete pošteni i ovde pokažete Skupštini opštine da ste prvi koji ne poštuje propis, jer u propisu 

morate biti obavesttiti nas najmanje dva dana pre služben e vožnje. Spomenuli ste sastanke sa 

OEBS-om, koliko mi kao opština imamo saradnju, Bilali je tu, može doći na govornicu ako mu 

date reč i potvrdi nama da li ih salje, te poizive ranije, koliko Imam iskustva, za nedelju dana 

pošalju pozivnice ranije. Zašto se poslednji dan očekuje, i to telefonom? I drugo predsedavajuci, 

ti si predsedavajuci, pridrzavajte se jezika, jer reći direktoru nisku laž je uvredljivo, ne želim da se 

upuštam u taj žargon, ali možem reći, ako nemaš dovoljno lukavstva da lazes, u redu je, onda 

hrabro reci istinu, koliko puta ste zvali mi smo ponudili priliku. Ja nemam obavezu, jer si ti imao 

obavezu da mi ranije pošalješ poziv, nisi. A drugo, za dokaz, molim vas da mi javite o čemu 

razgovaramo. Treba imati hrabrost da kazete istinu, prvo mora da znate koliko kola ima opstina, 

opstina ima 4 forda, ali ima dva vozaca, sa dva vozaca ne moze se da se voze 4 auta u isto vreme, 

dobro sam ti rekao, vozaci su na putu, Skupstina opstine ima jos dva auta, ali nemaju vozaca. Pa, 

ako si me zamolio da dođem po tebe od Blac i donesem te ovamo, zaboravi na  tu stvar. 

g.Bexhet Xheladini – Ne znam da li je ovaj odgovor o vozilima bio namenjen meni, jer smo o tome 

ranije pričali, vi ste predsednik Skupštine i bili ste u službi posle, kada su vam bila potrebna 

službena putovanja. Znam da neces imati problema uopste, kako se to desilo, ne znam, oboje znate, 

ali ja imam zvanicni mejl, niste ga dobili, da oni koji zele Ako putujete sluzbeno, morate dati i 

mejl kuda idete, gdje ste pozvani, a onda je direktor uprave dužan dati vozilo. Ako nema vozača, 

mogu dati auto i otići sami, ovaj problem je riješen i nema potrebe da mi odgovarate i gubite 

vrijeme. 

g.Uran Halimi - Što se toga tiče, nisam rekao direktoru, poštovao sam ga konstantno sve dok moje 

poštovanje nije bilo zloupotrebljeno, pa je dobro da ni ja ne zloupotrebljavam funkciju na kojoj se 

nalazim, niti direktor svoju funkciju, samo poštuje mene. Ja privatno ne tražim poštovanje od 

direktora, možda me uopšte ne poštuju, ali evo ja sam direktor, ja sam predsedavajuci, tražim ono 

što mi pripada. Ne, nisam te uvrijedio, ne, znaš, nije da sam te uvrijedio, stojim pri tome. Hvala 

vam puno, gospodine Uzair Hamza. 
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g.Uzair Hamza - Javljam se povodom nekih neistina koje je izgovorio sa ove govornice odbornik 

Nedzmidin Sejdilar, a koje se odnose navodno povodom promocije Bugarske manjine. Prvo, želim 

da naglasim da je većini poznat moj stav povodom nacionalnog opredeljenja. Ja sam prisustvovao 

zvaničnom sastanku kada je bila ovde potpredsednica Bugarske i prilikom toga sam izneo ono što 

smatram da je važno za našu zajednicu. Na tom sastanku, između ostalog, su pored mene i 

direktora bili su prisutni i ostali predstavnici političkih struktura. Ja sam apostrofirao da se najpre 

zahvaljujem što je Bugarska država omogućila jednom broju studenata da se školuje iz naše 

opštine, nije taj broj veliki kao u župi, oko pet studenata iz naše opštine studira u Bugarsku. Takođe 

sam napomenuo da je ovaj narod u Gori itekako svestan svoje nacionalne pripadnosti. Imam 

svedoke za ovo što govorim. I da ovo ovaj narod koji ovde živi nije kao onaj u Albaniji, gde je 

dugo bila zabranjivana nacija, jednako kao i vama koji ste živeli u Bugarskoj u periodu 

komunizma. Zamolio sam podpredsednicu Bugarske da ne zloupotrebljava benefite Evropske 

unije, jer svi znamo da veliki broj naših građana koji je aplicirao za Bugarsko državljanstvo, upravo 

iz ekonomskih razloga žele ostvariti to pravo. Napomenuo sam primer da samo u selo Rapca 

imamo oko 1600 pripadnika nase zajednice koji imamju Austrijsko drzavljanstvo. Sta je tu lose. 

Loše je po Kosovsku državu jer smo izgubili te građane kao građane Kosova. Zato što država 

Austrija priznaje pravo samo na jedno državljanstvo. I da je sve to tako, pitam gospodina se 

Sejdilar po kojim je to zakonom zabranjeno biti Bugarin na Kosovu. Kosovo je demokratska 

država. Ako niste čuli za zakon protiv diskriminacije, čitajte. Čak je to i govor mržnje, krivični 

zakon član 147. Dakle, prvo me neko optužuje ali ja se zbog toga dičim. Upotrebiću jedan sportski 

termin, najbolji fudbaleri se napadaju kao što su Mesi, Ronaldo, i nije slučajno što me napadaju 

svaki dan sa ove govornice. Ja znam da Nedzmidin ne misli tako, već da mu je to neko rekao. I ja 

ga žalim zbog toga. 

g.Edin Kurt – Pozdrav. Što se tiče direktora administracije biće veoma kratak, želim da pohvalim 

vas I vaš rad, vidi se napredak u administraciji, Kako u opštini tako i drugim sektorima. Imam dve 

zamerke za vaš sektor ili administraciju. Potpredsednik za zajednice Fejsal je podneo zahtev za 

laptop, i kako nije mogao da dobije laptop, on koristi stari laptop koji je pre njega bio korišćen od 

strane nekog od odbornika koji je isti vratio. Takođe, podneo je zahtev za službenu karticu, to je 

možda bilo i pre godinu dana ali još ništa od toga nije urađeno, nije dobio to što je zahtevao. Ja 

vas molim da ove probleme rešite jer su oni sitni i mogu se rešiti. 

g. Nedžmidin Sejdilar - Gosdine Hamza, kao dokaz moje tvrdnje postoje izjave koje ste vi dali 

albanskim medijima u Prištini kada ste iza svog sina po pisanju albanskih medija rekli da vam je 

rođak. Predstavnici nevladine organizacije Ujedinjeni Bugari opštine Dragaš, jedan od njih je i vaš 

sin, albanski mediji su tako pisali, demantujte njih, nemojte mene. Ja kao aktivni odbornik čitam 

svaku štampu. Vi ste javni službenik i nemate pravo da se ljutite. A ponajmanje da govorite da ja 

ovde imam suflera. Ja suflera nemam potrebe da imam. Šta će mi sufler. Ja ono što saznam, što 

primetim to i kažem. Imam pravo i na mišljenje. Nije kršenje zakona to što ja imam pravo na svoje 

mišljenje. Evo zar nije sramota da potpredsednik opštine nema laptop. Ili da dobije službenu 

karticu. Kakvi ste vi to domaćini. 
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g.Vetim Ramadani – Hvala, potpredsjedniče! Hvala Edine na pitanju, u vezi laptopa za zamenika 

gradonacelnika, nije tacno ovo sto je prethodni sagovornik ovde rekao da Fejsali nema laptop, 

Fejsali ima laptop ali moze biti star, zato sam vas obavestio u unapred da imamo problem sa 

nabavkom, nema apsolutno nista lose, bilo bi lose da imamo nove laptope na lageru i ne damo ih 

nasim ljudima, u suprotnom, ostale stvari mozemo da narucimo, zasto ne? Međutim, nismo dobili 

nijednog drugog funkcionera, ako postoje dokazi da funkcioner iza sebe ima laptop, onda smo 

dobro, ako iza njega toga nema, ubuduće će to ostati kod njega. Što se tiče službenih kartona, to je 

činjenica, nije samo Fejsali, jako je dobro što ste to iznijeli, činjenica je da skoro svi politički 

štabovi nemaju ažurirane kartice. Vjerujem da će se to vrlo brzo riješiti, kadrovska kancelarija je 

bila izuzetno zauzeta, apsolutno ne želim da iznosim razloge, da nema razloga da se ne mijenjaju 

kartice, ali vjerujem da ćemo preduzeti potrebne korake da popravimo i ovo pitanje. Nije samo 

Fejsali, to još jednom naglašavam, to je skoro ceo kabinet predsednika, sa izuzetkom državnih 

funkcionera koji ga imaju. Hvala ti! 

g.Uzair Hamza - Želim da repliciram podom tvrdnje TV 7, ja sam ispred televizije dao izjavu u 

prisustvu mojih kolega i dobro se vidi da se pokriva moj glas sa prevodom na albanski jezik. Ja 

sam izjavio da na popisu stanovništva na Kosovu 2011 godine u opštini Dragaš živi više od 8.700 

goranaca, 4.100 Bošnjaka, 202 turaka, i 300 neopredeljenih. Zvanično sam potvrdio na sastanku 

da nema bugara. Međutim, rekao sam na sastanku, u koliko ih bude bilo, ja sam dužan da zastupam 

interese svih zajednica. Takođe vas pozivam, na osnovu statistike koje imamo imamo oko 2.000 

zahteva za Bugarske pasoše. Ja nemam hrabrosti da kažem Bugarskoj državi nemojte im dati 

pasoše. Ako vi to kažete, neka čuju to naši ljudi koji kažu nama vi ovde primate plate, ni vam 

služimo kao glasačka mašina, i tražite od nas da nam Bugarska ne da pasoše, da bi vam bili glasači, 

ja nemam snage da to kažem. Ja zastupam jednako sve, kako god se neko izjasni na popisu ja ću 

ga predstavljati. 

g.Bexhet Xheladini – Poštovani delegati, poseta osobe broj dva države Bugarske, prijateljske 

države Kosovo, koja je najavila Kosovo, bila je zvanična poseta i veoma sam zahvalan što je osoba 

broj dva našla vremena da poseti predsednika Opština, kada se poseti gradonačelnik, posećuju se 

svi građani opštine Dragaši. Bila je to veoma konstruktivna poseta, veoma plodna, ali neki ljudi 

ova poseta - to je bila zvanična poseta, sa dozvolom centra, ona je došla u Prištinu nekoliko dana 

ranije, učestvovala je na proslavi Dana nezavisnosti, došla je u posetu naše opštine uz dozvolu 

predsednika Kosova. Sa mnom je došla izuzetno velika pratnja, bio sam iznenađen, a jedino što je 

potpredsednica tražila je da sam napravio kratku prezentaciju opštine Dragaš, gde sam joj rekao 

da u ovoj opštini žive tri zajednice, albanska, goranska i bosnjacka, završio sam svoje izlaganje, 

uzela je riječ, bila je vrlo konstruktivna u razgovoru, čak je na kraju sastanka pitala da li ima 

Bugara u opštini Dragaš. Ima i svedoka koji su bili, ja sam odgovorio da nemam saznanja da u 

našoj opštini ima Bugara, zvanično ih nema, ali znam da mnogi građani opštine Dragaš imaju 

zahteve za bugarske pasoše i imaju bugarske pasoše. Sad jesu li Bugari, imaju li dvojno 

državljanstvo ili odakle su neznam, onda je za riječ uzeo Uzair Hamza koji je bio izuzetno 

konstruktivan i štitio je interese gorskog kraja, kako bosanske zajednice tako i zajednice goran, i 
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izvadio statistiku, pokazao mu da u našoj opštini nema deklarisanog Bugarina. A onda je, nakon 

toga, potpredsednica Bugarske posetila selo Krstec, što znači da se tamo okupilo neko konga 

udruženje "Udruženi Bugari" i priča se da je tamo otišlo mnogo građana koji su je čekali i naravno, 

oni koji su je čekali, imali su i zahtjeve za bugarske pasoše. Stoga nije dobro politizovati ovaj rad 

i stavljati bilo kakvu etiketu nekome ko je Bugarin ili nije Bugarin. Potpredsjednica je na kraju 

sastanka rekla da ste vi demokratska država, multietnička država, ja to poštujem, pa nemojte 

ograničavati ljude u izjašnjavanju o tome kako mogu da se registruju. Na tom sastanku je bio 

prisutan i poslanik PDK, ako želi da pojasni, zamolio sam vas da date reč i odborniku. Hvala ti! 

g.Nexhat Selaj – Hvala još jednom! Predsjedniče, molio sam te iznova i iznova, nama kao opoziciji 

odgovaraju ove tvoje svadje u vlasti, ali nemoj bar ovo da slušaš pred građanima, imaš kabinet, 

uradite ovo među sobom don ne snimajte snimke ovdje da ih stanovništvo vidi. Vi i direktor uprave 

trebali biste biti malo pažljiviji. Što se tiče posete bugarske delegacije, očekivao sam da će me 

predsednik verovatno pozvati da govorim i dokumentujem iskreno i sa najvećom ozbiljnošću o 

tom sastanku. Drago mi je da je gradonačelnik u to vreme pozvao i sve političke stranke, jer je to 

bilo u interesu opštine Dragaš, a mi kao PDK smo ih uvek podržavali, uvek kada je bilo odlučujuće 

vreme da se razgovara da se eliminišu interesi kao dobro nacije i lokalne zajednice da budu 

zajedno. Osećam se dobro, zahvaljujem se gradonačelniku što me je pozvao, Bugarima je jednom 

zauvek izašlo iz glave da u opštini Dragaš postoji bugarsko stanovništvo, mi to jako dobro znamo, 

i ja sam geograf, pošto statistika 51-61-71-81, koju je vodila bivša jugoslovenska vlada, ne stoji 

iza bugarskog stanovništva. Veoma naglašeno, Uzair Hamza je to rekao i ja sam to čuo, pošto se 

goranska zajednica, bez obzira na jezik, činila Bugarima najbliža, on je vrlo dobro precizirao da 

opština Dragaš nikada nije imala bugarsko stanovništvo. Izuzetno, to može biti 90-te ili poslije 

2000. godine da su ljudi iz ekonomskih razloga posjedovali ili dobijali dozvole i dobijali bugarske 

pasoše. Pravo Bugara je da pozivaju bugarsko stanovništvo u opštinu Dragaš i bilo gde drugde, ali 

nešto drugo nije ispolitizovano. Ne znam, u tom trenutku dok smo bili zajedno sa predsedavajućim 

ovde, sa Uzairom, ne znam o čemu se razgovaralo, van tog trenutka kada sam ja bio ovde, možda 

se nešto desilo, ne znam, ako ko zna neka izadje neka iznese. Dakle, bila je konačna riječ i 

predsjednika i Uzair-a, kojeg smo svi podržali, da je bugarsko stanovništvo genetski, u smislu 

jezika, kako je citirao Uzair Hamza. Tako je bilo. Ako imate informaciju da se razgovaralo o 

nečemu drugom, slobodno se javite. 

g.Uran Halimi - Hvala na lepim rečima, dragi Nedžat Selaj! Vjerujem da je ova rasprava već 

privedena kraju, prekidamo sjednicu da bi se nastavilo sutra u 10:00. 

Pozdrav dragi delegati, nastavljamo sjednicu jučer na pola puta, imali smo izvještaj direktora, 

možemo nastaviti ovdje bez gubljenja vremena, dalje imamo direktora privrede i nakon njega neka 

se pripremi direktor zdravstva. 

g.Qamil Kolloni – Pozdrav svima, pozdrav predsjedavajućem, pozdrav delegatima i svima 

prisutnima! Nastojao sam da u svom izvještaju budem što kraći i sažetiji, da vam dam prostor da 

postavljate pitanja i da zajedno pokušamo elaborirati višegodišnji rad ove direkcije. U okviru 
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DEFZH-a djeluje pet sektora; budžet, odjel za finansije, ured za porez na imovinu, ured za 

registraciju preduzeća i odjel za trezor. Opštinska imovina je upisana u jedinicu trezora. Smatram 

da smo za prvi sektor, za budžet, tokom 2022. godine usvojili budžet za 2023. odlukom Skupštine, 

takođe KAB-a, koji su predviđeni zakonom i istovremeno sa budžetskim cirkularima 1 i 2 za 2023. 

godinu. okvir budžeta i finansija, sve odluke koje su donete su usvojene u ovoj skupštini. Što se 

tiče sektora finansija u ovoj direkciji, mi smo prije početka rada 2022. godine uzeli za osnovu sve 

preporuke koje dolaze od eksternog i internog revizora, a da bi plan ove direkcije bio funkcionalan, 

krenuli smo na osnovu plan za ispunjavanje preporuka koje proizilaze od revizora prethodne 2021. 

godine i ranijih godina. Od svih ovih preporuka, smatramo da smo tokom ove godine uspjeli 

ispuniti ukupan broj ovih preporuka. Vjerujem da ste neke od njih označili, ne želim da vam 

oduzimam vrijeme da ih sve posebno spominjem. Osim u sektoru budžeta, u finansijskom sektoru 

znate da imate sve izvještaje za 2021. godinu u pravo vrijeme, kvartalne, šestomjesečne, 

devetomjesečne izvještaje, a očekuje se da će krajem ovog mjeseca zapravo sa izlaskom, sa 

završetkom godine iz SIMFK-a, izaći će i godišnji izvještaji, donosimo vam i godišnji izvještaj. 

Što se tiče jedinice poreza na imovinu, tokom 2022. godine urađena je i procena imovine, za koju 

srećom znate da je naša opština izašla u opštem smislu sa pozitivnim rezultatima, zbog činjenice 

da imamo više od pet oblasti, a u okviru pet zona što se cena tiče imamo ih u tri zone, s obzirom 

da imamo prvu zonu koja ima vrednost 250 evra koju smo tokom 2022 godine smanjili na 240 

evra, imamo drugu zona koja je bila 200 evra i podigli smo je na 210 evra, a imamo treću oblast 

koja je bila 160 evra i realno ova oblast nije bila dobro definisana, mislimo da smo 2022 godine 

napravili napredak i sada ta oblast ulazi kategorija 200 eura. Zapravo, ako to izračunamo na osnovu 

koeficijenta za koji ste glasali vi kao delegati, smanjili smo koeficijent plaćanja sa 0,17% na 

0,15%. I to je uticalo da u našoj opštini imamo sniženje kategorije sa 17 evra po 100 kvadrata na 

13,50. I mislimo da kakvu god odluku Vlada donese, znate da se raspravlja o porezu na imovinu, 

rezultati u našoj opštini se ne mijenjaju. Dakle, građani naše opštine, zahvaljujući ovoj Skupštini, 

zahvaljujući zalaganju opštinske vlasti, nisu pogođeni ovim procenama kao u drugim opštinama. 

Pored sektora poreza na imovinu, imamo i jedinicu trezora u kojoj se, kao što smo rekli, vrši upis 

opštinske imovine. Jedan od glavnih nalaza bio je nedostatak popisnih registara opštine, ali na svu 

sreću, tokom ove godine smo izvršili proces popisa celokupne opštinske imovine, kako u zdravstvu 

i obrazovanju, tako iu opštini, i dodali smo zajednički opštinski registar, koji je nažalost već pet 

godina preporuka i primedba revizora za opštinu Dragaš. To znači da sve ove preporuke revizora 

utiču na grant za učinak, pri čemu u većini slučajeva naša opština, umjesto većeg procenta granta 

za učinak, prima manji procenat i svrstava se u najniže kategorije opštine. Indirektno, svi ovi 

rezultati utiču na grant za učinak i grant za učinak se automatski bumerangima vraća opštini. Ako 

pokaže rezultate s preporukama revizora, grant za učinak se povećava. Stoga smatramo da smo u 

toku ove godine uspjeli ovo realizovati. Još jedna mana u opštini je neprezentovanje registra opšteg 

duga za porez na imovinu pre 31.12. Na sajtu opštine Dragaš imate ukupan dug za porez na 

imovinu, plaćen pre 31.12. Takođe, po prvi put je predstavljeno, kao nalaz koji se može poboljšati, 

neuspeh u obezbeđivanju registra opštinske imovine. Ova Skupština je prije 31.12. usvojila registar 

opšte i posebne imovine, koji je dostupan i na internet stranici opštine. Pored ovih, zatekli smo 
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situaciju u preduzećima, jedan nalaz koji je zaista uticao na performanse opštine je ukupan dug 

opštine koji je bio preko 2 miliona i 97 hiljada evra. Zahvaljujući zalaganju sektora za opšte 

finansije i direkcije, ove godine smo uspeli da isplatimo dugove nagomilane od 2002. do 2013. 

godine za privredu i konačno 2023. godine dobili smo rešenje Ministarstva finansija da je ova 

akcija zakonito iu okviru ovog mjeseca, sva 1772 preduzeća kojima je naplaćena opštinska taksa 

biće obaviješteni da je nagomilani dug otplaćen, a ovaj proces će uticati i na izvještaj o učinku, 

gdje će opština biti na niskom nivou više. Nakon toga, ove godine smo izvršili i odluku Skupštine 

opštine, koja je doneta 2021. godine, za naplatu dugova opštinske imovine, zemljišta i zgrada, 

kojom tokom ove godine imate detaljne izjave za svaki posao i kako mnogo ovih prihoda je 

ostvareno i ovom odlukom. A ujedno, u ovoj Skupštini je na ovu odluku jednoglasno dodata godina 

dana za implementaciju i stvarno rješavanje problema koji se godinama gomilao za značajan broj 

privrednih subjekata. Sve ove akcije rađene su u saradnji sa osobljem, radnicima i Skupštinom. 

Mislim da i oni koji su pročitali ovaj izveštaj imaju priliku da razumeju celu ovu filozofiju, 

generalni cilj našeg rada je bio i jeste da naša opština eliminiše sve negativne pojave koje su uticale 

na učinak i koje su nam isplaćivale kao opštinski prihod iz opšteg granta, istovremeno i iz granta 

za izvođenje. 

g.Nuhija Tairovci – Postovani, predsednice, predsedavajuci, postovani poslanici. Nas direktorijat 

je u toku prosle godine aktivnosti uskladjivao sa predhodnim planovima, tako da cu ja ukratko 

proci kroz ono sto ste vi imali prilike da procitate u svom materijalu. Direktorijat je ukljucen u rad 

opstinskog staba odakle cu i poceti hronoloski kao i komiteta za bezbednost i zajednice i tom 

prilikom aktivno ucestvujemo u svakoj problematic ii dajemo svoj doprinos, tu sam ja direktno 

ukljucen i na sve moguce nacine kada dolazi do odredjenih problema dajem svoj doprinos tj. mi 

kao direktorijat ono sto radimo i ono sto mozemo iznosimo u tom kontekstu. U okviru nadleznosti 

nastavljena je komunikacija sa sa KFOR-om u vezi znacajnih pitanja, cesto pitaju u vezi raznih 

projekata, kada kazaem KFOR mislim svakako i na LMT koji je ovde i CIMIK iz svih opstina sa 

kojima komunicira a pre svega Italijanski CIMIK koji je dosta prisutan ovde i koji uz LMT-a dosta 

intenzivno saradjuje sa nama. U okviru naseg direktorijata je i komisija za procenu stete pa smo 

ove godine imali 17 zahteva i 17 izlazaka radi procene stete onima koji su osteceni na bilo koji 

nacin usled pozara, kise i sl. U toku 2022 godine, nasa opstina in as direktorijat zajedno smo 

napravili jedan ogroman pomak po pitanju Eko regiona, zajedno sa JICA-om kroz projekat za 

unapredjenje kapaciteta upravljanja otpadom prema zdravom drustvu faza 2 i kroz 4 pilot projekta, 

tako da je Ekoregion dobio jednu kvalitetnu deponiju sa da tako kazem normalnijim uslovima da 

ne kazem u potpunosti normalnim, znamo da je do nedavno deponija bila klasicno mesto gde se 

samo izbaci otpad tj. istovari kamion bez ikakvog tretiranja a danas kroz rad direktorijata 

obezbedjeni su buldozeri, vaga na deponiji za merenje otpada i dalje vodjenje statistike kolicine 

otpada koji proizvodi nasa opstina. Uradjeno je od strane opstine i dreniranje vode koja je davnom 

izradom deponije 2004 godine napravljena da otpadne vode koje se slivaju u deponiju ne idu u 

prirodi i ne zagadjuju okolinu i ne prenosi stetna dejstva na okolna mesta tako da postoji laguna 

mini jezerce i napravljena je drenaza prosle godine i voda koja se sliva se sada drenira i vodi ka 

tom jezercetu i kroz isparavanja to ide dalje. Ova vaga koju sam spomenuo on ace biti znacajna i 
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u konceptu toga da imamo mi iz Restelice EkoRestelica koja sopstvenim kamionom i sopstvenim 

zalaganjem su Restelicu u potpunosti ocistili i dovoze svojim kamionom smece na deponiju i tom 

prilikom placaju danas koliko je kapacitet tog kamiona toliko a sutra uslovno bice placano na 

osnovu tezine otpada a glavnu ulogu ce tu imati vaga koja ce za to i sluziti u tu svrhu. Tokom 

prosle godine mi smo jednim projektom sadnica bora napravili ta tako kazem okruzili deponiju da 

to malo sto bude promaklo smece koje nije tretirano da vetar ne moze da ga odnosi u okolnim 

sumama u perspektivi predpostavljam da je bolje, a vi koji tuda svakim danom prolazite mozete 

da vidite da je smeca puno jos uvek u obliznjim sumama, sve sto je bilo lagano kese i papyri je 

vetar nosio. Mi smo zajedno sa GIZ-om i JICA-om analizirali ceo problem sa crnim deponijama 

u nasoj opstini ima ih oko 100-inak, nekad vise nekad manje, Poneke se povremeno ociste, 

pokazatelj ovih crnih deponija, odnosno ove crne tacke su po meni osnovni uzrok neobuhvacenosti 

ciscenja svih sela u nasoj opstini, imamo jos uvek 8 sela koja se ne ciste i nepostojanje deponije 

koja bi tretirala kabasti i cvrsti otpad. U kabasti otpad spadaju razni vidovi namestaja i cvrsti otpad 

je gradjevinski otpad od rusenja i iskopa. Za sada je sve to nekontrolisano i tamo gde vrlo malo 

ima cvrstog otpada veoma brzo se nakupi i ovog svakodnevnog otpada narocito u selima koja nisu 

u sistemu upravljanja otpadom. Zajedno sa JICA-om smo u dve skole jednu u Gori jednu u Opolje 

uveli smo kao pilot projekat edukacije dece o selekciji otpada i reciklazi, tako da su tu obuhvaceni 

plasticni cepovi za koje postoji mogucnost da se recikliraju, staklene flase, papiri i to treba da uzme 

maha i da se prebaci na ostale skole. Opstina Dragash je jedina opstina u nasem region koja ima 

sopstvenu deponiju i tako ima vise obaveza da radi na odrzavanju ove deponije i u tom kontekstu 

je u toku i projekat elektrifikacije, dovodjenje elektricne struje jer do danas ta vaga za koju govorim 

koju smo obezbedili nije u funkciji iz razloga sto sa agregatom moze da dojdje do bilo kakvog 

ostecenja i rpoizvodjaci ne garantuju nista ako nije prikljucena na elektricnu mrezu regularno. 

Tako da prva faza ovog projekta je zavrsena, u toku ove godine ce biti zavrsena i druga faza samim 

tim cemo da pokusamo da osposobimo deponiju da bude u potpunosti u funkciji. U toku prosle 

godine smo u nekoliko naselja resavali problem sa kanalizacijom, postojali su zahtevi u nekim 

selima gde je doslo do zacepljenja sahti ili nekog drugog vida zacepljenja, uglavnom mi smo iz 

naseg direktorijata i okvira aktivnosti to radili. Sanirali smo put izmedju Kruseva i Zli Potoka koji 

je jos nije zavrsen a zbog velikih padavina je bio ugrozen da i to nesto sto je uradjeno ne bude 

pusteno kako valja. Moram da napomenem da u okviru direktorijata smo imali 52 zakazana 

sastanka na kojima smo uzeli ucesce, imali smo 10 seminara i jos nekoliko ad hok sastanaka kada 

se ukase prilika ili kada je potreba bez predhodnog plana, takodje, imali smo dve studijske posete, 

jedna u Crnoj Gori i jedna u Bugarskoj usmerene u pravcu dodatne edukacije, odnosno uzimanje 

iskustava iz regije kako bi mogli na neki nacin nesto od toga prenesemo u nasoj opstini. Spomenuta 

je juce i voda i azbestne cevi iz kojih se i dan danas pije voda na zalost, to je u potpunosti istina a 

jednako tako, na zalost nismo bili u mogucnosti da u toku predhodne godine nesto konkretno 

uradimo na tome. Predsednik je vec rekao da smo bili u razgovoru sa inzinjerima iz Hidro Regiona 

iz Prizrena i da su oni uzeli za obavezu da urade jedan projekat izvodljivosti i nacina na koji bi se 

taj projekat mogao izvesti i da se u potpunosti obnovi mreza u samom gradu Dragasu, jer zaista 

ova voda strahovito mnogo zalaganja ima od strane radnika koji odrzavaju ove rezervoare i 
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koagulatore da ta voda ima koliko toliko pitkost. U okviru jednakih tih nasih aktivnosti zajedno sa 

Hidro Regionom smo izvrsili adaptaciju koagulatora jedan rezervoar bazena da se odvaja mulj i 

određeni elementi Gde se stvari bolji uslovi za pitku vodu. Nezaobilazno u okviru kog izveštaja je 

i vatrogasna jedinica moram da napomenem u toku prošle godine smo umnogome poboljšali 

popravili opremu za izlazak na teren tako da nabavili vise metalnih metla za intervenciju u prirodi 

i nabavili smo naprtnjače sa vodom koji mogu da nose 20 l vode veoma su pogodne za šumske 

požare takođe smo nabavili duvaljke poput onih za lišće po gradu one su  izuzetno uspešne jer 

duvaju lišće na suprotnu stranu i na taj način sprecavaju širenje požara, u okviru ovih nabavki smo 

nabavili i uz pomoć italijanskog Kfora donaciju iz naseg direktorijata smo obecali da cemo 5 

komada donirati tj. prebaciti u direktorijat za poljoprivredu i sumarstvo, to jos nismo uradili i to 

cemo zajedno sa direktorom u medjuvremenu i uraditi. Preko agencije za menadžiranje hitnih 

situacija AME obezbedili smo jedno vozilo koje je bilo u planu prošle godine, vozilo za izlazak na 

teren jer često imamo prijave i naši iz protivpožarne službe pale kamion i odlaze na licu mesta i 

ispostavi se da nema ništa ozbiljno i zbog toga se vozilo sada koristi za kontrolu terena. U toku 

prošle godine bilo je ukupno 176 intervencija od toga 117 protivpožarnih 18 tehničkih i 47 

uslužnih, tehnički su tipa nekog saobraćajnog udesa, uslužne su ispumpavanje vode i slično. 

Tokom prošle godine smo u dva tri navrata uputili javni apel stanovništvu da se vodi računa u 

rukovanju sa vatrom naročito Kada se ide na izlete i piknike i moram priznati da je to poprilično 

urodilo plodom jer na osnovu statistike možemo videti da smo prošle godine imali najmanje požara 

to jest manje ozbiljnijih požara na odnosu prošlih godina. Kritične tačke za požare su planina 

Koritnik, Bučje, Brezne, Plavje, Brut, mejdan kod Buzeca, Lopušnik to su mesta uglavnom koja 

su u blizini šuma i gde postoji mogućnost nekontrolisanog širenja vatre.  Mimo toga strukovno 

stanje u vatrogasnoj jedinici je znatno bolje nego zatečeno stanje prije toga, mada ima potreba za 

još puno poboljšanja pre svega prema standardima kojima se rukovodi AME agencija za 

upravljanje hitnim situacijama i mi bi trebali imati zaposleno još 8 vatrogasaca  jer su naše smene 

polovične jer imamo smene sa tri i sa četiri radnika a trebali bismo imati sa po osam radnika smene  

u okviru tih istih standarda imamo potrebu za još dva vatrogasna vozila. Uzeću u obzir samo jednu 

paralelu na osnovu broja stanovnika koji imamo imamo najveću teritoriju na celom Kosovu i 

recimo ako se paralelno dese incidenti jedan u Zapluzju a drugi u Restelici naši prosto fizički ne 

mogu da intervenišu na dve strane.Ovo je bilo ukratko a ukoliko ima pitanja postavite, hvala vam. 

g.Samidin Xheladini – Dragi prisutni, sve vas pozdravljam! Najprije se zahvaljujem direktoru za 

zaštitu, spašavanje i javne službe, gospodinu Nuhiji Tairovci. Dao nam je detaljan izveštaj o radu 

i planu, bilo bi dobro da nam pokaže da je pomenuo osam naselja koja nisu očišćena, verovatno 

nisu u sistemu, kakav konkretan plan postoji da sva ova naselja budu uključeno, bez obzira koliko 

ih ima, u sistem, jer ovde u izveštaju ima i 100 crnih tačaka, a to su divlje deponije koje je direkcija 

zatekla, a šta je PP1, PP2, PP3 i PP4, a nakon te faze prvo kažete da je urađeno, druga faza ono 

što se predviđa u kratkim tačkama ako postoji prilika. Hvala ti! 

g.Nexhat Selaj – Hvala ti! Pozdrav predsjedavajuci, saborski kolege, mediji! Hteo sam da se malo 

povežem sa Direkcijom javnih službi. Gospodine direktore, u dopisu se navodi da je vatrogasna 
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služba pojačano osmatrala teren na cijeloj teritoriji opštine i spriječila namjerne požare. Voleo bih 

da znam koliko je ljudi ovde uhapšeno i da li su preduzete mere protiv ovih ljudi. Vidjeli ste, 

spriječili ste namjerne požare. Ako se spriječi podmetanje požara, ovdje nekoga treba uhapsiti ili 

nekoga prijaviti nadležnim organima. Drugo, spominju se šumski rezervati i mogućnosti kojima 

ste upravljali tokom šumskih rezervata. Hteo bih ovde da postavim dva pitanja, šta je urađeno sa 

tim šumama koje su uništene na nezakonit način, koje mere, čak i koje ste mere preduzeli sa sečom 

šuma u pravnom smislu, kada se zna da je legalno privatno šumska preduzeća su se nadmetala na 

tenderima, dobijala tendere za sječu šuma na legalan način, ali sa terena se čini da je više šuma 

uništeno na legalan nego na nezakonit način. Ima dovoljno činjenica, vredi pomenuti šume, borove 

Šajne koji su u velikoj meri oštećeni, borove Rapče takođe, borove sela Zim, ako je to u nadležnosti 

koju kažete štitimo šume. Što se tiče vode, priča se da ste intervenisali preko mreže u gradu, cijevi 

ranih 60-ih godina. Nisam primetio da ste 2022. godine nešto intervenisali ili tražili podešavanje 

ili popravku ovih cevi. Koliko sam pregledao vaš imenik, nemate ga ni 2023. godine, jer niste 

pitali, nijedan cent nije izdvojen za vodovodnu mrežu u gradu Dragašu. Hvala ti! 

g.Agron Gashi – Prije svega vas pozdravljam prisutne, pozdrav vama direktore! Hteo sam samo 

da pričam o zaštiti životne sredine, posebno u oblastima postojeće deponije koja se nalazi ovde u 

Trokanu. Od kada je izgrađena do danas, kaže se da postoji vremenski period za koliko godina ovo 

treba da bude legalno pa da se zatvori, o čemu se u početku razgovaralo da je ova postojeća 

deponija zatvorena 15 godina. Na ovom mestu želim da istaknem da je ova deponija od kada je 

izgrađena do danas radila pod uslovima i uz sve to neadekvatno upravljanje, jer ja živim i radim u 

tom delu sela Brezne i da smo mi blizu toga.. I često nas je taj put povezivao, koliko puta smo 

imali vjetrove, otpad te deponije je odnio na površinu zemlje što je ostavilo loš imidž. Pod dva, 

imamo naknadno sagorevanje, zagađenje životne sredine. I još gore, piše da svaka deponija mora 

imati ispravan bager. Imam informaciju koja možda nije tačna, ali se kaže da vaš bager već neko 

vrijeme nije dostupan, otpad je bačen, pokrivene su površine koje su zagadile okoliš. S obzirom 

da evropski i međunarodni faktor čini mnogo za životnu sredinu, posebno u nastavnom planu i 

programu od prvog do viših razreda, predajemo nastavne predmete vezane za životnu sredinu. 

Međutim, sadašnji napredak, a posebno postoji deponija za koju se kaže da je u okviru uprave 

regiona Prizrena, molili ste za pomoć odatle, a tu podršku niste naišli, ali takođe imate problema 

sa finansijama koje građani budu odgovorniji u pogledu obaveza koje moraju ispuniti u pogledu 

plaćanja deponije. I tako, smatram da je do sada hitno potrebno, šta ako vas pitamo da za ove 

godine koje radite, a rekao je ranije gospodin Samidin Xheladini, i danas rade mnoge divlje 

deponije koje su onečišćenje, nema znakova, informacija, nema smeća. Zatim, još jedna stvar koja 

je važna za vas, ako vas pitamo u ovoj opštini u kojoj živi i posluje najmanje 35 sela, da li postoji 

neko ko je kažnjen od vas, od strane vašeg inspektorata, a mi kao građani koji živimo i delujemo 

imamo atomska bomba se moze reci, jer je taj nadzemni vod od deponije do sela veoma blizu, i 

njegovo upravljanje je do danas za žaljenje, slusao sam vas pazljivo, da ste doveli vodu, dovest ete 

elektrifikaciju, vodicete struju , i krenuli ste u tom pravcu, ali do sada, ako je postojala vladavina 

prava, morala je da se zatvori, da ne postoji, jer je radila u zaista teškim uslovima. Ovo sam hteo 

da kažem i odgovor od vas, da li je neko kažnjen za taj otpad koji je bačen negde drugde, a možda 
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su doneli virus i građanima koji, ne znamo puno, ali verujem da jesu i oni uticaj na zdravlje 

građana. Hvala ti! 

g. Nedžmidin Sejdilar - Pozdrav svim prisutnim, gospodine Tairovci pažljivo sam sad saslušao vas 

izveštaj i mogu reći da na osnovu prethodnih direktora mogu i da vas pohvalim da ste malo svog 

truda uložili u taj izveštaj možda će neki prethodni predstavnici biti malo ljubomorni ali kada treba 

čoveka pohvaliti treba ga i pohvaliti. Ono što mene ovde zabrinjava je i hteo bih preciznije 

odgovore mada ste se nekih i dotakli ovde u izveštaju ali mi nije totalno jasno pa ću vam postaviti 

neka pitanja konkretno gospodine Tairovci vi ste iz kraja iz kojeg ja dolazim i često putujemo 

obojica prema Resteličkom kraju i Kruševu i svesni smo činjenice da ima čestih odrona tamo, 

mene konkretno zanima da li ste vi u saradnji sa izvršnom vlašću predvideli način kako da rešite 

te odrone jer ja sam između ostalog kao i svi meštani sela koji žive tamo zabrinut da nekada može 

doći do nesreće sa fatalnim ishodom a to nebi bilo dobro za nikoga u ovoj opštini.  Druga stvar 

gospodine Tairovci, ne znam da li znate dalekovod koji vodi iz Dragasa prema Restelici je dotrajao 

i da su bandere trule, postoje bandere koje se drže samo na žicama a postoje i žice koje su samo 

na tlu zemlje. Kroz planinu prema Restelici znate vi da možemo reći da je samo taj deo ovčarski 

razvijeniji i da često ljudi idu po planinama i da dalekovod može dovesti do fatalnog ishoda. Jeste 

li povodom toga preduzeli neke korake sem toga dodatak tome je u selu Restilica nekad imaju 

struju 360 - 400 volti tako da može doći i do požara mislim da bi bilo dobro i korektno da povodom 

toga povedete malo računa. Treće gospodine Tairovci, zanima me kao i prethodnI govornik koji 

se dotakao teme divljih deponija svesni smo činjenica da ih je bilo, zanima me dali je vaš 

direktorijat predvideo podizanje svesti u narodu kako da se sa otpadom ophodi i dali ste vi kao 

direktorijat u saradnji sa izvršnom vlašću razgovarali kako da rešite probleme smeća po ovim 

selima i za sam kraj gospodine Tairovci mi dolazimo iz istog sela, znate da je skoro otvoren put 

između novog sela i starog sela preko onog brdašca, meni je taj put rizičan obzirom da je samo 

asfaltiran i da se direktno odatle moze odleteti u jarugu jer nema nikakvih branika. Da li ćete i sta 

preduzeti povodom toga i kako ćete to rešiti. Hvala vam što ste imali strpljenja da me saslušate. 

g.Nuhija Tairovci – Probaću redom ako negde nešto promašim slobodno me podsetite. Ilegalnih 

deponija imamo osam ukupno od toga šest su u Gori a dve su u Opolju, razlog zašto i dan danas 

postoje ilegalne deponije je nedovoljan angažman same kompanije Eko regiona i ne 

upotrebljavanje zakonskog autoriteta da svako selo bude prinuđeno, primorano silom zakona da to 

uradi, do sada se išlo nekom varijantom pregovora i dogovora a neka su sela mala imaju nekih 

desetak dvadesetak porodica i Eko regionu nije isplatljivo. Imaju sela kao što je Orčuša i Leštane 

koje imaju sporazume sezonskog rešavanja problema kada im dođu turisti i oni se dogovore za 

mesec dva meseca odvoza otpada. Rekao sam da imamo oko 100 deponija a te deponije neke su 

manje a neke veće, mi nemamo rešenja za te deponije. Deponije se stvaraju zbog čvrstog otpada 

jer ljudi van sela nađu neko mesto i bace otpad i ja onda prolazim sa nekim đakom nisam uspeo 

da bacim i nema u mom selu sistem za upravljanje otpadom i ja bacim jedan džak neko drugi vidi 

da ima jedan džak baci kesu i tako da za danom se stvara ilegalna deponija. Ovo će biti moguće 

rešiti i ja kao direktor ovog sektora radim na planu da odredimo nekoliko deponija po regionima 
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koje će biti korišćene isključivo za čvrsti otpad, i dalje nemamo resenja i ako zajedno sa JICA-om 

koja ovde intenzivno radi trenutno na pilot projektima. zaboravio sam reci da smo u Brodu 

realizovali pilot-projekat koji je uspešan u početnoj fazi gde smo obezbedili mesto na opštinskoj 

zemlji je urađena sabirna tačka sa 16 kontejnera i obezbedili smo jedan mali damper koji može da 

ide po mahalama sela i sakuplja otpad i da taj otpad dovozi do sabirne tačke gde će odatle 

kompanija Eko regiona svojim kamionima odvesti na opštinskoj deponiji. Ono što je za mene 

najteži posao je pilot-projekat 4 koji podrazumeva prelaz naplate iz Eko regiona u opstini, ono što 

danas inkasanti Eko regiona rade sutra će morati raditi u opstini a kad kažem morati to je naravno 

u okviru zakona predviđeno da u nekom narednom period sve opstine idu u ovom pravcu to jest 

imaju obavezu, ili će sama opština obezbediti sektor jer smo mi sada zbog toga i u izradi pravilnika 

i kada završimo taj predlog pravilnika vi ćete ga svakako ovde dobiti i razmatrati i dati svoje 

primedbe, u okviru tog pravilnika biće predložen sektor i zapošljavanje troje četvoro u zavisnosti 

koliko budemo bili procenili jer mi danas imamo nekoliko inkasanata u poreskoj upravi koji rade 

i jednako tako ćemo morati imati i u sektoru za upravljanje otpadom sa šefom sektora koji će 

preuzeti totalnu odgovornost ali možda ću o tome govoriti nešto kasnije o planovima. Po meni je 

obavezno da šef sektora mora da monitoriše i nadzire funkcionisanje sektora a moram da budem 

iskren ovako doživljavam ovaj direktorijat bio je u potpunosti zapušten i u potpunosti zabataljen, 

služba nije funkcionisala dobro i otpad koje se tamo odvozio se samo gomilao tamo, deponija je 

bila urađena po svim evropskim standardima sa sistemom drenaže, sa ispustima za gasove da ne 

bi dolazilo do eventualne eksplozije, sa lagunom, jezerom u koji se ta voda odvodi i sve to bilo 

plastificirano plastificiranim folijama i to je koštalo oko milion EUR i ako neko uprkos tome pali 

na tim folijama koji upravo služe da zaštite zemlju od otpada i zagađenja i raznih toksina koji se 

slivaju onda nešto nije u redu. Ove godine je to drastično promenjeno ono što je rekao gospodin iz 

Brezne i on sigurno najbolje to zna jer je blizu i vazdušno je da se te paljevine mogu osetiti to jest 

miris paljevine. Šta je urađeno ove godine, sav taj otpad koji je postojao na deponiji je bagerom 

koji je osposobljen i koji ima deo dvaljka tj. kompaktor i sa njime je otpad zatrpan i u dogovoru 

sa organizacijom JICA i iz okvira naših projekata je obezbeđena i zemlja da se sav otpad koji se 

tamo nalazi zatrpa i oni koji su tamo radili mislim da je organizacija JICA imala ugovor sa 

kompanijom Ilva pokrili su sav taj otpad. Sto se tiče kapaciteta, mislim da nikada nije postojala 

ozbiljnija procena kapaciteta naše deponije. Sve su to bile neke paušalne procene a i danas ne 

postoji, ali će zato sutra kada se ta vaga osposobi i kada dođe struja i pokrene se mi ćemo tokom 

jedne godine znati koliko količine otpada naša opština proizvodi i na bazi količina otpada puta taj 

kapacitet koji mi imamo otprilike prema nekim ekspertima koji rade za organizaciju JICA kažu 

maksimalno pet godina međutim tu imamo dosta prostora u jednom delu planiramo i proširiti tu 

deponiju ali videćemo. Sto se tiče uhapšenih, ja sam govorio u preventivnom delovanju, nisam 

rekao da smo delovali na način da smo hapsili i hvatali ljude. Upravo sam govorio da smo pozivali 

narod i skretali pažnju na odgovornost i na komitetu za bezbednost sam od policije tražio  jer sam 

čuo da je nekad neko ranije bio uhapšen jer je palio i da je pušten ukoliko bilo ko bude uhvaćen 

na licu mesta prilikom ili ostavljanja vatre da prethodno nije ugasio da se sankcioniše jer je to 

jedini način da ljudi napokon shvate da ne mogu na taj način da se ponašaju i da pale završavaju 
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roštilj i taj zar ostave tu i pokupe svoju opremu i odu a iza toga poslije toga nastane požar i neko 

je kriv, krivi smo mi ako ne vodimo dovoljno računa. U ovom kontekstu što se tiče edukacije pošto 

je i to bilo pitanje za edukaciju pripremamo pamflete i flajere neke smo već i pripremili koje ćemo 

deliti po naseljima i ove godine ja očekujem da napravimo sastanke sa predstavnicima svih sela 

kako bi smo i od njih uzeli informacije oko toga da li i na koji način misle da rešavamo kao što su 

sistemska uključivanja sela i pronalazaka rešenja za čvrsti otpad. Sto se tiče seče šuma za to zaista 

nismo nadležni to je direktorijat za poljoprivredu vezano za seču šuma zaista ne znam ništa. 

Intervencije koji smo imali nisam hteo da govorim o nekim čak i u izveštaju nisam rekao na primer 

u gradu smo od od nekih ranijih projekata menjali betonske poklopce šahti jer je postojala realna 

mogućnost da neko upadne u šahtu i slomi nogu i bilo je čak nekih sa manjim posledicama, zatim 

smo u dva tri navrata rešavali začepljenja kanalizacije kod autobuske stanice, nažalost budžetski 

moj direktorijat nema infrastrukturnih planova ali zato ima održavanje i kada ima potreba u 

kontekstu tog koda održavanja mi intervenišemo u granicama naših mogućnosti ako je nekih 

velikih projekata traži se neko drugo rešenje a za male projekte na taj nacin intervenišemo. Table, 

Slažem se tabla nema ali smo u toku prošle godine ne znam ko je odlazio prema Restelici videli 

ste možda kod Vraništa i mesta Vlaška da je napravljeno rešenje u vidu projekta predviđeno je da 

se taj otpad ukloni da se na neki način ogradi da ubuduće kamioni ne budu mogli da prilaze i 

ubacuju otpad i da se postavi tabla da se to mesto ne dira i da je zabranjeno bacanje otpada. Po 

pitanju odrona, mi smo prošle godine imali na samom početku se desio ozbiljan odron zaista 

ozbiljan odron u selu Restelica pa sam i ja i intervenisao zajedno sa geološkim zavodom i onda 

smo zajedno sa njima otišli na licu mesta i napravili neke procene i predviđali neke aktivnosti i 

onda je Predsednik obezbedio to jest odobrio 8.000 EUR da se sanira zid na tom delu nešto je 

urađeno ali nije dovoljno dobro, vidi se da je ovih dana bio ponovo neki manji odron i na tom delu 

gde je urađena ona mreža sa kamenjima je došlo do oštećenja, moraćemo da tražimo neko drugo 

rešenje mada su iz geološkog zavoda dali neke svoje preporuke pa ću ja sa inženjerima da vidim 

da im to prosledim da oni u skladu sa tim probaju da iznadju neko građevinsko rešenje. Po pitanju 

dalekovoda ne mogu da vam kažem koliko sam puta ja intervenisao ne samo sada kada sam 

direktor nego i ranije zaista dalekovod prema Restelici, struja nam je tačno nestala kada smo 

govorili o struji, na facebook-u jedan je od naših ljudi iz Restelice izracunao tačno u kojem danu 

u koliko minuta u toku prošle godine ova linija prema Restelici nije imala 16 i po dana struju danas 

pola sata, sutra pola sata, malo vetra, malo kiše i često nestaje struje to su sela Ljubovište 

Kukuljane i sva ostala sela u tom pravcu. Znamo da je do mesta Buka pre nekoliko godina rešen 

taj problem sa betonskim banderama koje idu uz put i može se veoma brzo da se identifikuju 

problem i da se reše, međutim na relaciji od mesta Buka do prema Zlipotok kroz šumu preko 1.800 

m nadmorske visine gde je instalacija postavljena kada je bila elektrifikacija Kosova 60-tih godina 

ili 61 god ne znam kako da vam objasnim kakve su to bandere a to je okruglo drva šuplje unutra 

samo onaj spoljni deo je tretiran kuvani ili obrađen na neki način. Mi smo u tom kontekstu više 

navrata skretali pažnju na probleme i mogućnosti da neko nastrada, pre dve tri godine je bandera 

pala i kabel je ubio konja jednog stočara koji živi tamo a lako je mogao da ubije nekog kod stočara. 

U elektrodistribuciji sa vrha naniže niko neće ovaj problem da tretira na neki način ni da razmišlja 
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ni da rešava, ja sam u svojstvu novinara pre četiri godine razgovarao sa jednim i on je rekao da 

planiramo od sledeće godina kad će to biti samo Bog zna uslovnu mi je rekao zdravlje. Da se 

vratim samo na odrone, mi u okviru ove godine planiramo da napravimo jednu komisiju koja će 

da sve tačke gde postoje klizišta da utvrdi kotama da znamo da imamo evidenciju o tome i da 

izvestimo geološki zavod jer oni redovno i uredno nas obaveštavaju o mogućim nevremenima, 

padavinama jače kiše i prosto da budemo spremni. Moram da se vratim i na vodovod, pošto sam 

rekao da u vodovodu smo imali intervencije na kanalizaciji i tako smo u par navrata intervenisali 

i na vodovodu verujte mi ako vam kažem da kod autobuske stanice mesec dana nisu mogli da reše 

problem zašto zato što su cevi azbestne ja na zapadu kada kažete azbest i ljudi odmah oblače 

zaštitna odela a mi pijemo vodu, nisu mogli prosto da ih spoje spojnice su dvostruke ili trostruke 

pojačavane in a neki način su uspeli da zaštite i čim se pusti voda pritisak opusti jer je sve to 

zastarelo i preslabo je. I ovaj put koji si napomenuo zaista je taj put rizičan i on će pretpostavljam 

ako ne ove godine u toku naredne godine biće planiran da se zaštiti sa branicima. Samo da vam se 

zahvalim i izvinim ako je nešto bilo duže. 

g. Nedžmidin Sejdilar - Poštovani direktore ne shvatite ovo kao repliku nego kao predlog povodom 

onog rizičnog puta, sa kojim smo se obojica saglasili pošto ste rekli ako ne ove godine onda će to 

biti sledeće godine biti sređeno, predpostavljam da ste mislili na 2024 godinu ja bih vam dao 

predlog da u tom slučaju zatvorite upotrebu tog puta jer preterano rizičan složićete se i vi sa mnom 

hvala vam. 

g.Nexhat Selaj – Ne u obliku odgovora direktora, ali sam htio malo komunicirati. Citirali ste sebe 

kako ste rekli da su azbestne cijevi, a ako pričate u zapadnom svijetu, oni će se držati za glavu u 

rukama kakvu vodu piju. Ni u 2023. ne uvodim nikakvu intervenciju, što znači da ćemo i 2023. 

nastaviti sa ovim starim sistemom. Imao sam mišljenje, možda je prejednostavno, ali je za 

očuvanje života građana. Dajte oglas da se voda za piće ne koristi, da stanovništvo zna ili 

intervenišite. 

g.Nuhija Tairovci – Ovoliko mnogo pitanja samo dokazuje da je direktorat dobio na težini i da 

malo pomalo radim svoj deo posla. Po pitanju vode u Dragašu ja lično ne pijem zato što sam 

navikao da pijem iz flašice. Ja ću na vaš predlog tražiti da se stave obaveštenja da voda nije za piće 

i tražiću prvo od nadležnih organa sanitarne inspekcije da izvrše testiranje, tražićemo od inspekcije 

da naprave Mikrobiološki test, a vezano za azbest ja sam rekao prioritet za mene u narednom 

periodu i promena gradske mreže obzirom da je pre bilo deo projekata snabdevanje onih 16 sela, 

za mene lično je prioritet uraditi u samom Dragašu mrežu jer Dragaš ima puno problema vezano 

sa ovim a koliko problema zaista ima i to na kraju krajeva i ne znamo može to medicina kroz neke 

slučajeve to i da konstatuje. U svakom slučaju želim da se nadovezem na reci predsednika koji je 

rekao da smo mi već komunicirali sa ljudima koji su nadležni da pre svega naprave projekat koji 

bi bio izvodljiv i sa što manje štete kroz sam grad i da se na bazi tog projekta u skladu sa budžetom 

koji bude bio potreban traži da se predvidi u što skorije vreme jedan takav to jest izvrši promena 

celokupnog sistema i totalna eliminacija azbestnih cevi. Sto se tiče pitanja predsedavajućeg u vezi 

šipki u gradu negde na početku smo razgovarali da tokom zime budu skinuti zbog lakšeg čišćenja 
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trotoara od snega, međutim igrom slučaja ove godine nije bilo toliko snega i da budem iskren o 

tome više nismo razgovarali a da li su ili nisu zatvori grad kako ste rekli ne znam ali mislim da 

ćemo mi u okviru našeg direktorijata kada to ćemo kasnije kada budemo o planovima govorili mi 

ćemo kroz grad napraviti nekoliko takozvanih zelenih ostrva koji trebamo što ranije uraditi da ovi 

kontejneri ne budu razbacani nego da budu u okviru neke kućice i stavićemo od LMT-a do bolnice 

do policijske stanice može da prođe i prema Kukuljanu do Kuk komerca i do Starog socijalnog 

postaviti ulične korpe kako bismo ovom gradu dali neku stimulaciju i da probamo da kanalisemo 

to, hvala vam. 

g.Uran Halimi - Hvala, direktore! Zapravo, mi smo tu da razgovaramo o izvještaju, a ne o 

planiranju, dobro ste, samo dvije zime su prošle, ali prijavite to kao obavljen posao. Sabahat 

Hasani, predstavnik ili u ime Direkcije za urbanizam, zatražio je da govori. 

g.Sebehat Hasani - Zdravo svima! Drago mi je da prvi put predstavljam direkciju u kojoj radim 

kao funkcioner, vidim da se ovde postavljaju neka pitanja u nepripadnim direkcijama, za direkciju 

koja nam pripada. Gospodine Nedžmidin, koga je narod izabrao, moram da mu kažem da put 

Krušev-Zlipotok nema elastični nož, ili da ima čuvara puta u narodu, nedovoljno, čak i ove godine 

direktor kaže da ima Nijedan dan da se ulaže u taj segment puta gde nema asfalta koji će biti 

zaštitni zidovi, jer bez pravljenja zidova, mi smo potratili asfalt. Molio sam vas, danas 

predstavljam sutra, ne zato što sam funkcioner, da pitanja uputite na segmente u kojima se radi, na 

nadležne direkcije. Što se tiče pitanja metalnih dijelova na trotoarima, možda bez znanja i 

informacija direktora, ovaj projekat je već raspisan na tenderu, dakle star je tri godine i to se rješava 

dva puta godišnje, te posude su skinut jer ne pokvari, a zimi treba očistiti trotoare. Ovdje sam htio 

da komuniciram, jer vidim da se bode jedna direkcija koja ih nema, to su pitanja koja su postavljena 

drugoj direkciji. 

g.Nedžmidin Sejdilar - Gospodine predsedavajući vi ne slušate šta ja pričam i znate unapred šta ja 

hoću da kažem i onda sam ja problem što se desi ovakva situacija na sednici. Gospodine 

predsedavajući prvo čovek me je pomenuo, drugo čovek govori o putu koji ja nisam pomenuo, ja 

sam govorio za put koji spaja novo selo sa starim selom u Zli Potoku, treće gospodine 

predsedavajući nemojte da dozvoljavate ovakve stvari da u ime direktora neko drugi ovde dođe da 

raportirati. Zamislite da ja umesto mene pošaljem sekretara naše stranke. Da li bi ste njemu dali 

reč to je isto, hvala. 

g.Agron Gashi – Zdravo opet! Još jednom sam želeo da se povežem sa prethodnim govornikom 

kojeg imate, koji je interno osoblje kancelarije, koja je u okviru vašeg sektora ili direkcije, i želeo 

sam da pomenem put Zlipotok-Kruševo. Ovo su statistike koje potiču i nalaze se u okviru 

eksternog revizora koji je došao u ovu opštinu i našao mnogo propusta u ovom sektoru. Kaže da 

su u ovom sektoru radovi u sektoru 11, 12, 13 i 14 radovi koji su, od strane internog opštinskog 

osoblja, i eksternog revizora izašli na teren, izlaskom na teren utvrđeno je 35 hiljada evra. u novcu 

su izvršeni i primljeni, obaveze prema preduzeću su ispunjene, a faktički radovi uopšte nisu 
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izvođeni. A revizor kaže da ima velikih propusta u ovom sektoru koje ste pomenuli na ovom putu 

Kruševo-Zlipotok. To sam htio reći. Hvala ti! 

g.Nuhija Tairovci – Slazem se sa Nedzmidinom, Sabahat verovatno nije razumeo o kom putu 

govorimo, u pitanju je pokockavanje u selu koje smo radili nekih 200, 300m. Taj deo je veoma 

rizičan zato što je ispod njega bukvalno provalija. U našem selu nije bilo predloga za branike pa 

je ostalo za u nekom drugom period, sa druge strane ne znamo za prema Kruševu ne znamo za 

kanalizaciju i za taj projekat nemam informacije. Ja sam govorio o održavanju puta gde su se 

zatrpali mi smo sa 1.800 EUR prošle godine završili projekat čišćenja tamo gde je bilo rupa 

popunjene su rupe i nije ništa bilo vezano za takve velike investicije. Pretpostavljam da 

direktorijat urbanizma ima jasne detalje o tome i da je sve to bilo transparentno kroz tendere, 

hvala vam. 

g.Uran Halimi - Hvala, gospodine direktore! Ovim smo završili preliminarni izvještaj direktora, 

mislim da ćemo zbog vremena džuma namaza napraviti pauzu od sat vremena. Zatim u 13:00 

nastavljamo sesiju. 

Pozivam direktora zdravstva da sačini svoj izvještaj. 

g.Behar Brenoli – Sellam i pozdrav. Na osnovu Plana rada kojeg smo prezentirati prošle godine 

direktorijata zdravstva i socijalnog staranja je kao što ste videli u izveštaju koji ste dobili ja ću da 

vam u kratke crte to i prezentujem. Radili smo pre svega na poboljšanju uslova za naše pacijente i 

za naše osoblje tako da bi imali bolje uslove za rad. U svrhu toga da se ne ponavljam Mi smo i na 

prethodnoj sednici imali o zdravstvu sve ove stvari smo već i tada napomenuli i zato ću ih ukratko 

prezentirati. Otvorili smo hitnu službu, naši pacijenti sada imaju dostojanstvenije usluge kao i naše 

osoblje, nabavili smo dva vozila, jedno vozilo za pacijente dijalize, Kao što znate opština ima 

obavezu prema tim pacijentima I još jedno vozilo hitne pomoći koje je poslano u ambulanti u 

Restelici na zahtev meštana i u saradnju sa gradonačelnikom obezbedili smo jedno vozilo tako da 

tamo naši građani imaju bolje uslove. Uradili smo i garaže imali ste prilike da to i vidite, parking 

i ostalo uglavnom centru porodične medicine, tako da smo osim garaža koje će nam služiti za naša 

vozila gore smo dobili još jedan veliki prostor za odmaranje uz klupe koji se u daljem može 

koristiti i u Komercijalne svrhe ima ta mogućnost to jest potencijal. Izgradili smo garaže i u centru 

porodične medicine Brodosavce i Kruševo za naša vozila koje posedujemo, što se tiče ambulante 

u Restelici uradili smo jedan aneks kasno smo započeli zbog kao što ste već i upoznati sa 

problemom projektovanja prošle godine i sa firmom za projektovanje ima još nekih sitnih 

intervencija koje ćemo srediti tokom ove godine a o tome ćemo pričati kada budemo raspravljali 

o planu rada.  Uradili smo i centralno grejanje u dve naše ambulante i jedan centar porodične 

medicine Rapca, Brod i Restelica tako da tamo uslovi za rad su mnogo bolji takođe i za pacijente 

a tokom sednice ste napomenuli i problem peleta što je stvarno bilo tako. Mi smo ranije počeli sa 

procedurom a tender je bio zajedno ambulante i škole, međutim predviđena cena u toku nedelju 

dve otišla od 300 EUR na 800 EUR i tender je propao, onda smo ponovo izvršili tenderisanje i 

zato se kasnilo hvala bBogu zima nije bila tako teška i to nije toliko uticalo, međutim mi kao 
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direktorijat zdravstva smo računali i takve mogućnosti pa smo u većini naših ambulanti prethodno 

instalirali klima uredjaje sa inverterom koje se koriste i u zimskim uslovima kada su blaže zime i 

te klima-uređaji mogu biti dovoljni i tu smo bili pripremljeni. Nastavili smo pružanje usluga bez 

participacije, kao što znate skupština je tu participaciju ukinula privremeno do kraja pandemije i 

još puno nekih stvari za koje neću da vam oduzimam ovde vreme. Da napomenem da u sektoru 

porodične medicine smo tokom godine imali 100 339 poseta pacijenata pružili smo 145 832 usluge 

da ne bi ostao dužan Samidinu pošto on svake godine traž i spravom. Ovde su usluge na broju 

pacijenata te podatke smo dobili na osnovu sistema možete videti u tabele koje imate to je na 

osnovu sistema zdravstva, međutim informacija za vas je da jedan pacijent u laboratoriji prima 

minimum pet usluga i negde 25 i vise analiza zato je taj broj mnogo mnogo veći. Bilo je puno reči 

i o vodovodu normalno to je takođe pitanja za naš direktorijat, mi smo do početka pandemije 

ispitivali kvalitet vode po našim sredinama i u Dragašu i u centru porodične medicine i po izveštaju 

inspektora nismo imali neke primedbe što se tiče kvalitet pijaće vode, izveštaji su bili u granicama 

normale, međutim nakon pandemije institut javnog zdravlja suočen sa pandemijom nije imao 

vremena pa nismo mogli da nastavimo tu proveru kvaliteta vode a nadam se i mi ćemo tražiti ove 

godine da to radimo međutim pošto u budžetu kao što je pomenuo prethodno neki od vas  nema 

stavki da se vodovod u Dragašu nešto renovira. Mi smo prošle godine pokušali sa intervencijom, 

predložili smo i neke projekte izdvojili neka sredstva, medjutim od strane ministarstva i Vlade 

dobili smo dopis da svaki projekat, kapitalne investicije koje opštine planiraju i gde je segment 

Hidroregjioni ili Keds da se to skine iz razloga što su oni u obavezi da investiraju u vodovod jer je 

to njihov segment i zato opštine ne smeju da izdvajaju sredstva za to i ako bi izdvojile ta sredstva 

mi ćemo svakako kasnije da vam to izdvojimo iz budžeta. Mi nismo stali tu i nastavili smo dalje 

razgovore sa centralnim vlastima i bili smo kod zamenice premijera pokušavamo naći druga 

rešenja i druge metode da vlada da sredstva Hidroregionu da oni mogu da investiraju u promenu 

ovih cevi. Ukoliko imate nekih pitanja, hvala. 

g.Uran Halimi – Hvala, direktore! Hteo sam da ga pitam za AMF koji su raštrkani po naseljima 

Opojë a verujem i Gore, želeo sam da znam da li zaposleni tamo rade puno radno vreme ili koje 

im je radno vreme. Ako možeš, samo mi odgovori. Ne, ta pitanja direktor može zabilježiti i 

odgovoriti kada postoji, ako postoji jedan ili više odgovora. Gospodin Sejdilar je tražio riječ. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Pozdrav za sve. Gospodine direktore pažljivo sam vas slušao i privuklo mi 

je pažnju to kada ste pomenuli da možete klupe koristiti u komercijalne svrhe na šta ste to mislili 

da izdajete klupe pod kiriju, podzakup. Mene zanima kako mislite da implementirate u 

Komercijalne svrhe bez obzira gde su te klupe. Dobro onda možda sam ja poludeo i nisam vas 

dobro čuo idemo na nekim drugim temama nije ni bitno ovo pitanja ne morate da se zamarate sa 

tim. Recite vi meni gospodine direktore s obzirom da mi je juče u toku sednice jedan građanin 

poslao poruku koji se žali na oftamologa kako ste zaposlili u centru porodične medicine u Dragašu 

oftamologa samo da ljudi idu i privatno kupuju na neki način naočare zašto ste zaposleni 

oftamologa ako nemate opremu sami da problem građanima rešite u našoj opštini. Druga stvar 

gospodine direktore u ambulanti u Restelici sam bio Lično i video sam da malter otpada tamo 
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očima sam video a imam i video zapis ako insistirate objaviću to mada mislim da ne bi bilo dobro 

ni po vama ni po onim ljudima koji gore rade. Treća stvar gospodine direktore zanima me 

procedura paljenja lekova. Da li vi ovde u opštini Dragaš imate pravo da palite lekove i kada palite 

zašto to radite u naseljenom mestu konkretno šporet u kojem uništavate sav medicinski otpad se 

nalazi maltene u centru Dragaša na samom parkingu do bolnice i sem toga imam informaciju da 

ste ogromne količine lekova spalili, zasto ste to uradili, hvala vam. 

g.Behar Brenoli – Hvala predsedavajući, što se tiče radnog vremena radno vreme je u opštini 

Dragaš za sve isto gradonačelnik je prošle nedelje svim radnicima poslao dopis možda ste i vi 

videli takođe napomenuto je i poštovanje radnog vremena ja sam i u prethodnom mandatu 

obavestio direktora bolnice da se poštuje radno vreme za sada je radno vreme od 7:30 do 3:30 

svako ko ne poštuje to radno vreme postoje disciplinske komisije koje će se baviti sa tim, ja 

pozivam sve građane naše opštine ukoliko primete da se to krši da slobodno se obrate ili direktoru 

bolnice ili meni ili opštini da bismo mi pokrenuli određene mere. Ja kada sam pričao o garažama 

pričao sam da imamo gore postavljene klupe i sada se koriste za pacijente i naše radnike u slobodno 

vreme, rekao sam da se taj prostor može koristiti u Komercijalne svrhe i mislim da sam bio jasan 

i prostor gde su garaže sutra opština može da ima koristi od toga da taj prostor možemo da izdajemo 

to sam rekao a ako vam to nije jasno ja sam po profesiji nastavnik i mogao bih da vam to objasnim 

i dajem vam privatne casove. Sto se tice oftamologa mi nismo nikog zaposlili i opština nema pravo 

zapošljavanja specijalista izuzev ginekologa i pedijatra i pošto imamo porodilište imamo pravo na 

to. Malopre sam pričao o ambulanti u Restelici i rekao sam da to nije završeno i da firma i da svaka 

firma ne samo za Restelicu nego i za bilo koji projekat Ima garanciju do godinu dana u zavisnosti 

od projekata, ukoliko se u toku godine dana realizacije desi neki kvar firma je u obavezi da to 

popravi i to nije problem ja sam rekao da ćemo o tome i narednim koracima pričati kada dođe na 

red plan rada mislim da u izveštaju nema potrebe pričati puno. Mišljenja sam da trebamo pričati 

više o onome o čemu trebamo da radimo. Sto se tiče otpada ova tema bila je i na prošlom sastanku 

skupštine kada smo raspravljali o tome, mi u Dragašu koliko ja znam nije moja obaveza direktor 

doma zdravlja rukovodi direktno i on ima profesionalno osoblje i direktor koji rukovodi tome ima 

duplo veću platu nego kao ja i zato se on bavi time, ali koliko imam informacija od njega koje mi 

je prosledio lekove mi nemamo pravo uništiti i ne uništavamo ih jer postoje posebne procedure za 

uništavanje lekova a ono što se ovde spaljuje je medicinski otpad a to su špricevi i tako slične 

stvari, hvala. 

g.Uran Halimi – Ja sam direktor samo htio da vam postavim jedno vrlo jednostavno pitanje, čuo 

sam da mi se neko iz zdravstvenih radnika požalio da u AMF-u nema čistača i da zdravstveni 

radnici moraju čistiti prostorije u kojima rade. Ima li čistačica za te AMF ili nema osim danju i 

noću, ima li radnika ili nedostaje kadra. Hvala vam puno! 

g.Behar Brenoli – Ja sam i na prošloj sednici kazao kada smo raspravljali o zdravstvu i tada sam 

napomenuo da imamo nedostatka kadra medjuostalom osam zdravstvenih ustanova je bez čistača 

mi nemamo takoreći mogućnosti zapošljavanja umesto da na mesto nekog doktora ili tehničara 

zaposlimo čistača, praksa je da čišćenje u ostalim institucijama se radi preko tendera i da to 
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uzimaju firme koje su specijalizovane zato, zato što prema zakonu o zdravstvu i ostalim zakonima 

o broju radnika u zdravstvu se dele na osnovu broja stanovnika na 2.000 stanovnika jedan doktor 

sa njim dolaze dva tehničara i na osnovu tog broja je i konačan broj do sada je bio 103 radnika mi 

od tog broja ne možemo odustajati ili da odustanem od tehničara da bi zaposlili čistača. Po 

određenim manjim mestima gde ima manje pacijenata i posla postoje ugovori koje radnici dobijaju 

i listu obaveza gde je jedna obaveza od tih ono što vam pretpostavljeni zada, ja se slažem da to 

nije lepo, volio bih da u svako mesto imamo ali to su naše mogućnosti i ako ste pročitali izveštaj 

na kraju gde stoje problemi Mi smo napomenuli zakonska ograničenja koja nam ne daju 

mogućnosti da implementirano naš ceo plan. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Poštovani direktore postali ste senilni, zar mi niste nudili časove malopre 

privatno tako nemojte da glumite da se ne sećate što se tiče tih časova hvala puno ali nema potrebe, 

direktore vama se obraćam pokažite malo ozbiljnosti građani ove opštine vas plaćaju za posao koji 

radite. Dragi direktore ja sam vas pitao kako vi u Komercijalne svrhe zelite da izdajete javni prostor 

međutim zahvaljujući vašim odgovorima shvatio sam ovde da samo vas novac interesuje u vašem 

obraćanju ste pomenuli meni privatne časove koje treba da vam platim, pomenuli ste vašeg 

direktora doma zdravlja koji ima duplo vecu platu od vas i pomenuli ste da hoćete da izdajete javni 

prostor pod kiriju ali i dalje ništa niste rekli zašto osobu ste zaposlili gore da pregleda oči 

građanima zašto on te iste ljude šalje na privatno, ako nemamo uslova za to zatvorite neka građani 

idu direktno privatno. 

g.Samidin Xheladini – Razlog je veliki, prvo zašto sam izašao, morao sam da postavljam pitanja, 

sad je direktor zapravo naveo najvažnije, zakonska ograničenja po broju stanovnika, to se nameće 

nama kadrovima, dok osoblje pomoćno ili manje važno, ali morate pripremiti ono što je 

najpotrebnije, ono što je potrebno. Takođe, deficitarni kadrovi, u okviru teškoća, ginekolozi i 

ljekari unutar zajednica, koji nemaju kadrove, a generalno, kao opština, imamo nedostatak kadrova 

ljekara i specijalista u određenim oblastima. Ovo je takođe veoma važno, nedovoljno snabdevanje 

lekovima iz centralne apoteke u Ministarstvu zdravlja. To je bila moja želja da navedem kao glavnu 

poteškoću i to imamo i dalje, jer vi ste na funkciji 15 godina, čak i ranije je bilo i imamo problema 

da nemamo dovoljno esencijalnih lijekova koji su potrebno , to je da se nastavi, ovo pitanje mora 

da se reši i ja sam izašao sa zahvalnošću na radu, posvećenosti što ste direktor 5 godina, vi ste jako, 

jako dobar direktor. Hvala ti! 

g.Uran Halimi – Hvala, gospodine Samidin! Zato sam ti rekao da postavljaš pitanja ispred mene, 

da ne bi maltretirao dobrog direktora. Ipak, hvala puno na pitanjima, hvala na odgovorima 

direktore, nastavljamo sa izvještajem sljedeće direkcije po redu, riječ je o urbanizmu, pozivam 

direktora Urbanizma da uzme riječ. Ipak, dobro je što je režiser uz mene. Ako mislite da dolazi 

direktor, možemo ovaj izvještaj odnijeti na sljedeću sjednicu, što kažete, poštovani delegati? U 

redu, hajde, delegate direktora, možeš napisati izvještaj. 

g.Sebehat Hasani – Pozdrav svima, pozdrav predsjedavajućem, izabranim zvaničnicima, 

direktorima koji su prisutni! Imam čast da se prijavim za Upravu za urbanizam, katastar i zaštitu 
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životne sredine. Rad ovog odjela za prethodnu godinu opisan je u izvještaju koji vjerovatno imate. 

Ova direkcija obuhvata četiri odeljenja za urbanizaciju, katastar, kancelariju za imovinsko-pravna 

pitanja i zaštitu životne sredine. Sva ova četiri odjeljenja uključuje direktor sa nekoliko službenika, 

ali uz malo više aktivnosti uspjeli smo ispuniti budžet i svoje zadatke u prethodnoj godini, na nivou 

od oko 86%. Nemamo promašaja u projektima, dobrih ili loših, osim nekih koji nisu počeli, koji 

su malo kasno raspisani, jedan od njih je ovde, parking, koji nije počeo kako je tenderisan, novac 

je vraćen, a ostala sredstva koja nisu završena kao projekti su oni stari dve ili tri godine, koji nisu 

mogli da se realizuju u uslovima pandemije, iu uslovima povećanja cena koje rat nam je doneo. 

Ali sve smo to postigli realizacijom preko 120 projekata koji direktno pripadaju nama i još 60-ak 

projekata drugih direkcija. Stoga, sa zadovoljstvom vam predstavljam ovaj izvještaj u formi u kojoj 

smo radili na njemu. Za ostale detalje, vjerujem da ste ih pročitali, možete ih dobiti u pisanom 

izvještaju. Zato sam te molio da ne oduzimaš više vremena, ako ima pitanja mogu odgovoriti 

koliko imam prava i koliko mogu, pa Vas pozdravljam. 

g.Nexhat Selaj – Hvala još jednom! Kao delegirani službenik za katastar, Sabahat, od 78 planiranih 

suhih projekata, 75 je realizovano, tri projekta su nerealizovana. Navedite samo izgradnju garaža, 

recite mi koliko su bezvrijedne ostale tri. Zar ne mislite da je izgradnja vodovoda u Dragašu 

prioritet broj jedan? Interesuje me vodosnabdevanje i mislim da necu biti višak dok se ne zavrsi 

posao predsedavajuce, oprostite jer mozda ce svaka primedba biti u vezi sa vodosnabdevanjem. 

Spomenuo je prioritete, među tim prioritetima je rekao da su oni najslabiji sa kojima smo zapeli, 

nije pomenuo vodosnabdevanje, pomenuo je samo garaže, ali nije direktor, ne tražim nijednog. 

odgovore, ali ako nam možete dati neke, bilo je dobro. Hvala ti! 

g.Mehmed Spahiu - Imam samo jedno pitanje za delegata direktora. Planinarska kuća u Dragašu 

je započeta prošle godine, ostala je nezavršena, pa me zanima kako će teći radovi po ovom pitanju, 

da li je planirano da se završi ove godine ili će ostati obustavljeno? 

g.Sebehat Hasani – Pozdrav ponovo! Profesore, nisam pomenuo broj 78, pomenuo sam više od 

120 projekata odeljenja koji nam pripadaju i otprilike više od 60 drugih direkcija. Imamo sve 

kontakte, sve sa prijemnim komisijama, od sada ću se ja pobrinuti i daćemo vam i ove ako ih 

nemate, ali najvažnije je da ih imamo u našoj obavezi koju smo riješili. Drugo, uopšte nisam 

pomenuo da su to bezvrijedni projekti, izvinite, nemojte tu i tamo dezinformisati, da sam pomenuo 

projekte koji su ostali nedovršeni, ili nisu započeti. Imali smo ovo ovde sto nije pocelo, povezivali 

su me sa onima koji nisu zavrseni a poceli, mesto se zove 'Cilipup', tek da postane objekat, bilo je 

u ugovoru, radovi su poceli , firma je bila takva da nije pratila, danas i tog dana materijal je ostao, 

nije isplaćen. Još jedna stvar za informaciju, dokovi su ostavljeni u Kuklibegu, nisu uspjeli završiti 

u Strazimiru, tako da nisu bezvrijedni, svi imaju vrijednost nakon što su prošli kroz ovu halu. Svaki 

predmet koji prođe kroz ovu halu ima vrijednost, ali sam pomenuo da su projekti koji nisu završeni 

i koji nisu započeti. Među onima koje su započele, u dobru i zlu, koje su nastavljene i prekinute, 

je i škola u Brodu, ugovorena je, počela, nije plaćena. Dakle svi imamo podatke, mislim da to treba 

opisati u izvještaju, ja taj izvještaj nisam čitao, jer nemam pojma zašto ste ga pročitali. Na neki 

način sam vama dvojici odgovorio, a predsjedavajući ovako, za te metale koje sam ranije pomenuo, 
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projekat je na tenderu, a umjesto tih hektara, kako je odlučilo ministarstvo, stavićemo saksije, koje 

u prolece postavljaju oko trotoara, zimi odrzavanje radi firma, u kasnu jesen da ih ne bi pokvarili 

postavicemo na mesto gde ova kuca definise gde se nalazi. To je bilo sve što je bila. Ovo je samo 

u glavnom tenderu, ako možete otvoriti web stranicu nabavke, već je gotovo. Tri godine je vrijeme 

koje traje duže, čak i čišćenje trotoara nakon tri godine, pored toga imamo i tri godine da očistimo 

naše trgove, počevši od šehidskih mezarja, pa do trga Adema Jašarija. To su one koje su na tenderu, 

trajanje nerada, tri godine održavanja. 

g.Nexhat Selaj – Hvala još jednom! Delegate direktora, malo sam vas poštedio, jer nisam htio da 

ulazim u detalje, rekli ste za 130 projekata, poštedio sam vas, a ove nisam spomenuo. Ja vidim 78 

ovde, i govorim o tome šta vidim, šta vi mislite i napisali ili mislite da imate, ja ih nemam ovde. 

Iz tog razloga sam izašao da uzvratim malo, a ne u smislu da me ne spašavate, recimo 

dezinformacija, nije dezinformacija, recimo nemojte dezinformisati, završili smo mnogo velikih 

projekata, ostala su nam još tri. Što se tiče velikih projekata, ostala su nam još tri, to govori da su 

oni od male vrijednosti. Pitao sam vas veoma iskreno, za izgradnju glavnog vodovoda u Dragašu, 

zar ovo nije najvažnije od svega, morao je i direktor zdravstva, ali sam malopre pomenuo kako je 

moguće da vodosnabdijevanje, pitka voda nakon toga, radimo i druge veće poslove. Pa raje, kad 

nisi delegat, kad nisi odgovoran za ovaj posao, nemoj da jedeš, ne govorim ljudima, ne uzimaj za 

dužnost da izađeš i daš odgovor. Hvala ti! 

g.Bexhet Xheladini - Zdravo svima! Ovo je vjerovatno najduža sesija u vašoj istoriji, zar ne? 

Vjerovatno nema kraja, ne znam u skupštinskoj praksi da li neka sjednica traje duže. Naravno, 

plate su porasle. Što se tiče projekta koji smo rekli za te hektare, projekat je bio takav da ne treba 

da kritikujem zašto su ih stavili, ali sada je došlo vreme za njih. Raspisali smo tender i za nekoliko 

dana biće raspisan tender, a planirali smo da se ti hektari uklone, da budu zamenjeni saksijama, a 

ovaj projekat će trajati tri godine. Realizacija je sada objavljena, saksije u proleće imaju šišarke, 

ali će u kasnu jesen te saksije biti uklonjene, kako bi se tokom zime trotoari očistili od snega, jer 

su i hektari sprečili čišćenje trotoara. Takođe, jednom sedmično, čišćenje grada vodom, grada, 

trgova, trotoara, znači da će se raditi svi prostori koji su asfaltirani oko grada, uključujući i 

obilaznicu. Što se tiče vodosnabdijevanja, znate da je ovaj projekat blokiran u TRN-u, čak je i 

prošle godine opština pred kraj poništila ovaj tender, dovela ga na nulu. Iako smo to sveli na nulu, 

firme koje su blokirane i koje su na neki način blokirale realizaciju ovog projekta, ipak su se žalile 

PRBO-u, a ta žalba je i dalje trajala, čak i pred kraj godine, u decembru, ovo pitanje je u potpunosti 

riješen. Tada sam dao nalog Kancelariji za urbanizaciju da izvrši reviziju postojećeg projekta, iz 

razloga što je ovaj projekat urađen veoma rano, pre nekoliko godina, i situacija na terenu se 

promenila. Uradili su reviziju, a prije dvije sedmice raspisan je tender za magistralni vodovod za 

16 sela i centar grada. Očekujem da se ovaj projekat realizuje, više me zanimaju tehnička pitanja 

nego novac, naći ćemo novac, iako trenutno imamo samo 500 hiljada, sledeće godine smo planirali 

da od njih iskoristimo veći deo budžeta, mi ćemo takođe završiti projekat vodosnabdijevanja, ali 

se nadamo da ćemo pronaći investitore i donatore. Što se tiče ovih projekata za koje ste rekli da 

nisu svi završeni, nisu svi projekti koji su u toku, dve ili tri godine, ostali nedovršeni, ali su to 
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projekti u procesu, pa iz tog razloga nisu izašli u izveštaju ove su završeni projekti. Ima nekih 

malih projekata koje smo ugovorili, a ekonomski operateri su bili jako loši. Ova garaža ovde, 

direktor je zaboravio, potpisan je ugovor sa firmom, ali je krenulo, otvorila je par jama i oštećena 

je, i nama je nanela štetu, pokrali smo naš alat. Takođe, stadion u selu Plajnik je bio projekat od 

dve, tri godine, ne znam, takođe nije završen zbog privrednog operatera koji je bio neodgovoran, 

takođe, nisu sva sredstva potrošena za Strazimira. put, nisu vrh molova, čak su se vratili i alati 

molova koji su planirani. Međutim, mi smo dali zahtjev Ministarstvu za infrastrukturu za ovu 

godinu i oni su izdvojili 200.000 eura, mi smo izdvojili i 10.000, raspisali smo tender prije dva 

dana, ovaj Strazimirov put ove godine do kraja jula se završava u cijelosti. do granice sa 

Makedonijom. Hvala ti! 

g.Nedžmidin Sejdilar – Gospodine predsedavajući nemojte da nam predstavljate velikodušnost 

ovde dajte mi ono što mi po zakonu pripada a velikodušnost ostavite sa strane. Gospodine ja ću 

vas pitati samo jedno pitanje s obzirom da mi je neprijatno da vas pitam po izveštaju direktora jer 

to vam ovde dođe da neko drugi odgovara na domaće zadatke nekog drugog, mene zanima samo 

jedna stvar koja mi je malopre pala na pamet da smo mi letos u Gori imali problem da se ljudi tuku 

zbog nepreciznih urbanističkih planova posle sam imao prilike da i sam lično vidim u selo gde 

sam rođen da po tim vašim hartijama i planovima put prolazi po sredini moje kuće, znam da je 

greška tehničke prirode ali da li ste i šta poduzeli povodom toga da to ispravite, hvala vam. 

g.Uzair Hamza – Selam alejkum i pozdrav svima, izgleda da je moj izveštaj poslednji. Opštinska 

kancelarija za zajednice i povratak kao što je svima poznato je jedna od četiri stuba u zaštiti 

manjina pored kancelarije potpredsednika, komiteta za zajednice i zamenika predsedavajućeg 

skupštine i to je na osnovu zakona o lokalnoj samoupravi. Sama kancelarija za zajednice deluje u 

skladu sa zakonom uredba 2 / 2010 i osnovana je 2000 godine ja sam imao prilike da radim od 

2000 godine. Bio sam na poziciji koordinatora, poznajem problematiku dosta tako da smatram da 

je dosta toga rečeno u izveštaju ali ću napomenuti da sama kancelarija ima dva sektora sektor je 

za povratak i drugi sektor se tiče prava zajednica u tom sektoru za povratak imamo koordinatora i 

službenika i u drugom sektoru imamo koordinatora, službenika i šefa kancelarije. U narednom 

periodu je neophodno popuniti dva radna mesta imamo službenika koji je zamrznuo svoju poziciju 

i otišao je na višu poziciju u Prištini i što se tiče povratka želim da naglasim da kancelarija za 

zajednice kada se bavi povratkom to je povratak u dva smera dva ministarstva su zadužena sa 

kojima kancelarija za zajednice sarađuje to je Ministarstvo za zajednice i povratak i tu se radi o 

povratnickim porodicama koje su u zemljama bivše Jugoslavije i to su interno raseljena lica po toj 

kategoriji, imamo lica koja dolaze iz zemalja zapadne Evrope i u tom pravcu sarađujemo sa 

Ministarstvom unutrašnjih poslova. Sto se tiče sektora za prava zajednice tu pre svega imamo 

pravce delovanja koji se tiču pri samom Ministarstvo za povratak, ono što želim da naglasim i što 

je bitno kada se govori o povratka mislim da u poslednjih 11 godina kancelarija za zajednice ima 

problema sa tim ministarstvom zato što imamo jedan broj kuca negde 2012 godine u periodu kada 

je Mehmed Hamza bio šef kancelarije i odobrene su sve ali Ministarstvo za zajednice i  povratak 

nam nije finansiralo ni jednu kuću razloge navodno nismo dio projekta RH 4 5 6 i stalno smo 
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ponavljali koji su bili potpisani i od strane gradonačelnika zavisnosti u kom period, ja sam na 

poslednjem sastanku na kom sam bio i gde je bio gradonačelnik opštine sa premijerom kada je 

pozvao sve šefove kancelarija zatražio da konačno Dragaš bude deo projekta RS6 i da sve ove 

odobrene slučajeve konačno svima napravimo kuće sam proces teče i na nivou opštine postoji 

opštinska radna grupa gde su uključeni predstavnici odredjenih službi direktorijata i predstavnici 

ministarstva imamo posete povratnickih porodica, opštinska radna grupa zaseda i daje pozitivan 

ili negativan odgovor i zatim se taj slučaj brani u Prištini. Ono što je važno i što želim da kažem 

je da smo u proteklom periodu radili na suzbijanju svih oblika diskriminacije, ravnopravno 

zastupljenost manjina u institucijama opštine Dragaš, održivom povratku interno raseljenih lica, 

procenu zapošljavanje, fer share budžeta, predlozima za kapitalne investicije, ravnopravno 

upotrebu jezika, informisanje građana, ovo su ključni pravci na kojima je kancelarija radila. 

Obzirom da kancelarija nema svoj budžet a 12.000 su operativni troškovi robe i usluge obzirom 

da nemamo svoj budžet da možemo finansirati određene projekte ali smo u saradnju sa kancelariju 

premijera i određenim ministarstvima uvek uspevali da obezbedimo određena dodatna sredstva za 

kapitalne investicije za opštinu Dragaš, želim da napomenem da smo posredovati prilikom 

obezbedjivanja sredstava od 200.000 EUR za put za Srezimir sa gospođom Elizabeth Goving 

savetnicom premijera Kurtija i da smo takođe pregovarali da se obezbede dodatna sredstva, tako 

da hoću da naglasim da kancelarija posreduje i da koristi svoj autoritet i na taj način pomaže i 

gradonačelniku i naravno svima u opštini Dragaš u tom pravcu želim da napomenem da imamo 

kontinuiranu saradnju sa ombudsmanom, kancelarijom premijera, osce-om, kfor-om i redovno 

ovim institucijama šaljemo mesecne izveštaje o stanju manjina. Sto se tiče procenta zapošljavanja 

želim da naglasim jer je moj izveštaj u dva dela jedan je opširni deo predat gradonačelniku opštine 

u skladu sa zakonom gradonačelnik odlučuje koji će i da li će izveštaj ići na skupštinu ili ne i koji 

deo može da ide ono što je važno i što želim da naglasim da kancelarija za zajednice odgovara pre 

svega poslodavcu i na taj način iz tog razloga prva nam je obaveza da gradonačelniku predamo 

izveštaj. Sto se tiče zapošljavanja želim da naglasim da postoje razlike u zavisnosti u kojim 

institucijama se radi ali što se tiče same opštine bez obrazovanja i zdravstva procenat zaposlenih 

je od 31% ali zato imamo veoma lošu situaciju u Socijalnom KEK-u, Pošti, Birou i tako dalje ovde 

imam potpunu tabelu gde opština nema direktne mogućnosti da utiče u Banci u Sudu gde nemamo 

kadrove i tako dalje. Također želim da naglasim da smo u saradnji sa Turskim KFOR-om 

posredovali da se otvori put za potrebe građana koji se odnosio za građenje to jest meštane sela 

Globočica to je poljoprivredni put, takođe imamo potpisan sporazum da Turski KFOR  nastavi na 

proleće da otvori još jedan put za farmere prema Kruševu, Kruševo Restelica taj potez i takođe 

imamo brojne zahteve koje se odnose na zahtevanje sredstva za izgradnju puta prema stadionu, 

imamo jedan zahtev upućen Japanskoj ambasadi gde se odnosi na obezbeđivanje školskog 

autobusa jer smo i prošli autobus kao kancelarija obezbedili i još nekoliko vozila koji se sada ovde 

koriste u opštini Dragaš. Ovo je samo u kratkim crtama, ukoliko ima pitanja ja sam spreman da 

odgovorim, hvala vam. 

g.Samidin Xheladini – Poštovani šefe kancelarije, pročitali smo izveštaj, ali ovde se pominju neke 

stvari koje nisu u izveštaju, ako sam dobro čuo, možda nisam u toku. Dodatna vozila, 200.000 
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evra, Elizabeta... Nisam joj napisao prezime, 200.000 evra, Strazimirova ulica izgleda je 

pomenuta. Zašto to nije stavio u izveštaj, toga nema u izveštaju. Bugarska kancelarija 20.000 evra, 

odnosno nije pomenuo, imamo to ovde, ako nije pomenuo i to je projekat, ali bolje da ima. Hvala 

ti! 

g.Nedžmidin Sejdilar – Gospodine Hamza rekli ste da zapošljavanja je 31 šta 31 posto, 31 osoba i 

tako dalje mnogo ste gospodine Hamza ovde pričali ali konkretno ni jednu činjenicu niste izneli, 

pričali ste o uredbama, o zakonima, kada je formirana kancelarija, pričali ste sve kome dajete 

izveštaje ali nas ovde ne izveštavate onako kako treba i kako bi trebali, pohvalili ste se da opširan 

izveštaj dajete gradonačelniku opštine a nama ovde dajete nešto proizvodno bez ikakvih 

konkretnih informacija. Pohvalili ste se da puno u okviru procesa povratka učestvovali a niste rekli 

koliko na osnovu onog izveštaja kojeg sam ja imao prilike da pročitam mogu da shvatim da je vaša 

kancelarija za godinu dana dala samo dve potvrde o Nacionalnom identitetu i 15 potvrda koliko 

me sečanje služi a ispravite me ako se varam dali onima koji imaju status povratnika. Rekli ste da 

ste puno njima izašli u susret i na bilo koji način pomogli ali niste to dokumentovali nas sto zanima 

koji su to korisnici koji ste povratili, kako ste im pomogli, jeste li pomagali u integraciji, jeste li 

rešavali stambena pitanja i tako dalje sem toga bez obzira gospodine Hamza što nemate uticaj na 

poštu, na banke i kako ste rekli ali imate obavezu da iznesete to u svom izveštaju koliko ima 

zaposlenih iz koje nacionalnosti ne govorim ovde samo za Goransku nacionalnost, Bošnjačku nego 

za sve tri zajednice koje ovde žive. Takođe trebate skupštini da iznesete tabelu ne samo 

gradonačelniku da iznesete tabelu, mi znamo da sa gradonačelnikom veoma dobro stojite jer će se 

gradonačelnik pre odreći svog mandata nego vas, to je meni potpuno jasno, ali trebate ovde 

skupštini da iznesete detaljan izveštaj koliki je procenat zaposlenosti u samoj opštini, koliki je 

procenat zaposlenosti u birou za zaposljavanje, koliko je u zavod za socijalno, u bolnici i detaljno 

da mi ovde imamo informacije da zaista vi barem i minimum nečega radite. Ja znam da vi ništa ne 

radite, jedino što savršeno radite je da mešatarite i pravite probleme i pišete statuse gradonačelniku 

za Facebook i i najbolja stvar koju radite je to što vozite decu opštinskim džipom u školi. Sem toga 

gospodine Hamza dugujete mi izvinjenje mada ne moram ni da kažete i ne očekujem to od vas, 

juče ste vi meni ovde sa ove govornice rekli hajde izađite u građane i i recite im kako da vas glasaju 

kad im nedate Bugarske pasoše, gospodine Hamza ta stolica tamo nije rezervisana za Nedžmedina 

kao i ona vaša gde sedate, stolice su tu da mi uradimo nešto za dobrobit naših građana a 

manipulacijom preko  bugarskih pasoša da se destabilizuje Gora pre izbora Nedžmedin Sejdilar 

vam neće dozvoliti pa makar nikad ne ušao u ovoj sali a ne seo u onoj stolici tamo i ovde javno 

odgovorno sa govornice kažem makar ne osvojio nijedan glas Ja vam neću dozvoliti da 

manipulišete ljudima tamo dodeljujući im navodno Bugarske pasoše. Vi ste mene optužili za 

raspaljivanje nacionalizma šta ja znam ne sećam se ni tačno a ja se baziram na osnovu vaše izjave 

koja postoji i u pisanoj formi i u obliku video zapisa u albanskim medijima ja blage veze nisam 

imao da ste vi upetljani u ovaj projekat a to sam pročitao u albanskim medijima gde ste vi za 

sopstvenog sina rekli da vam je rođak tako pišu albanski mediji demantujte njih a ne mene ja sam 

uzeo informacije od njih iz tih medija. I za sam kraj gospodine Hamza danas ja imam jednu ponudu 

za vas obzirom da ste jučer rekli potvrdno kada bi išli privatnim kolima opet bi ste uzimali tu decu 



67 | P a g e  
 

do škole i svakako ih vodite u jednom pravcu, evo ja ću vama gospodine Hamza pokloniti ovaj 

džip jeste da je boja nepristojna ali stoji vam, a vi ostavite opštinski džip opštini. Da li prihvatate 

ponudu da vi vratite onaj beli džip opštini, decu vozite svojim privatnim vozilom kada dolazite a 

ja vama da poklonim ovaj lep džip cak je i bolja marka to je G klasa, hvala vam.  Gospodine Hamza 

ja vas ne provociram i cinjenica je to da to vozilo koristite i privatno ne samo što decu vozite su 

dokaz i ove fotografije ispred marketa gde su, gde se vi vraćate, da li idete u markete to mene ne 

interesuje mene interesuje zloupotreba. Hocete li da uzmete ovaj džip znači nedate taj džip i ovaj 

ne uzimate. Poštovani građani videli ste drskost, bezobrazluk sefa kancelarije za zajednice i ne 

znam šta vi dalje očekujete od njega. 

g.Munir Jonuzi – Hteo sam da propustim i ovaj izveštaji da ništa ne kažem i ništa ne komentarišem, 

međutim sam šef kancelarije je malopre rekao da su četiri mehanizma lokalne samouprave za 

zaštitu nevećinskih zajednica i nisam mogao da baš ništa ne kažem i ništa ne upitam šefa 

kancelarije. Ono što na početku bih hteo da skrenem pažnju jeste to da u ovom izveštaju dominira 

termin manjina mislim da je bolje i prirodnije i ustavno po zakonima republike Kosova postavimo 

termin koji je adekvatniji i kaže nevećinska zajednica, nekada smo zbog ovakvih termina galamu 

dizali i ne znamo kakvoj sve diskriminaciji govorili. Čitajući ovaj izveštaj, a od svih direktora sam 

očekivao da budu copy paste ali od kancelarije za zajednice nisam jer se non-stop susreće sa 

problemima i sa nekom novom vrstom situacije. U izveštaju kažete da ste prisustvovali sastancima 

kriznog štaba, ja mislim da ni jedan sastanak prošle godine nije održan. To je bilo u vreme korone 

2020. 2021. godine, jedino ako je bio sastanak kriznog štaba kada smo tri dana bili bez struje ako 

je tada organizovan kada tri dana nismo imali struje u goranskom delu naše opštine. Jedna činjenica 

koja ide u prilogu copy paste jeste tamo gde navodite da ste obezbedjivali propusnice za građane 

za vreme zaključavanja i takođe to nismo imali prošle godine. Ono što hoću da vas pitam kao 

zamenik predsedavajućeg i delegata ove skupštine interesuje me pod jedan vaše mišljenje, pošto 

vam je jedan od zadataka da pratite politiku na opštinskom nivou pa me zanima kako vi ocenjujete 

izvršnu vlast i kako ocenjujete politiku izvršne vlasti prema nevećinskim zajednicama. Moje 

sledeće pitanje je s obzirom da ste naveli da ste pomogli 32 socijalna slučaja mene zanima da li 

ste vi zadovoljni budžetom koji opština izdvaja u tu svrhu, 12.000 za robe i usluge je verovatno iz 

tog fonda to je nepromenjeno već nekoliko godina. Evo ja sam delegat 5. Godinu, to nije 

promenjeno i mislim da i mi delegati treba da poradimo na tome da se to poveća. Što se tiče 

finansijskog dela nadam se da ćete barem ovaj deo finansijskog izveštaja i još nešto dati komitetu 

za zajednice i da ćete predstaviti kakvi su to socijalni slučajevi i kome ste vi to pomogli, na koji 

način, kako su utrošena ta sredstva. Da li je isto vezano za budžet, mada mislim da je ovo pitanje 

za direktora finansija a ne za vas, mi svake godine izdvajamo 35.000 EUR za plate u kancelariji 

za zajednice, 35.000 EUR izdvojili smo 2019. godine kada smo imali pet zaposlenih, 35.000 EUR 

za plate izdvajamo i u 2022. godini i u 2023. godini a imamo samo tri zaposlena. Interesuje me 

koliko je pripadnika nevećinske zajednice zapošljeno u prošloj godini pošto spominjete procente 

31 i verovatno ste mislili na procente, mene interesuju brojevi, toliko je većinski jer se procenti 

dobijaju na osnovu određenog broja. U budžetu za 2023 godinu kao i u sopstvenih prihoda nisam 

video ni jedan projekat kancelarije. U svakoj opštini imamo projekte kapitalne investicije, za koje 
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kancelarija kaže da su to neophodni za esencijalno delovanje nevećinske zajednice i takve je 

projekte kancelarija uz pomoć odgovarajućih direktorata vrši nadzor na tim projektima i ona je 

bukvalno odgovorna za realizaciju tih projekata.  Sledeće moje pitanje glasi da li imate neke 

pritužbe na ponašanje službenika u ovoj opštini prema nevećinjskoj zajednici. Da li ste imali neku 

žalbu da se neki od službenika nedolično ponašao prema nekom pripadniku nevećinske zajednice 

i ako je bilo, šta je preduzeto u vezi toga. Zapisali ste sve probleme koje ste tretirali, mene 

interesuje šta ste postigli u vezi diskriminacije, raspodela znamo, u vezi zapošljavanja da li ste 

pomogli da se taj broj poveća, znamo i mi i vi da taj broj nije, taj procenat nije odgovarajući. I na 

kraju ovo što je aktuelno, mene interesuje u kom ste svojstvu bili na sastanku sa podpredsednicom 

Bugarske. Ako su bile pozvane sve političke partije a kancelarija ne predstavlja ni jednu političku 

partiju a ako ste bili kao šef kancelarije vi treba da radite sa zvaničnim nacionalnim zajednicama. 

Da li će osnivanje novih nacionalnih zajednica je stvar politike ne kancelarije, zahvaljujem se. 

g.Uzair Hamza – Poštovanje, ima neka pitanja koja mi nisu baš logična a ima i pitanja na koja 

mogu odmah da odgovorim. Što se tiče prvog pitanja, Elizabete Goving ona je zamenica, odnosno 

savetnica premijera, ona nam je upriličila sastanak sa zamenikom šefa, odnosno zamenikom 

ministra finansija, na sastanku koji smo održali kod gradonačelnika. Tu smo dogovorili da iz tog 

ministarstva se obezbede dodatna sredstva za izgradnju ovog puta, odnosno za završetak puta, 

nisam to napomenuo pošto je bilo u izveštaju. Mi smo takođe preko Bugarske ambasade obezbedili 

20.000 EUR za renoviranje škole. Potpisan je sporazum u ambasadi, gde smo bili zajedno sa 

gradonačelnikom i direktorom obrazovanja. Što se tiče RRK6 to je naziv projekta bio je RR K1, 

svake godine je ministarstvo u saradnji sa UNHCR-om koji je pokrovitelj, otvara ove projekte i 

daje određenim opštinama. Te opštine, četiri ili pet budu u tom projektu i imaju mogućnost da 

pomognu više, jer se dobijaju sredstva za izgradnju kuća povratničkim porodicama. Mi smo svake 

godine zato sam i napomenuo aplicirali i naravno do sada nismo dobili zato što dugo bio problem 

u ministarstvu za zajednice i povratak iako je bio ministar iz sredine Štrpca najveći broj sredstava 

se sliva tamo, ako je bio iz Mitrovice onda na drugu stranu, dakle Dragaš je više puta zaobiđen. Ja 

sam skoro godinu dana šef kancelarije, ja sam nastavio aktivnosti koji je moj prethodnik pre toga 

radio. Pitanje da li je u pitanju procenat jeste u pitanju je procenat imam detaljno tačne procente 

koje ču vam pročitati za svaku instituciju ovde je urađen procenat na većinsku i manjinsku 

zajednicu odnosno na Bošnjake i Gorance koji žive na teritoriji opštine Dragaš. Opština Dragaš od 

117 zaposlenih 81 Albanac, 36 pripadnika manjinske zajednice, mislim samo na instituciju opštine, 

procenat je 69% prema 31%. Obrazovanje ukupno 451 zaposlen, 327 pripadnika albanske 

zajednice, 124 zaposlena pripadnici nevećinske zajednice, procenat 74% prema 27%. Zdravstvo 

99 ukupno zaposlenih 68 pripadnika većinske zajednice, 31 manjinske zajednice, procenat 62% 

prema 31%. Vatrogasna služba ukupno 16 zaposlenih od toga 11 pripadnika većinske zajednice i 

5 pripadnika manjinske zajednice u procentima 61% prema 39%. Socijalno ukupno zaposlenih 6 

radnika smo tada imali 5 su pripadnika to jest od toga je tada bilo 5 pripadnika većinski zajednice 

a 1 pripadnik manjinske zajednice. Pošta 16 ukupno zaposlenih od toga 13 pripadnika većinske 

zajednice 3 pripadnika manjinske zajednice procenat 81% prema 19%, oprostite ovo je bio KEK. 

Pošta sada dolazi na red od 13 ukupno 11 pripadnika većinski zajednice 2 pripadnika manjinske 
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zajednice 72 % prema 15%. Biro rada ima ukupno 3 radnika od toga su 2 pripadnika većinske 

zajednice i 1 pripadnik manjinske zajednice. Sud ima 24 zaposlenih od toga imamo 20 pripadnika 

većinske zajednice i 4 pripadnika manjinske zajednice u procentu 83% prema 17%. Vodovod ima 

ukupno 17 zaposlenih toga 15 pripadnika većinske zajednice 2 pripadnika manjinske zajednice 

88% prema 12%. Hidro higijena 29 od toga je 25 pripadnika većinske zajednice i 4 pripadnika 

manjinske zajednice 86% prema 14%. Policija ima 93 zaposlena 53 naspram 40 odnos većinske i 

manjinske zajednice odnosno u procentima 57% prema 43%. U privatnom sektoru imamo 800 

biznisa od toga imamo 467 biznisa u vlasništvu većinski zajednice 303 u vlasništvu manjinske 

zajednice u procentima 54% prema 42% i imamo Penziono 2 radnika koje su oba pripadnici 

većinske zajednice. Ovo je dokaz da kancelarija radi, nego neko želi da degradira rad kancelarije. 

Ništa bolje nije radila ni prošle i pretprošle godine sa gospodinom zamenikom predsedavajućeg 

kada smo zajedno pripremali planove jer je bio šef komiteta za zajednice. Idemo dalje, što se tiče 

provokacije i manipulacija samo želim da kažem da svi koji govorite sa ove govornice lažno 

govorite i optužujete biću prinuđen da vas tužim. Vi ste gospodine Sejdilar rekli da sam 8.000 eura 

potrošio goriva u izveštaju stoji da je 1450 eura potrošila kancelarija goriva, ko će građanima reći 

da ono što ste izrekli da nije istina. Morate ovde izaći izviniti se za lažne informacije u suprotnom 

podneću krivičnu prijavu za sve takve laži moraćete da dokazujete na sudu. Ko to govori da neko 

želi da destabilizuje Goru, ja imam primera da u porodici imamo da jedan Bošnjak, jedan je 

Goranac, jedan je SPS, drugi nije, mene ne zanima niko. Moj sin gospodine Sejdilar je 2018 godine 

otišao u Austriju i svega dva puta dolazio i ovo su čiste manipulacije, ja sam uputio dementne 

medijima zbog te lažne izjave koji su preneli, zato što se čuje drugačije moj ton, ali ovde je problem 

što neko zloupotrebljava govornicu i sada će ispasti evo šta sam mu ja sve rekao. Nemojte da se 

služite sa takvim trikovima verujte da građani dobro znaju ko govori istinu, ja sam juče rekao 

izvolite vi dođite sa ove govornice pa kažite onim mladim momcima, ali sam rekao generalno reći 

će za sve nas i želimo da budemo ovde da oni budu glasačka mašina da imamo posao a oni da ne 

budu bez dokumenata, ja nisam rekao da će Bugarska davati dokumenta ja sam možda pokvario 

planove ljudima koji su možda nameravali da imaju beneficije od dolaska podpredsednice 

Bugarske. Pošto sam ovde i na pitanje u kom svojstvu sam bio, bio sam u svojstvu šefa kancelarije. 

Vrlo često postavljaju pitanja zašto sam tamo. Ja bih vas zamolio da uzmete administrativno 

uputstvo 01/2010 i biće vam i jasno koja je moja uloga, šta treba da radim, zašto sam blizu 

predsednika, da li imam pravo da prisustvujem bordu ili nemam. Ona je zvanično posetila 

opštinsku vlast, izvršna vlast predsednik zvao i predstavnike političkih partija. Takođe oko kriznog 

štaba, možda ste zaboravili ali smo na početku mandata izdavali potvrde, ja sam bio član kriznog 

štaba u Januaru i Februaru i izdavali smo potvrde za kretanje mimo policijskog časa koji je bio 

uveden i imam za to dokaze, postoji možda mogućnost kada govorimo o drugim stvarima, ali ako 

govorimo oko kriznog štaba moguće da je bila greška ako se odnosilo na komitet za bezbednost, a 

ono što smo izdavali potvrde to mogu da dokažem jer je bio Januar mesec kada smo izdavali 

potvrde. Možda neko ne želi sa mnom da sarađuje, ja imam obavezu da sarađujem sa svima, pre 

svega sa kolegama bez obzira što Nedžmedin ima takav stav on je sa mnom u komitetu i ja 

profesionalno želim da sarađujem, želim da radimo zajedno na ovim pitanjima koje smo ovde 
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indentifikovali da postoji problem, možemo privatno da ne razgovaramo, ja imam obavezu da 

sarađujem. Ja imam takođe obavezu sa kolegom Munirom i sa svima  sa kojima smo deo 

mehanizma takođe imam obavezu da sarađujem blisko i usko sa podpredsednikom za zajednice, 

pitanje je da li neko želi da sarađuje sa nama, ali ako neko ima određeni animozitet prema meni to 

može da ima privatno ali oficijalno jer sam tu. Što se tiče pitanja da li je bilo primedbi i napada i 

uznemiravanja pripadnika manjinske zajednice, ja sam u tom periodu imao dve žalbe jedna je 

stigla od gospodina Neđmidina Sejdilara koja se odnosi na neprimereno ponašanje direktora 

obrazovanja, imamo jednu koja se odnosi na Selima Krueziju i jedna je bila primedba i žalba 

upućena na Adema Emini. Imao sam još jednu žalbu koju je uputila jedna žena mislim da se zove 

Nena oko problema sa konkursom za njenog sina i to se takođe odnosilo na, primedbe su bile u 

upućene prema direktoru obrazovanja. Što se tiče slučajeva mi smo napomenuli da smo pomogli 

32 slučaja, praksa kancelarije je da od svog skromnog budžeta koji je ustvari više namenjen kao 

operativni troškovi izdvajali smo sredstva za pomoć u hrani do sada je bilo oko 30 EUR sada je 

50 EUR za socijalno teško ugrožene porodice i u tom smislu imali smo takođe gde smo im 

pomagali za lekove, prošle godine smo pomagali 32 takva slučaja, ukoliko neko želi da proveri 

može dobiti spisak tih ljudi kojima smo pomogli a kancelarija je otvorena za saradnju i naravno 

sve radimo transparentno i u skladu sa tim. Što se tiče kapitalnih investicija postoji razlika mi 

svakog meseca imamo sastanke sa kolegama na Kosovu koji su šefovi kancelarija, postoje 

određene kancelariji koji je imaju svoj budžet za kapitalne investicije i oni u tim sredinama njihov 

procenat je između 10% i 12% u Dragašu je procenat manjinske zajednice 41,3% tako da 

kancelarija za zajednice nema poseban budžet osim operativnih troškova ali učestvuje u pripremu 

budžeta. Moj kolega iz Istoka isto ima svoj budžet za kapitalne investicije ali on ne dobija buđet 

do ukupnog budžeta koji je namenjen nego on ima kao kancelarija 200.000 ili 300.000 i on sa tim 

u skladu sa procentom koliko je zastupljena zajednica on učestvuje u tome. Mislim da ste me 

takođe pitali da li je neko zaposlen prošle godine, koliko ja imam informacija prošle godine iz 

manjinske zajednice naše opštine u samoj opštini nije bilo zaposlenih, bilo je zaposlenih u centru 

za porodičnu medicinu u toku su konkursi, a ono što je obećavajuče ja sam ovde 23 godine radio 

sam sa mnogim gradonačelnicima želim da kažem da sa svima sam imao dobru saradnju, ali mogu 

da kažem da aktuelni gradonačelnik ima i te kako dobro razumevanje za sve ove problem, ja sam 

tražio da u narednom period poboljšamo taj procenat zapošljavajuči gde god postoji mogućnost 

pripadnike naše zajednice, naravno postoje kvote i brojke gde ne možemo kao što je rekao direktor 

zdravstva Behar Brenoli gde u zdravstvu imamo 103 radnika na osnovu zakona što je propisano, 

iz tog razloga ja sam zamolio gradonačelnika da gde god može to jest postoji mogućnost i kada 

pripadnik večinske zajednice ode u penziju na tom mestu zapošljavamo ukoliko postoji mogućnost 

naše ljude, samo želim da napomenem pošto sam dugo ovde da u periodu kada je gradonačelnik 

bio i radio ovde sa nama procenat smo dostigli uzimajući analizu u tom periodu 38% a kasnije 15-

ak naših ljudi otišlo u penziju, neko je nažalost preselio a na ta radna mesta nismo uspeli da 

zaposlimo pripadnike manjinskih zajednica. Ako ima još nešto na što nisam odgovorio ja se 

izvinjavam i spreman sam da odgovorim. 
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g.Bexhet Xheladini – Poštovani poslanici, pažljivo sam slušao izveštaj Kancelarije za zajednice i 

povratak. I sam je rekao da, na osnovu zakona i pravilnika, odgovara kabinetu gradonačelnika, te 

da nije dužan da sve podatke daje odbornicima. Međutim, on je ovdje napravio ustupak i došao i 

dao izvještaj u Skupštini, što je dobrodošlo i dobro je da je došao i dao izvještaj. Zašto je Uzair 

Hamza napadnut? Napadaju ga iz razloga što ima izuzetno dobru saradnju sa načelnikom opštine, 

što znači da je to saradnja zasnovana na propisu i zakonu. Također je napadnut i zamoljen od njega 

da ne sarađuje sa gradonačelnikom, da gradonačelnik ne bude uspješan, pa da ispadne loše. 

Naređuju Uzairu Hamzi da ne ide na sastanke sa predsednikom, da ne ide na sastanke sa 

delegacijama, da ne ide na sastanke sa centralnim zvaničnicima, sa predsednikom, jer 'on povećava 

autoritet predsednika' dobro sa Uzairom Hamzom. , on je čovjek koji zna stvari, on je čovjek koji 

je bio zaposlen u vrijeme kada sam ja tada bio, nekada direktor Direkcije, a onda i glavni izvršni 

direktor. On ima izuzetno dobre podatke za cijelu zajednicu, ima svu statistiku, kooperativan je, 

štiti prava svoje zajednice onim što zna, a imam ga kao dobrog saradnika zajedno sa zamjenikom 

načelnika opštine za zajednice problemi. Takođe, imam dobru saradnju sa direktorima koji dolaze 

iz redova zajednice, ali nije dobro napadati osobu koja radi i koja mnogo ulaže van budžeta Kosova 

za region Gore. Bio je veoma skroman i nije ih spominjao, ali ima mnogo investicija koje 

zahvaljujući njegovom zalaganju dolaze i realizuju se na području Gore, kako u obrazovne, 

zdravstvene i druge ustanove. Ovde sam video da ga optužuju i za učešće na sastanku koji imam 

sa liderom broj dva prijateljske države Kosovo, Republike Bugarske. Na tom sastanku sam zvao 

sve, zvao sam i predsjednika VAKAT-a, on nije došao, zvao sam sve političke stranke, neki su 

došli, neki nisu. Veoma cijenim posjetu potpredsjednika Republike Bugarske, kao što sam rekao 

juče. Bugarska nije Srbija, to je prijateljska zemlja Kosova, ona poznaje Kosovo, nemojte 

nepotrebno eskalirati stvari. Država je do sada pomogla našoj opštini sa dva projekta. 

Potpredsednica bugarske države došla je na Dan nezavisnosti, zajedno sa našim predsednikom, 

proslavila je nezavisnost Kosova. Ona nije neprijatelj Kosova, niti neprijatelj opštine Dragaš. 

Smatram sebe dragocenom gradonačelnicom, iz razloga što je izabrala da poseti gradonačelnika 

opštine Dragaš zvanično, sa svojom pratnjom. A nakon što je zvanično posetila gradonačelnika 

opštine, njena privatna poseta me nije interesovala gde je otišla, iz razloga što je bila u pratnji 

Republike Kosovo. Na tom sastanku nije bilo ništa, a jedino pitanje koje mi je postavljeno, nakon 

mog izlaganja, gde sam rekao da na teritoriji opštine Dragaš žive bosanska, goranska i albanska 

zajednica, postavila mi je pitanje: da li postoji bugarski zajednica ovde. Rekao sam mu da, na 

osnovu mog znanja, čak i na osnovu statistike, nema. Znam samo da ima ljudi koji imaju pasoše 

bugarske države, a znam i da smo na sledećem sastanku sa ambasadom Bugarske, gde smo 

potpisali memorandum za pomoć koju će Bugarska dati našoj opštini u iznosu od 24 hiljade eura, 

da postoje zahtjevi iz regiona Gore za bugarske pasoše. Nisam zaustavio zahtjeve naroda, zahtjevi 

su individualna stvar njihovih prava i oni mogu podnijeti zahtjev. Da, iznenađujuće je, grupa ljudi 

koja danas najviše kritikuje, kod kuće ima svoje ljude koji imaju bugarsko državljanstvo. Oni koji 

kritikuju, imam dokumentaciju, imam ih u kancelariji, ali radi korektnosti neću da govorim imena, 

ako ne treba, ja nisam ti, ja sam ja. Zato pozdravljam šefa Kancelarije za zajednice, zahvaljujem 

mu se na saradnji, na poslu koji radi i molim ga da stalno insistira na zaštiti prava nevećinske 
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zajednice, a on će imati moju podršku bezrezervno, punim ustima govorim i da će se ove godine 

povećati procenat stanovništva iz nevećinske zajednice. Uzairi je zaboravio, prošle godine smo 

imali tri konkursa za zapošljavanje nevećinske zajednice, bili smo prinuđeni da raspisujemo 

konkurs tri puta, jer se niko iz nevećinske zajednice nije konkurisao, čak i tada smo bili primorani 

da ga uzmemo sa većinska zajednica .A konkurs koji smo raspisali prošle godine za zapošljavanje 

pripadnika nevećinske zajednice, taj konkurs je dosta produžen, iz više razloga, zbog opstrukcija 

koje su dolazile od strane nevećinske zajednice, koja je ne želim da zaposlim pripadnika 

nevećinske zajednice, ali danas je zaposlen, ne znam da li je počeo da radi juče ili danas. Tako da 

nije dobro ovdje izlaziti i pričati o politici, a s druge strane noću i tokom radnog vremena raditi da 

se ne zapošljavaju ljudi iz nevećinske zajednice. Hvala ti! 

g.Munir Jonuzi – Predsedniče mi znamo da Uzair Hamza dobro barata sa podacima on je 23 godine 

zaposlen u kancelariji za zajednice to je u opisu njegovog radnog mesta to je isto kao da kažemo 

da ste vi dobar doktor to jest da kažemo da ste vi doktor pa vi ste 40 godina doktor naravno da ćete 

znati o bolestima više nego ja. Predsedniče ovako javno da vas zamolim da stavite slušalice jer 

izgleda da vi mene ne razumete kada govorim. Predsedniče da li ste vi ikada zakazali krizni štab, 

ne sećam se ja toga, hajde biće da sam pogrešio. Što se tiče onoga što ste vi Predsedniče pričali o 

zameni radnih mesta ako je na jedno radno mesto bio zapošljen pripadnik većinske zajednice i 

ukoliko se a i šef kancelarije je to pričao ukoliko se nađe pripadnik nevećinske zajednice za to 

radno mesto za koje je adekvatan onda ćete vi izvršiti zamenu. Imali ste Predsedniče 16 konkursa, 

koliko je zapošljeno pripadnika većinske a koliko nevećinske zajednice, 13 iz većinske i evo vi 

kažete 3 iz nevećinskezajednice, da li je to odnos 59% 31% ili 49% 41%. Da li vam vama to liči 

na taj odnos. Naravno da imate super saradnju, naravno da je saradnja odlična ali narodu nije. Da 

li vi znate predsedniče da dve godine ta kancelarija nema 2 radnika, kancelarija za zajednice i 

povratak ima pet radnih mesta a dva su još uvek prazna, ova dva radna mesta pripadaju 

nevećinjskoj zajednici, a u budžetu uvek imamo 35.000 EUR zašto. Pogledaj budžet za 2023 

godinu ja ču da vam dam da pogledate budžet i za 2019 godinu što se tiče plata isti je buđet. Nisam 

dobio odgovor na to pitanje, nisam dobio odgovor od šefa kancelarije, mada priznacu to tražim 

odgovor od direktora finansija. Samo tri konkursa za celu godinu i kažemo uspešna saradnja sa 

nevećinskom zajednicom. Da li, sada ja pričam, kažete da Uzair, da šef kancelarije nije u obavezi 

da izveštava skupštinu, Predsedniče u obavezi ste vi da izveštavate skupštinu a ne šef kancelarije, 

dalje on je u obavezi da izveštava i komitet za zajednicu još detaljnije nego vama što izveštava, on 

ne mora da ima super saradnju sa vama i vi morate da ga poštujete, ne morate da ga volite ali 

morate da ga poštujete kao šefa kancelarije ne morate imati saradnju, hvala. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Gospodine Hamza hvala vam na opširnom odgovoru u procentima po 

institucijama ali ja ne vidim da je to nešto čime bi vi mogli da se dičite, hvalite se jer su vam 

procenti katastrofalni a to dokazuje kapitulaciju postojanja vaše kancelarije jer vi ste kao 

kancelarija u obavezi da poboljšate procente a ne da kažete kako vi preterano dobro radite jer ste 

napravili statistiku, kakve vajde mi imamo od te vaše statistike osim što znamo da smo u 

katastrofalnom stanju ne vidim ja ništa i nikakve druge vajde od toga. Dalje gospodine Hamza što 
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se primedbi i pritužbi tiče za mene oslobadjam vas jer u pismu koje ste meni poslali umesto da 

štitite vi ponašanje nad navećinskom zajednicom uzeli ste ulogu sudije i to sudije koji je 

jednostranim ispitivanjem došao do rešenja toga nije bilo ni u Hitlerovim sudovima znate Hitler je 

streljao ljude ali vizuelno sudski procesi su pokazivali nekakvu pravdu, vi ste otišli na osnovu 

izjave koju vam je dao Adem Emini rekli ste da je gospodin Sejdilar kriv a sami ste bili prisutni tu 

kada je gospodin izazvao incident. Rekli ste da nema etničke konotacije da preciziran hteo sam da 

budem blag tako ste kako ste rekli u vašem pismu ja to vaše pismo imam i objaviću to ja spremam 

knjigu o ovom cirkusu i sve ću to da objavim, i dalje gospodine Hamza i dalje vam stoji ponuda 

džip za džip ako ste raspoloženi izvolite ja vama dam taj ljubičasti džip G klase a vi vratite opštini 

opštinsko vozilo i budemo svi mirni. Za sam kraj nisam ja rekao da ste potrošili, slušajte pažljivo 

rekao sam da taj džip troši od vaše kuće do grada i od grada do vaše kuće za godinu dana 6.000 

eura, hvala. 

g.Uran Halimi – Imate li dva minuta za odgovor, časni Sude, ako želite da ga iskoristite? Ako ne, 

hvala vam puno na vašem učešću, proglašavamo ovu sesiju zatvorenom. Što se tiče izvještaja koje 

želite da dobijete, gospodin Uzair vas je pozvao u svoju kancelariju i sve ih ima spremne, vjerujem 

da će vam ih dati. Pa, vidimo se na narednim sesijama! 

 


